
İYİ Parti Sözcüsü Kürşat
Zorlu, düzenlediği basın top-

lantısında gündeme dair açıklama-
larda bulundu. Zorlu, “Yerel
seçimlerde İYİ Parti 81 ilde kendi
adaylarını çıkaracak. Genel İdare Ku-
rulu bu kararı oy çokluğuyla aldı. 4
arkadaşımız karara farklı görüş bil-

dirdi. Genel İdare
Kurulu bizim
nihai karar verme
organımız, bu ko-
nularda genel baş-
kanımız Genel
İdare Kurulu’nun
görüşünü alma-
dan asla hareket
etmez” dedi.
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İYİ Parti son 
kararını verdi

YENİDEN PLANSIZ KALACAĞIZ
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Sinema oyuncusu Yılmaz Güney hak-
kında "Sinemamızın en iyi kadın

döven ve şiddet türleri açısından zengin ve
etkili silah kullanan erkeği" yorumunu yapan
Farah Zeynep Abdullah'a ailenin avukatından

cevap geldi. Avukat Bişar Alinak, “Toplumun
dönüşmesi ve değişmesi umudunun sembolü
olmuş bir sanatçıyı karalamak, hatırasını
aşağılamak ve ailesinin kişilik haklarını ihlal
etmek en nazik ifade ile hadsizliktir" dedi. 

ç

İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, Kemal Kılıçdaroğ-

lu’nun İstanbul programlarından
haberdar edilmediği yönündeki
tartışpmalara değindi. CHP
Genel Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu ile her zaman görüştüğünü

belirten İmamoğlu, “Sayın Genel
Başkanımızla, 28 Mayıs itiba-
riyle, 29 Mayıs'tan beri bugüne
kadar, her konuda ama yüz yüze
ama telefonla bazen yazışarak
diyaloğumu hiç kesmedim” 
ifadelerini kullandı. I SAYFA 5
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DIYALOGUMU 
HIC KESMEDIM

OY BİRLİĞİ İLE 
YÜZDE 25 ZAM!

Şarkıcı Ebru Yaşar, Paraf Kuruçeşme Açık-
hava sahnesinde müzikseverleri ağırladı.

Sahne öncesi gazetecilerin sorularını cevaplayan
Yaşar, "Her sahnemde olduğu gibi yine heyecan-
lıyım. Seyirci ile buluşmak bana büyük mutluluk
veriyor” dedi. Geçtiğimiz haftalarda tatile giden
ve ardından rahatsızlanan Ebru Yaşar, "İlk günler
çok güzeldi, tatilim gayet güzel gidiyordu ama
çok hasta oldum. Havaların tutarsızlığı biraz
kötü etkiledi. 5 gün serum aldım” dedi. 
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Esenyurt’ta
garabet olur!

İBB Meclisi’nde geçtiğimiz
mart ayında tartışmalar ara-

sında kabul edilen 1/5 binlik plan ta-
dilatlarıyla ilgili konuşan Esenyurt
Belediye Başkanı Kemal Deniz Boz-
kurt, itirazlara konu MAKYOL’a ait
olduğu öğrenilen 90 bin metrekare
alanla ilgili yapılan değişikliğin hu-
kuki bir garabete neden olacağını ve
Esenyurt’un yeniden plansız kalma-

sına yol açacağını
belirtti. Bozkurt’u
şov yapmakla suç-
layan İmar Komis-
yonu Başkanı A.
Zeki Bostan ise
“Belediye başkanı
devlet adamıdır.
Devlet adamına
militanlık yapmak
yakışmaz” dedi. 
I SAYFA 4

ç

TSK’YI ALENEN AŞAĞILAMA

Soruşturma için 
izin talep edildi

Ankara Cumhuriyet Başsavcı-
lığı Parlamenterler Bürosunca

soruşturma başlatılan CHP Diyar-
bakır Milletvekili Sezgin Tanrıkulu
hakkında; 'Devletin askeri ve emni-
yet teşkilatını alenen aşağılama' suçu
yönünden tanzim olunan soruş-
turma izin talebi, Adalet Bakanlığına

gönderildi. Tanrı-
kulu katıldığı bir
canlı yayında
TSK'nın 15 köy-
lüyü helikopterden
attığını iddia et-
mişti. CHP'den
yapılan açıkla-
mada ise “Kabul
edilemez” ifadeleri
kullanılmıştı. 
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ALLAH BETERİNDEN SAKLASIN

Acı tecrübeden
ders çıkarılmıyor

Saadet Partisi lideri Temel Ka-
ramollaoğlu, parti genel merke-

zinde basın toplantısı düzenledi. 12
Eylül 1980 askeri müdahalesinin
üzerinden 43 yıl geçmesine rağmen
acıların tazeliğini koruduğunu belir-
ten Karamollaoğlu, "Allah beterin-
den saklasın. Partimiz kapatıldı,
bizlere siyasi yasak konuldu. Birço-

ğumuz haksız yere
cezaevlerinde yat-
tık. En ağır bedel-
leri, biz doğrudan
doğruya ödedik.
Bugün maalesef
hala bu acı tecrü-
belerden ders çı-
karmayanların
olduğunu görüyo-
ruz” dedi. 
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Borçtan kurtulmak için cami
arazisini bile satan Esenler

Belediyesi duyuruya ve yemek 
organizasyonuna milyonlar harca-
yacak. Belediye, okul aile birlikleri,
STK’lara ve mahalle sakinlerine 80
gün sürecek ikramlı yemek organi-
zasyonları düzenleyecek. İhale kap-
samında 18 bin yemek ve 7 bin
kahvaltı mönüsü, 2 bin kişilik de
kokteyl mönüsü alınacak. Dünya
haberleşme için sosyal medya ve
SMS yöntemini kullanırken Esenler
Belediyesi duyurularını da davetiye
ve broşürle yapacak. I SAYFA 5
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80 gün sürecek 
ikramlı yemek!

Silivri Belediye Başkanı Vol-
kan Yılmaz, 3 yıl önce 8 çeşit

yerli ve milli Türk ayçiçek tohumu-
nun deneme ekimini gerçekleştir-
diklerini belirterek, “Buradan
aldığımız sonuçlarla geçen yıl Si-
livri Belediyesi'nin bin 200 dönüm
arazisinde 2 çeşit tohumu ektik. Bin
200 dönümde 90 ton ayçiçek elde
ettik, hasadını yaptık. Elde ettiğimiz
ürünleri 65 bin litre ayçiçek yağına
dönüştürdük ve bu yağları 5’er kilo-
luk dilimlerle 13 bin ailemize dağıt-
tık” ifadelerini kullandı. I SAYFA 5
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Deneme ekimi
gerçekleştirdik

KadınCinayetlerini
Durduracağız Plat-

formu Derneği'ne açılan ka-
patma davasında karar çıktı.
Mahkeme, derneğin feshi is-
temiyle açılan davanın red-
dine karar verdi. I SAYFA 9
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Fesih talebi
reddedildi!

ABDULLAH’A CEVAP GELDi

KEMAL KILIÇDAROĞLU İLE GÖRÜŞTÜ MÜ? İBB Meclisi'nin eylül ayı
oturumlarında İSKİ ola-

ğanüstü genel kurulu gerçekleşti-
rildi. Oturumda İSKİ'nin suya
yüzde 60 zam teklifi görüşüldü.
İSKİ'nin teklifi mecliste revize

edildi. AK Parti ve CHP grubu-

nun üzerinde anlaştığı zam teklifi
AK Parti Grup Sözcüsü Murat
Türkyılmaz tarafından açıklandı.
Türkyılmaz, suya yüzde 25 ora-
nında zam konusunda anlaş-
maya varıldığını söyledi. Karar
oybirliği ile kabul edildi.
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TATILDE
USUTTU!

Beylikdüzü Belediyesi’nin, 
ilköğretim çağındaki her 

çocuğun bir öğün sağlıklı gıdaya 
ulaşabilmesi için hayata geçirdiği
‘Beslenme Saati’ uygulamasının
2023-2024 eğitim döneminde de
devam edeceğini açıklandı. Beylik-
düzü Mutfak’ta basın toplantısı 
düzenleyen Çalık, “İnsanların ço-
cuklarına yetemediği bir dönemden

geçiyoruz. Yoksulluğun zirve yaptığı
bir dönemden geçiyoruz. Ama 
burası Afrika değil. Kaynakla-
rıyla çocuklarını bu memleketin
evlatlarını doyurabilecek bir 
devletiz. Bu iş sadece kararlılık
istiyor. Hükümetin bu ko-
nuyla dertlenmesi gerekirdi,
bunu göremediğim için üzgü-
nüm” ifadelerini kullandı.

YOKSULLUĞUN ZİRVE YAPTIĞI 
BİR DÖNEMDEN GEÇİYORUZ

ç Uygulamadan yararlanan
çocuk sayısında hiçbir limit

olmadığını belirten Çalık, “Hiçbir
çocuğumuzun kaderi yoksulluk
olmaz. Ailesi zengin olur fakir
olur ama kaderi asla açlık ve yok-

sulluk olamaz. Biz hiçbir çocu-
ğumuzun diğer evladımızdan
geride kalmasını istemiyoruz.
Onun için bugün buradayız.

Bugün bir tost bir ayran 50 liranın 
altında değil. Her ailenin günlük 50-
60 lira evladına verebilmesi mümkün
değil. İnsanlar ister istemez öğünleri
geçiştirmeye gayret ediyor. Emin
olun bazen söylemek bile ağrıma 
gidiyor ama bazen sırf bu ekonomik
zorluk sebebiyle öğün sayısını düşü-
rüyor. Yok çünkü. Ne versin insan-
lar?” diye sordu. I SAYFA 7

BUGÜN BİR TOST BİR AYRAN 
50 LİRANIN ALTINDA DEĞİL

ç

ACLIK KIMSENIN

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, 3 yıl önce hayata geçirilen 'Beslenme
Saati' uygulamasının 2023-2024 eğitim döneminde de devam edeceğini açıkladı. Çalık,
“Biz hiçbir çocuğumuz diğerinden geri kalsın istemeyiz, öğün atlasın, aç kalsın istemeyiz.
Açlık hiçbir çocuğun kaderi olamaz. Bu anlayışla hareket etmeye devam edeceğiz” dedi

KADERI OLAMAZ!

BARIŞ 
KIŞ

HABER

İŞ İNSANLARI
CİDDİ KATKI

VERİYOR
Mehmet Murat 
Çalık, “Bu proje artık 
Beylikdüzü'nün vaz-
geçilmezlerindendir.
Beylikdüzü'nün ihti-
yacını gideren müthiş
bir mutfağımız var.
Soğuk hava depoları-
mız var. Bu depoları-

mız zaman
zaman iş in-
sanlarımızca
doldurulu-
yor. Sağ
olsun iş 
insanları da
buraya ciddi
bir katkı 
veriyor”
dedi.

Türkiye Taşkömürü
Kurumu Armutçuk

Müessesi’nde işçiler
ocakta çalışma yaparken
tavan göçüğü meydana
geldi. Durumu fark eden
diğer işçilerin ihbarı üze-

rine ocağa AFAD,
UMKE, polis, jan-
darma, itfaiye, sağ-
lık ve TTK Tahlisiye
ekipleri sevk edildi.

TTK Tahlisiye ekipleri,
işçileri kurtarmak için
ocağa girdi. Göçük habe-
rini alan işçi yakınları
maden ocağı ve hastane
önlerine akın etti. Yakın-
larından iyi haber bekle-
yenler gözyaşı döktü.
Ekiplerin çalışmasıyla 7
işçi çıkarıldı. Ramazan
Yıldırım isimli işçi hasta-
nede hayatını kaybetti.

ç
BİR İŞÇİ HAYATINI KAYBETTİ

Zonguldak'ın Ereğli ilçesine bağlı Kandilli beldesinde, Türkiye
Taşkömürü Kurumu’na bağlı Armutçuk Müessesi’nde meydana
gelen göçükte 1 maden işçisi hayatını kaybetti, 6 işçi yaralandı

Ümraniye Hürrem Sokak'ta, daha önce yol
olarak kullanılan alanı, ev sahibi bahçe ola-

rak kullanmak için çitle çevirince, komşular ara-
sında tartışma çıktı. Bir binanın girişi kısmi çitlerle
çevrilirken, arka alanda kalan evlerin de araç geçişi
kapanmış oldu. Evinin önünü çitle çeviren Aydın

Şahin, ilgili yerin ta-
pulu olduğunu savu-
nurken, diğer komşular
da evlerinden çıkama-
dıklarını dile ge-
tirdi. I SAYFA 9
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YOLU ÇİTLE KAPATTI!

Sürekli estetik
sağlıksız!

Sayfa 2

MADEN FACIASI!
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Ü sküdar Üniversitesi NPİSTAN-
BUL Hastanesi Uzman Klinik
Psikolog Sedef Koç Bal, estetik

müdahalelerin sadece kadınlar tarafından
yoğun ilgi görmediğini ifade ederek, konu-
nun kadın-erkek gereksinimleri çerçeve-
sinde değerlendirilmesi gerektiğini dile
getirdi. Bireyin temel öz bakım gereksi-
nimlerini (dış görünüşünü, temizliğini, ye-
rine ve zamanına uygun giyimini) ihmal
etmesinin ruhsal sorunlar açısından bir
işaret olabilirken, bakımı ve dış görünüşü
ile aşırı uğraşlarının da soru işaretleri
oluşturabildiğini anlatan Bal, şöyle devam
etti: “Birey fiziksel bir soruna sahipse veya
fiziksel görünümüne dair hoşnut olmadığı
bir durum söz konusu ise bu durum özgü-
venini olumsuz etkileyebilir. Bu noktada
medikal estetik uzmanı ve ruh sağlığı pro-
fesyoneli ile değerlendirme sonucunda ya-
pılacak estetik müdahaleler bireyin benlik
saygısını desteklemek adına uygun bir
adım olabilir.”

Maddi imkanları zorluyorlar

Endişe uyandıran estetik uygulamalara
değinen Uzman Klinik Psikolog Sedef Koç
Bal, “Bireyin ihtiyacı dışında, giderek
artan biçimde, sağlığını olumsuz etkileye-
cek düzeyde, maddi imkanlarını zorlaya-
rak, birtakım duygusal dalgalanmaların
etkisinde veya çarpıtılmış bir güzellik anla-
yışının peşinde ve en nihayetinde estetik-
ten uzak bir görünüme sahip olunmasına
yol açan ‘sağlıksız’ taleplerdir.” dedi. Bal,
bireylerin zaman zaman değişime ihtiyaç

duyabileceğini de kaydederek, şöyle
devam etti: “Bazen yaşam koşullarında,
bazen alışkanlıklarında bazen de dış görü-
nümlerinde değişime ihtiyaç duyabilirler.
Bu değişim kimi zaman bir ihtiyaçtan kay-
naklıdır, kimi zaman da yeterince değer-
lendirilmemiş tetikleyicilerin etkisindedir.”

Kusurlu olma algısına kapılabiliyor

Bireyin kendine sahip olduğundan çok

farklı bir ‘ideal’ tanımladığında ve bu ta-
nıma uymadığını düşündüğünde eksik, ye-
tersiz, kusurlu olma algısına
kapılabileceğine dikkat çeken Bal, “Kişilik
değerini; güzel ve herkes gibi olma, ideali
yakalama ile oluşturacağını düşünerek es-
tetik değişimler ile meşgul olabilir. Ait
olmak istediği toplumda kabul görmek ve
onaylanmak için de ‘standart’ olanı yaka-
lama çabası çok da şaşırtıcı değildir.” açık-

lamasını yaptı. “Estetik işlemlerde de deği-
şime dair bir doyumsuzluktan söz ediyor-
sak, yapılan hiçbir müdahale bizi uzun
süre iyi hissettirmiyorsa, fiziksel ve duygu-
sal olarak tatmin etmiyorsa, artık görüne-
nin ardındaki meseleleri ele alma vaktimiz
çoktan gelmiştir.” diyen Bal, “Olmaya ça-
lıştığımız kişiye, içine olduğumuz çevreye,
bulunduğumuz yere, sürdürdüğümüz iliş-
kilere ve sahip olduğumuz bedene dair so-
runlar tüm hayatımızı etkisi altına almış
gözükmektedir.” şeklinde konuştu.

Operasyon geçirse de tatmin 
olmuyor

Uzman Klinik Psikolog Sedef Koç Bal,
‘beden algısı’ kavramına değinerek şunları
dile getirdi:“Asıl mesele göz ardı edildi-
ğinde, örneğin beden algısı bozukluğu ya-
şayan biri ne kadar çok estetik operasyon
geçirse de tatmin olmayacaktır. Duygudu-
rum bozukluğu yaşayan biri manik atağın
etkisinde hızlı bir karar ile estetik müda-
hale yaptırabilir. Gerçekliği değerlendirme
yetisinde sorun yaşayan, psikotik atak ge-
çiren birey ise takıntılı biçimde bir dizi es-
tetik operasyon geçirse de zihninde
tahayyül ettiği sorunun bir türlü giderilme-
diğini düşünerek bu davranışı tekrarlaya-
bilir. Depresyondaki bir kimse hayatını,
dünyayı daha karamsar bir gözle değer-
lendirirken iyi olma çabasıyla benzer mü-
dahalelerde bulunabilir. Hatta saçında
küçük bir değişiklik yapan kimselere karşı
depresyon yakıştırmalarının yapılması
toplumda oldukça yaygındır.”

YeşilaYDanışmanlık Merkezleri bün-
yesinde tamamı bağımlılık alanında ça-
lışan uzman psikolog ve sosyal hizmet

uzmanları görev yapıyor. Danışanların bağımlı-
lık türü değerlendirilip derecesi saptanıyor.
Alkol, tütün, madde, kumar ve internet ile ilgili
sorunlar yaşayan kişilere bu davranışını bırak-
ması konusunda ücretsiz psikolojik ve sosyal
destek sağlanarak yeniden hayata kazandırılma-
ları için yardımcı olunuyor. Bu danışmanlık hiz-
meti yalnızca bağımlı bireylere değil, bağımlı
bireylerin yakınlarına da sağlanıyor. Bağımlılık
tedavisinin ardından yeniden başlama riski doğ-
duğunda da yine YEDAM ile destek veriliyor.
YEDAM, arındırılan bireyin zararlı alışkanlık-
lara tekrar başlamaması için yöntemler öğrete-
rek danışanları evlerinde ziyaret edip, gidişatı
takip ediyor. YEDAM’da mahremiyet ilkesine
büyük önem veriliyor ve görüşmelerde elde edi-
len bilgiler, kesinlikle başka kişi veya kurumlarla
paylaşılmıyor. Yeşilay Danışmanlık Merkezle-
rine Türkiye’nin her yerinden 115 YEDAM Da-
nışma Hattı üzerinden ücretsiz olarak
ulaşılabiliyor. 

Bağımlılıkla mücadelede önemli

YEDAM Danışma Hattı’na 1 milyon çağrı gel-
mesi, bağımlılıkla mücadelede önemli bir başarı
olarak değerlendiriliyor. Yeşilay Genel Başkanı
Prof. Dr. Mücahit Öztürk, yaptığı açıklamada
“Bağımlılıkla mücadele Yeşilay’ın ana faaliyet
alanı. Yeşilay Danışmanlık Merkezlerimizin
sunduğu ücretsiz psikolojik ve sosyal destek hiz-
meti sayesinde binlerce bağımlı birey ve yakını
yeniden hayata tutundu. Danışma hattı, yal-
nızca bilgi vermenin ötesinde hem doğru yön-
lendirme yapmak hem de alkol, tütün, madde,
kumar ve internet bağımlılığı olan kişilerin des-
tek alma ihtiyaçlarına yönelik adımlar atmaları
için teşvik etmektedir. Görüşmelerin ardından
bağımlı bireyler veya yakınları ile randevu plan-
landığında bulundukları ildeki Yeşilay Danış-
manlık Merkezlerine bilgi aktarımı sağlanıp,
kısa sürede randevu planlanması gerçekleştiril-
mektedir.” dedi. HABER MERKEZİ 

Fotona 4D işleminin oldukça konforlu
bir uygulama olduğunun altını çizen
Anadolu Sağlık Merkezi Dermatoloji Uz-

manı Dr. Hazal Sönmezler Selek, “2 farklı dalga
boyundaki lazer ışığı, 4 farklı modda işlem yapı-
lan bölgeye uygulanır. İşlem hem ağız içerisinden
hem de cilt yüzeyinden yapılır. Bu sayede cilt her
katmandan kolajen üretimi, yenilenme ve sıkı-
laşma tetiklenmiş olur. İşlem oldukça konforlu-
dur, ciltte herhangi bir yara oluşmaz ancak hafif
bir kızarıklık ve hassasiyet oluşur, bu da birkaç
gün içerisinde geriler. Bu süreçte güneşten korun-
mak çok önemli” tavsiyesinde bulundu.

Yaş ilerledikçe kolajen üretimi düşüyor

Yaş ilerledikçe cilt yapısındaki kolajen üretiminin
düştüğünün altını çizen Dr. Hazal Sönmezler
Selek, “Bu üretimin düşmesi de yıllar içerisinde
ciltte kırışmalar ve çizgiler oluşturuyor. Fotona
Lazer, uygulanmaya başlanmasının ardından bir-
kaç hafta içerisinde ciltte yeni
kolajen üretiminin başlama-
sını sağlıyor. Cildin farklı kat-
manlarında farklı seviyelerde
çalışılarak, gevşeyen cilde ko-
lajen desteği sağlayan Fo-
tona 4D, cilde canlılık ve
parlaklık sağlamasının yanı
sıra sıkılaşmış ve yeniden şe-
killenmiş genç bir görünüm
de kazandırıyor” dedi.

Cilt doğal bir görünüme kavuşuyor

Yüze uygulanan Fotona 4D ile kırışıklıklarda
azalma, ciltte sıkılaşma, lifting, ciltte yenilenme ve
uzun vadeli yatırım ile daha genç ve doğal bir cilt
elde edilebildiğini vurgulayan Dermatoloji Uz-
manı Dr. Hazal Sönmezler Selek, “Ciltte oluşan
sarkma gibi problemlere karşı kullanılan son tek-
noloji olan Fotona 4D lazer seçeneği ile cildi-
mizde doğal ve canlı görünüme kolaylıkla
ulaşılabilir” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Yeşilay'a 1 milyon
kişi başvurdu

Cilt için çare 4D

Çeşitli mecraların insan davranışları üze-
rindeki etkisine dikkat çeken Bal, “Özel-
likle sosyal medyada göz önünde
bulunan tanınmış kişilerle yakınlık kurma
çabasında olan geniş bir kitle var. Toplum
tarafından kabul gördüğü düşünülen bir
kimse gibi görünmeye çalışarak popüler
olanı uygulama ve böylece aidiyet his-
setme veya ‘diğerleri’nden geri kalmama
gibi sebepler bu tip uygulamaların yay-
gınlığını arttırmaktadır.” dedi. Uzmanlar
tarafından değerlendirilen ve uygun gö-
rülen estetik müdahalelerin bireyin fizik-
sel veya ruhsal açıdan iyi olma halini

desteklediğini belirten Bal, “Başvuru se-
bepleri yeterince araştırılmayan estetik
işlemler ise bu taleplerin altında yatan
birincil sağlık sorunlarını besleyebilir.”
diyerek sözlerini tamamladı. 

Yeşilay Danışmanlık Merkezleri
(YEDAM), bağımlılıkla mücadelede
önemli bir kilometre taşını geride bıraktı.
115 YEDAM Danışma Hattı’na kuruldu-
ğundan bu yana 1 milyon çağrı geldi

Anadolu Sağlık Merkezi Dermatoloji Uz-
manı Dr. Hazal Sönmezler Selek, “Fotona
4D uygulaması cildin tüm katmanları ve ya-
pılarını hedef alan ve tedavi eden bir işlem-
dir. Bu işlem 4 boyutlu bir cilt gençleştirme
ve yenileme sağlar. Lazer enerjisi derinin
tüm katmanlarına farklı dalga boyu ve doz-
larda uygulanır. Bu sayede kolajen üretimi
ve cilt yenilenmesi tetiklenir” dedi

YAPTIRMAK
SAGLIKSIZ!

HPV aşısından
mahrum kalmayın

SUREKLI
ESTETIK 

Uzman Klinik Psikolog Sedef Koç Bal, “Bireyin ihtiyacı dışında, sağlı-
ğını olumsuz etkileyecek düzeyde, maddi imkanlarını zorlayarak, birta-
kım duygusal dalgalanmaların etkisinde veya çarpıtılmış bir güzellik
anlayışının peşinde ve en nihayetinde estetikten uzak bir görünüme
sahip olunmasına yol açan ‘sağlıksız’ taleplerdir.” açıklamasını yaptı

Ünlülere benzeme
hastalığı var

Rahim ağzı kanseri, 35 yaş altı
kadınlarda görülen en yaygın
kanser türlerinden biridir ve

HPV'nin neden olduğu kanserler ara-
sında en yaygın olanıdır. Bu nedenle
HPV’ye karşı ergenlik döneminde önlem
alınabilirse gelecekte görülecek rahim
ağzı kanseri olgularının sayısı da azaltıla-
bilir. HPV rahim ağzı (serviks) dışında
genital bölge (vulva, vajen ve penis),
anüs ve orofarenks (ağız ve yutak) kan-
serlerine de yol açabilmektedirler. Bu
kanserler, HPV bulaşından yıllar sonra
ortaya çıkarlar. Özellikle HPV’nin 16 ve
18 tipleri, çoğu rahim ağzı kanseri olgu-
sunun temelinde yatmaktadır. Buna ek
olarak özellikle HPV 6 ve 11 gibi türler,
genital siğillerin %90’ından fazlasından
sorumlu tutulmaktadırlar. HPV enfeksi-
yonu sadece kadınları etkileyen bir virüs
değildir. Erkeklerde de anüs, orofarenks
ve penis kanserlerine yol açabilmektedir.

9 riskli türe karşı koruma

HPV aşısı, HPV'nin bireye bulaşmasını
engellemede oldukça etkin bir aşı olup
HPV enfeksiyonlarının %99'unu durdu-
rabilmektedir. Dört HPV tipine (6, 11,
16, 18) karşı koruyucu nitelikteki 4’lü
HPV aşısının yanı sıra Türkiye’de de sık-
lıkla uygulanan yeni aşı 9 farklı HPV ti-
pine (6,11,16,18,31, 33, 45, 52, 58) karşı

koruma sağlayabilmektedir. 

Kanser riskini azaltıyor

HPV aşısının rutin aşılama programına
dahil olduğu ülkelerde yapılan araştırma-
lar, 12-13 yaşlarında HPV’ye karşı aşı-
lama başlatılan kadınlarda rahim ağzı
kanseri olgularının neredeyse %87; aşıla-
manın 16-18 yaşlarda başlandığı grupta
ise %34 azaldığını göstermektedir. Aşı ile
rahim ağzı kanserine yakalanma olasılığı
aşı olunmayan duruma kıyasla çok daha
düşüktür, ancak rahim ağzı kanserlerinin
%30'u aşının içerdiği HPV tipleri ile iliş-
kili değildir. Rahim ağzı kanseri gibi,
HPV aşısı anüs kanseri riskini de büyük
ölçüde azaltacaktır. Ancak, her iki kanser
türü için de risk sıfırlanmamaktadır. 

15 yaş sonrası 3 doz öneriliyor

Aşı 9 yaşından itibaren hem kız hem de
erkek çocuklara uygulanabilmekte ve
önerilmektedir. Her doz için aynı tip aşı
kas içine enjeksiyon şeklinde uygulan-
maktadır. Çoğunlukla ciddi bir yan etki
gözlenmemektedir. En yaygın gözlenen
yan etkiler zamanla kendiliğinden gerile-
yebilen baş ağrısı ve enjeksiyon yapılan
bölgede hassasiyettir. Çok nadir olarak,
bazı çocuklarda HPV aşısına karşı alerjik
reaksiyon görülebilmektedir. Eğer ilk doz
15 yaşından büyükken başlanırsa veya bi-

reyin bağışıklık sistemi zayıf çalışıyorsa,
iki yerine üç doza ihtiyaç duyulmaktadır.
Yapılan araştırmalarda 15 yaş öncesi iki
doz aşı uygulamanın üç doz kadar etkili
olduğu görülmüştür. Bu yüzden doz ve
zamanlama konusunda çocuk doktoru-
nuza mutlaka danışmanız önerilmektedir.
HABER MERKEZİ

200’den fazla türü olan
Human Papilloma Virus
(HPV) dünyada yaygın olarak
görülüyor. Çoğu HPV türü
herhangi bir bulguya sebep
olmaksızın bağışıklık sistemi
tarafından vücuttan temi-
zlenebiliyor. Memorial Şişli
Hastanesi Çocuk Sağlığı ve
Hastalıkları Bölümü’nden
Uz. Dr. Utkucan Uçkun, 
HPV virüsü ve HPV aşıları
hakkında bilgi verdi



K aza, saat 02.30 sıralarında D-100 Karayolu'nda
meydana geldi. İddiaya göre,  Edirne istikame-
tine seyir halindeki 2 otomobil hasarlı trafik ka-

zasına karıştı. Kaza yapan otomobilleri fark etmeyen
hafif ticari, otomobil ve cip sürücüleri zincirleme kaza
yaptı. İlk kazaya neden olan sürücünün olay yerinden
kaçtığı iddia edilirken, 34 DZU 554 plakalı cipin sürü-
cüsü Batuhan Güngör ile kazaya karışan ve ismi öğreni-
lemeyen bir kişi daha hafif şekilde yaralandı.  İhbar
üzerine olay yerine polis, itfaiye ve sağlık ekipleri sevk
edildi. Yaralılar, olay yerindeki ilk müdahalenin ardından
ambulanslarla hastaneye kaldırıldı. Kaza nedeniyle ka-
patılan D-100 Karayolu'nun trafik akışı bir süre yan yol-
dan sağlanırken, kazaya karışan araçlar çekici yardımıyla
kaldırıldı. Yol temizleme çalışmalarının ardından yol tek-
rar trafiğe açıldı.

Hızla geldi ortalığı biçti

Kazayı görüp yardıma gelen Eray Akgül, "Yardım amaçlı
durdum. Sağ şeritte bir tane beyaz araba vardı. En sol
şeritte de beyaz bir araba vardı, kaza yapmışlardı.  On-
lara yardım edelim derken, arkadan bir tane siyah ticari
bir araç geldi, o kazaya karışmadı durarak emniyet şeri-
dine çekti. Biz de onu uyarmaya gittik. Olanlar o anda
oldu. Daha sonra arkadan bir tane daha siyah lüks bir
otomobil geldi. Onun arkasına siyah bir cip geldi. Hızlı
gelen siyah araba biçti geçti ortalığı. Siyah cip benim
üzerime geldi, canımı zor kurtardım. Ölü yok, 2 yaralı
var" dedi.  DHA
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İstanbul'da piyasaya sahte para süren kişilere yönelik 
operasyon düzenlendi. Operasyonda 2 milyon 300 bin dolar,
108 bin Euro ele geçirilirken 3 şüpheli gözaltına alındı

iStanbul Emniyet
Müdürlüğü Mali Suç-
larla Mücadele Şube

Müdürlüğü ve Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü
ekipleri, piyasaya sahte para
süren kişiler olduğuna dair ihbar
aldı. İhbarı değerlendiren ekipler

yaptıkları çalışmalarda Esen-
yurt’ta yabancı uyruklu kişilerin
yüklü miktarda sahte para bulun-
durduğunu belirledi. Belirlenen
adrese operasyon düzenleyen
ekipler 3 şüpheliyi gözaltına aldı.
Evde yapılan aramalarda 100’lük
banknotlar halinde 2 milyon 300

ABD doları, 100’lük banknotlar
halinde 68 bin , 50’lik banknotlar
halinde 40 bin toplamda 108 bin
Euro ile 1 adet para sayma maki-
nesi ele geçirildi. Gözaltına alı-
nan 3 yabancı uyruklu şahıs
çıkarıldıkları mahkemece tutuk-
landı.   DHA

Olay, Bağcılar Hürriyet Mahal-
lesi Mahmutbey Caddesi'nde,
saat 15.30 sıralarında meydana

geldi. Otomobil sürücüsü ile hafriyat kam-
yonu şoförü arasında yol verme kavgası ya-
şandı. Cadde üzerinde devam eden
tartışmada, 16 SRT 89 plakalı otomobil sü-
rücüsü, park etmek istediği aracını hafriyat
kamyonuna sürttü. Kamyondan inen şoför
ile otomobil sürücüsünün tartışması kavgaya
dönüştü. Kamyon şoförü, yanında bulunan
silah ile önce havaya, ardından tartıştığı oto-
mobil sürücüsünün bacağına ateş ederek
olay yerinden uzaklaştı. Silah seslerini duyan
mahalleli, polis ve sağlık ekiplerine haber
verdi. Olay yerine gelen sağlık ekipleri, yap-
tıkları ilk müdahalenin ardından yaralıyı has-
taneye kaldırdı. Olayla ilgili polis ekiplerinin
çalışması devam ediyor.   DHA

tartıştığı
sürücüyü vurdu!
Bağcılar'da hafriyat kamyonu şoförü ile
otomobil sürücüsü arasında yol verme
tartışması çıktı. Otomobilini park etmek
isterken kamyona sürten sürücüye,
hafriyat kamyonu şoförü yanında
bulunan silah ile ateş ederek yaraladı.
Yaralı sürücü, olay yerine gelen 
ambulans ile hastaneye kaldırıldı

Kaza, saat 00.30 sıralarında
Maltepe Mahallesi Gümüşsuyu
Caddesi'nde meydana geldi. İd-

diaya göre, Uğur Mercimek'in kullandığı 34
CAM 81 plakalı otomobil, sürücüsünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybetmesi üzerine yol
kenarında park halinde bulunan oksijen
yüklü tankere çarptı. Kazada sürücü Uğur
Mercimek ile yanındaki Burak Mercimek
otomobilde sıkıştı. Yoldan geçenler bir yan-
dan yardıma koşarken diğer yandan da du-
rumu polis, itfaiye ve sağlık ekiplerine haber
verdi. Olay yerine gelen itfaiye ekipleri, oto-
mobilde sıkışan yaralıları kurtarmak için ça-
lışma başlattı. İtfaiye ekiplerinin
otomobilden çıkardığı yaralılar sağlık 
ekiplerinin ilk müdahalesinden sonra en
yakın hastaneye kaldırıldı. Kazaya karışan
otomobil çekici yardımıyla bulunduğu yer-
den kaldırıldı. 

Çok hızlı geliyordu

Kazaya tanık olan Kurtuluş Erdal, "Arkadaş-
lar çok hızlı bir şekilde geliyordu. Direk bizim
tankere çarptılar, ondan sonra bu hale geldi
işte. Aracın içinden 2 yaralı çıkardılar. İkisi-
nin de sağlık durumları iyi. İtfaiye, polis ve
sağlık ekipleri gerekeni yaptılar" dedi. Polis
ekipleri kaza ile ilgili inceleme başlattı.  DHA

zeytinburnu'nda
kaza: 2 yaralı
Zeytinburnu'nda sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybettiği otomobil, yolun
kenarında park halinde bulunan oksijen
yüklü tankere çarptı. Çarpmanın etkisiyle
otomobilde sıkışan 2 kişi, itfaiye 
ekiplerinin çalışmasıyla kurtarıldı

iStanbul emniyeti, 08 Eylül'de
DHKP/C Silahlı Terör Örgütüne
yönelik Şişli'de bulunan İdil Kül-

tür Merkezi'ne sabah saat 11.00 sıralarında
operasyon düzenlendi. Düzenlenen operas-
yonda D.P., S.A., M.K., S.K., H.İ., R.Ş.,B.Y.,
R.A., V.D. ve E.Ç. isimli 10 şüpheli yakalana-
rak gözaltına alınırken örgütün yurt dışı
uzantılı kişiler ile yaptıkları konuşmalar ve
örgüte ait dergi, kitap broşür, dijital mater-
yaller ele geçirildi. Ele geçirilenler incelenmek
üzere emniyete götürüldü. Şüphelilerin em-
niyetteki işlemlerin ardından adliyeye sevk
edilen 6 kişi serbest bırakıldı. 2 kişi ise adli
kontrol şartı ile serbest bırakılırken 2 şüpheli,
tutuklanarak ceza evine gönderildi.  DHA

Şişli'de terör 
operasyonu:
10 gözaltı

Kartal, D-100 Karayolu'nda 5 aracın
karıştığı zincirleme kazada 2 kişi

yaralandı. Yaralılar ambulanslarla 
hastaneye kaldırılırken, D-100 

Karayolu bir süre trafiğe kapatıldı

İstanbul’da sahte para operasyonu

KIMSENIN OLMEMESI 
MUCIZE GIBI!

isyan ateşi!
Bağcılar'da bir kişi iş hanının ortak kullanım alanına ürünlerini koyup
satmaya başladı. İş hanı yönetimi kendisinin bu şekilde esnaflık
yapamayacağını belirtince, ürünlerini caddeye çıkarıp ateşe verdi

Olay, dün öğle saatle-
rinde İnönü Mahalle-
si'nde meydana geldi.

İddialara göre, bir kişi aylar önce
cadde üzerinde bulunan iş hanının
ortak kullanım alanına ürünlerini yer-
leştirerek satış yapmaya başladı. İş
hanı yönetimi ise kendisine bu şe-
kilde satış yapamayacağını ve ürün-
lerini kaldırması gerektiğin bildirdi. İş
hanı yönetimi bu gelişmelerin ardın-
dan kişinin dükkanları yakarak tehdit
ettiğini iddia etti. Yönetim bugün yine
alanı boşaltması gerektiğini söyle-
yince, bu kişi caddeye çıkardığı
ürünlerini ateşe verdi. Yanan ürünleri
olay yerine gelen itfaiye ekipleri sön-
dürürken, şüpheli ifadesi alınmak
üzere polis ekipleri tarafından emni-
yete götürüldü.

Kira ödediğini iddia etti

Öte yandan şüpheli ürünlerini yaktığı
sırada "Kira veriyorum, dükkanıma
giremiyorum. Zabıta müdürünü
çağır" diye bağırdı. Bu sırada çevre-
dekiler, çevreye tehditler savuran ki-
şiyi sakinleştirmeye çalıştı. O anlar
çevredekilerin cep telefonu görüntü-
lerine yansıdı.  DHA

Cinayet şüphelisi 
nihayet yakalandı 
Sultangazi'de yan bakma yüzünden tartışan Selçuk T.(21), 23 yaşındaki
İbrahim Sevmiş'i sokak ortasında bıçaklayarak öldürdü. Olaydan sonra
kaçan Selçuk T. yaklaşık 2 yıl sonra polis ekipleri tarafından yakalandı.
Selçuk T.'nin cinayetten saniyeler önce İbrahim Sevmiş'i takip ettiği anlar
güvenlik kameraları tarafından görüntülendi

Sultangazi'de 8 Kasım
2021 tarihinde saat 22.20 sıra-
larında meydana gelen olayda

İbrahim Sevmiş, sokak ortasında tartış-
tığı bir kişi tarafından bıçaklanarak öldü-
rüldü. Polis olaydan sonra başlattığı
çalışmada İbrahim Sevmiş'i öldüren kişi-
nin dakikalar önce onu takip ederken gü-
venlik kameralarına ulaştı.

Görüntülerdeki kişinin İbrahim Sev-
miş'in kısa bir süre önce yan bakma yü-
zünden kavga ettiği Selçuk T. olduğunu
belirlendi. Cinayeti işledikten sonra
kaçan şüpheli her yerde aranmaya
başlandı.

Adliyeye sevk edildi

Cinayet Büro Amirliği ekipleri yaklaşık 2
yıldır firarda olan şüpheliyi yakalamak

için başlattığı çalışmada önceki gün
bir adrese baskın düzenledi. Şüp-

heli Selçuk T. yakalanarak gözal-
tına alındı. Asayiş Şube

Müdürlüğüne getirilen
daha önce 4 suç kaydı

bulunan şüpheli iş-
lemleri tamamlan-

dıktan sonra
adliyeye sevk

edildi.
DHA

Silivri TEM Otoyolu'nda, TIR şoförünün 
direksiyon hâkimiyetini kaybederek

önünde ilerleyen diğer TIR'a çarpması
sonucu kaza meydana geldi. Kazaya

karışan TIR'lardan birinde sıkışan şoför 
itfaiye ekiplerince çıkartılarak

hastaneye kaldırıldı

Kaza, akşam 19.30 saatlerinde, Silivri
TEM Otoyolu Çerkezköy Gişeleri'nde
meydana geldi. İddiaya göre; Tekirdağ

istikametinde, gişeleri geçtikten sonra Beyciler
sapağına girmeye çalışan TIR sürücüsü, direksi-
yon hâkimiyetini kaybederek önünde ilerleyen
TIR'a çarptı. Çarpmanın etkisiyle TIR, başka bir
TIR'a daha çarptı. Zincirleme kaza sonrası çev-
redeki vatandaşların ihbarı üzerine olay yerine it-
faiye, polis, jandarma ve sağlık ekipleri sevk

edildi. Kazada sıkışan
bir TIR sürücüsü, itfaiye
ekiplerinin uğraşları so-
nucu çıkartılarak ambulansla
Çerkezköy Devlet Hastanesi'ne
götürüldü. Trafik yoğunluğunun
oluştuğu yolda, kazaya karışan
TIR'lar çekici yardımıyla kaldırıldı. Ça-
lışmaların tamamlanmasının ardından
yolda trafik normale döndü.  DHA

Silivri'de 3 TIR birbirine girdi
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Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1890579)

A4 FOTOKOPİ KAĞIDI ALIMI
İSTANBUL SU VE KANALİZASYON İDARESİ (İSKİ) GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

A4 Fotokopi Kağıdı Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü
ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bil-
giler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/930712
1-İdarenin
a) Adı : İSTANBUL SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

(İSKİ) GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Güzeltepe Mahallesi Osmanpaşa Caddesi No:7 34060 Eyüpsultan/İS-
TANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2123011141 - 2123217719
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : A4 Fotokopi Kağıdı Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Kalemden Oluşan 20.000 paket A4 Fotokopi 

Kağıdı Alımı - (Mal Alımı) Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan 
ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : İstanbul Su ve Kanalizasyon İdaresi (İSKİ) Genel 
Müdürlüğü 20 No'lu Ambar (Güzeltepe Mah. 
Osmanpaşa Cad. No:7 Eyüpsultan/İSTANBUL)

ç) Süresi/teslim tarihi : - İhale konusu mallar, işe başlama tarihinden itibaren 30 
takvim günü içerisinde İdare'ye teslim edilecektir. Bu işte kısmi 
kabul yapılmayacaktır. -Teslimat iş günleri içerisinde saat 15.30'a 
kadar yapılacaktır. -Son teslim tarihinin tatil gününe rastlaması 
halinde iş bu süre takip eden ilk iş günü mesai bitimidir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarih işe başlama tarihidir.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 09.10.2023 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: İstanbul Su ve Kanalizasyon İdaresi (İSKİ) Genel Müdürlüğü 
Güzeltepe Mah. Osmanpaşa Cad. No:7 A Blok 
Üst Zemin Kat 07 No'lu Oda 34060 Eyüpsultan/İSTANBUL

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin
bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
İstekliler, teklif ettikleri mala ilişkin TS EN 12281 standart belgesini e-teklifleri kapsamında beyan edeceklerdir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza kul-
lanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin e-
anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı sonucu
bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan is-
tekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat vere-
ceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 180 (YüzSeksen) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine
göre açıklama istenecektir.

ESENYURT’TA
GARABET OLUR!

İ stanbul Büyükşehir Beledi-
yesi (İBB) Meclisi Eylül ayı
toplantısının ikinci otu-

rumu, Meclis 2’inci Başkanvekili
Ömer Faruk Kalaycı Başkan-
lığı’nda İBB Saraçhane bina-
sında gerçekleştirildi. Meclis
toplantısında 20 İlçenin İmar ve Ba-
yındırlık raporları görüşüldü. Komis-
yon görüşmeleri sırasında söz
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal
Deniz Bozkurt, iptal edilen imar ra-
porları hakkında konuşma gerçekleş-
tirdi. İBB İmar Komisyonu Başkanı
Adnan Zeki Bostan ve Esenyurt Bele-
diye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt
arasında kısa süreli tartışma yaşandı.

Neden gündeme alınmaz!

43 milyon metrekare alana sahip
Esenyurt'un, 778 bin metrekare aktif
yeşil alanı, toplam 550 bin metrekare
de okul alanı olduğunu belirten Kemal
Deniz Bozkurt, “Esenyurt için yapıl-
ması gereken, üretim, lojistik ve ticaret
kentine dönüştürmek için plan yap-
mak. Plan yaparken bunun tam aksi
yapıldı” dedi. “Bu durum sürdürülebi-
lir değil” diyen Bozkurt, “Nüfusunun
önemli bir bölümü genç olmasına rağ-
men 164 bin öğrenci var. 6 bin 500
dersliğe ihtiyaç varken 3 bin 800 ders-
lik var. Yani mevcut okul sayımızın iki
katı okula ihtiyacımız var. Mevcut yeşil
alanın yaklaşık 20 katı yeşil alana ihti-
yacımız var. Bu Meclis'te planlarımıza
yaptığımız itirazların görüşüleceğini
bekledik ama anladığım kadarıyla
2024’e kadar onaylamayacaksınız.
Başka bir belediye başkanı gelsin de
itirazsız şekilde geçsin diye mi bekleni-
yor anlayamadım. Bu kadar önemli
bir mesele neden görüşülmez, neden
gündeme alınmaz anlamıyorum” eleş-
tirisinde bulundu. 

30 bin mağdur var

Komisyon üyelerinin doğru karar ver-
mesini sağlamak, doğru bilgilendirme
yapmak amacıyla gündem dışı bir ko-
nuşma yaptığını belirten Bozkurt,
“Kamu alanları planlandığı şekli ile
değil de okul alanına sağlık, sağlık ala-
nına okul, ibadethane gibi farklı fonk-
siyonlarda yapılar yapılmış. Bunların
düzeltilmesi lazım. Yeşil alanların arttı-
rılması gerekiyor. Bazı alanların yeşil
alan yapılması için itirazlarımız var.
Sınırlı donatı alanlarının ve kamusal
alanların arttırılmaması gerekiyor.
Esenyurt Belediyesi’nin hangi saikle
yapmış olduğunu bilmemekle beraber,
başka kurumlar tarafından kullanıl-
masının önünü açan plan notları ko-
nulmuş. Bunların düzeltilip, kullanıma
uygun hale getirilmesi lazım. Konut

mağdurlarının en çok olduğu ilçe
Esenyurt. 30 bin mağdur var. Ya-

pılan binaları teknik olarak yık-
mak mümkün değil ama ilçenin
sosyal donatı alanlarını karşıla-
yacak şekilde mevcut olan geç-
miş planların anlaşılır hale

getirilmesi, okuyan ve değerlendiren
kişilerin kafasına göre değil somut şe-
kilde değerlendirecek şekilde düzen-
lenmesine ihtiyaç var” dedi. 

Esenyurt plansız kalacak

Planın asıl uzamasının gerekçesinin
ise 90 bin metrekare alanın, geçmiş yıl-
larda ticaret+depolama alanı oldu-
ğunu, daha sonra depolama alanı
olduğunu, mal sahibinin itiraz ettiğini,
ortada bir mahkeme kararı olmama-
sına rağmen yeni planda konut+tica-
ret alanına çevrildiğini, alana birde
ihtiyaç olmadığı halde cami konuldu-
ğunu söyleyen Deniz Bozkurt, “Önce-
likle hukuken bir garabetin içine
gireceğiz ve Esenyurt yine plansız ka-
lacak. Yaptığımız hesaba göre de 6 bin
300 yeni kişi Esenyurt’a gelecek. Yapı-
lan hatadan dönüleceğini düşünüyor,
bilimin ve ahlakın huzurunda değer-
lendirilmesini ve planın onaylanması-
nın Esenyurtlular için çok önemli
olduğunu belirtmek istiyorum. Planla-
rın onaylanmaması bizlerin deprem
çalışması dahil birçok konuda çalış-
mamızı engelliyor. İtirazların bir an
önce değerlendirilip planların onay-
lanmasını bekliyoruz” diye konuştu. 

Yanlış kararlar verilmiş

Planın iptaline neden olan konunun
plan dışı bırakıldığının altını çizen
Bozkurt, “Yanlış kararlar verilmiş. Bu
kararların doğru yapılmasının önemi,
bir daha planın iptal edilmesinin,
planı ne kadar doğru ya-
parsak plan bir daha o
kadar zor iptal edilir.
İbadet alanları var, okul
alanları var, kamu alan-
ları var. Bence yapılan
inancımıza da saygısız-
lık. Yapılan hatanın gi-
derilmesi için bir yerine
de hiç ihtiyaç yokken
cami konulmuş. Bu ger-
çekten hiç yakışmıyor.
Sizden rica ediyorum bu
konuda doğru, bilimin
ahlakın huzurunda
doğru değerlendirelim. Planın ipta-
line neden olan konu da plan dışı bı-
rakılmış. Buda akıl dışı bir şey”
diyerek konuşmasını tamamladı. 

Başkana iftira yakışmaz

Kemal Deniz Bozkurt’un gündemde

Esenyurt planları yokken konuşması-
nın amacını az çok tahmin ettiğini
söyleyen İmar Komisyonu Başkanı A.
Zeki Bostan ise “Şov yapmak, militan-
lık yapmak, iftira atmak. İtiraz dosyası
daha dün geldi. Bir belediye başkanına
iftira yakışmaz. Camii’de bir donatı ih-
tiyacıdır. Şimdi Cami’ye saygı, bırakın
Allah aşkına. Camiye saygıyı senden
mi öğreneceğiz. İstismara sıra geldi-
ğinde camiyi güzel kullanmaya çalışı-
yorsunuz” dedi. Bozkurt’u 2460
hektarlık bölge planının içindeki bir
parsele üzerinden şov yapmakla suçla-
yan Bostan, “Esenyurt’ta patır patır
inşaat ruhsat veriyorsun. O zaman
kaçak mı yaptırıyorsun. Mahkeme ka-
rarlarıyla ilgili bizde değerlendirme-
mizi yapıyoruz. Senin hoşuna
gitmeyebilir. Siz devlet adamısınız.
Devlet adamına militanlık yakışmaz.
İtiraz edersin, ama öc almak devlet
adamına yakışmaz” diyerek niyetin
doğru olmadığını söyledi. 

Camiye büyük haksızlık

Konunun gündemde olmadığını bildi-
ğini, tek niyetinin yanlış değerlendiril-
mesin diye hatırlatma yapmak
olduğunu konuşmasının başında da
ifade ettiğini söyleyen Kemal Deniz
Bozkurt, “Ben ne oranın sahibini tanı-
rım, ne yemiş içmişliğim var ama baş-
kanı ziyaret ettiklerini biliyorum. Ben
kimsenin elindeki hakkı almıyorum,
aksine 20 yıllık hakkının korunmasını
istiyorum. Bu hakkı korumak yerine,
Esenyurtlulara bedelini ödetmek üzere
bir imar tadilatı yapıp milyonlarca lira-
lık rant kazandırılmasına karşı durmak
da ahlaklı bir belediye başkanının gör-
evidir. Yapılan bir usulsüzlüğün içine
cami koymak da camiye yapılacak en
büyük haksızlıktır. İnancım ve içinde

bulunduğum durum
gereği bunu savun-
mak zorundayım.
Kimsenin bana yap-
tığı hatanın karşılığını
değil, birilerinin Esen-
yurt üzerinden rant
elde etmesine karşı çı-
kıyorum” dedi. Kim-
seye rant
sağlamadıklarını belir-
ten Bostan ise 90 bin
metrekarelik yerin
yüzde 45’ini ayırdıkla-
rını ve alana her türlü

donatı yapılabileceğini söyledi. Bos-
tan, cami değil de okul ya da yeşil alan
olsun diye itiraz edilebileceğini, cami
ihtiyacı olduğunu o bölgede siyaset
yapan arkadaşlarının söylediğini ve
kendilerini de herkesin ziyaret ettiğini
belirtti. 

İBB Meclisi’nde geçtiğimiz mart ayında tartışmalar arasında kabul edilen 
1/5 binlik plan tadilatlarıyla ilgili konuşan Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz

Bozkurt, itirazlara konu MAKYOL’a ait olduğu öğrenilen 90 bin metrekare alanla ilgili
yapılan değişikliğin hukuki bir garabete neden olacağını ve Esenyurt’un yeniden

plansız kalmasına yol açacağını belirtti. Bozkurt’u şov yapmakla suçlayan İmar
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Esenyurt Belediyesi’nin 1/5 binlik
plan tadilatları geçtiğimiz mart
ayında tartışmalar arasında kabul
edilmiş, Kıraç köyü, 891 adada
bulunan bazı parseller kısmen
yapı yasaklı alanda kaldığı için bu
alanların ayrıntılı zemin incele-
mesi yapıldıktan sonra değerlen-
dirilmek üzere plan onama sınırı
dışına çıkarılmasına karar veril-
mişti. Tartışmaya konu olan 90
bin metrekare alana sahip 337
ada 1 parselle ilgili alınan karar
CHP’li Meclis üyeleri tarafından
kabul edilmemiş, MAKYOL’a ait
olduğu öğrenilen alanın 2013’teki
fonksiyonu ile korunması şeklinde
aykırı teklif verilmiş, askı sürecin-
den itiraz edilebileceği gerekçe-
siyle de kabul görmemişti. 

NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?NE OLMUŞTU?

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

Avluda bebek
BULDULAR!

OLAY, 11 Eylül Pazar
günü akşam saatlerinde
Mustafa Kemalpaşa Ma-

hallesindeki bir camide yaşandı.
Yatsı namazı için camiye gelen ce-
maat namaz kıldığı sırada cami av-
lusundan bebek ağlama sesi duydu.
Namazın kılınmasının ardından av-
luya çıkan cami imamı ve cemaat
avluda bir bebek olduğunu gördü.
Durumu hemen polis ve sağlık
ekiplerine haber veren cami imamı
bebeği alarak caminin içine gö-
türdü. Polis ve sağlık ekipleri ca-
miye geldiğinde terk edilen bebeğin
henüz 3 günlük olduğunu tespit
etti. Erkek olduğu öğrenilen bebek
sağlık kontrolleri için Başakşehir
Çam ve Sakura Şehir Hastanesi'ne
götürüldü. Bebeği kim ya da 
kimlerin cami avlusuna bıraktığı
araştırılıyor. 

Ağlama sesi duydum

Cami cemaatinden Mehmet Kaya-
can, "Yatsı namazının farzını kılarken
ağlama sesi duydum. Ses yakın ge-
lince geri döndüm çocuğu farkettim.
Çocuğu imama teslim ettik. Biz
kimin bıraktığını göremedik ama ya-
bancı uyruklu bir kişi ağzında maske
olan birinin bıraktığını söyledi. Biz
polis ekiplerine haber verdik, çocuğu
alıp götürdüler. Daha yeni doğmuş
bir çocuğa benziyordu. Biz çok şaşır-
dık. Cami avlusuna çocuk bırakılıyor
diye duyuyorduk, başımıza geldi"
dedi. Camidekilerden Mustafa Yük-
sel ise, “Ben yatsı namazına geldim
farzın son rekatı kılınırken, arkada bir
karışıklık oldu ben öndeydim. Hoca-
nın odasına götürüldüğünü gördüm
bebeğin ama bırakıp gitmişler" dedi.
DHA

Finalde coşku tavan yaptı!
ÇATALCA Belediye-
si'nin düzenlediği yaz
etkinliklerinin finalinde

Yöresel Çalgı Yarışması yapıldı.
Yarışmaya Çatalca dışından da
katılım oldu. Yarışmayı Bülent Çe-
likkaya’nın Silivri
ekibi birincilikle ta-
mamladı. İkinciliğe
ise Çatalca’dan Grup
Neşeli oturdu. Bele-
diye Başkanı Mesut
Üner, “Yaz boyunca
sizlerin neşesine ve
eğlencesine katkıda
bulunan etkinliklerle

Millet Bahçesi'nde sizlerle birlikte
olduk. Tüm bu yoğun etkinlikleri-
mizin dışında bir hafta boyunca
erguvan festivalimiz etkinleri bo-
yunca coşkumuz tavan yaptı. Yaz
etkinliklerimizin finalini ise Ça-

talca Belediyesi Millet Bahçesi'nde
yöresel çalgı yarışmamızla gerçek-
leştirdik. Bizler Çatalcamıza hiz-
met yolunda Çatalca halkımızın
neşeli ve eğlenceli anlarına şahit
olmaktan güç aldık. Bu anlamda

bizlere böylesine değerli bir
gücü almamıza fırsat tanıdığı
için tüm Çatalca halkımıza
çok teşekkür ederiz. Daha
nice neşeli ve eğlenceli prog-
ramlarda sizlerle birlikte
olmak umudu ve duasıyla
kalın sağlıcakla. Teşekkürler
Çatalca” dedi.  
MÜGE CESUR ÖZMEN 

Arnavutköy'de camiye gelenler namaz kılacağı sırada bir
bebeğin ağlama sesini duydu. Sesin geldiği yere giden 
camidekiler, 3 günlük olduğu öğrenilen bebeğin avluya
bırakıldığını gördü. Bebek sağlık kontrolü için hastaneye götürüldü



İ stanbul Büyükşehir Belediyesi’nin
(İBB) iştiraki İETT, “Elektrikli Oto-
büs Dönüşüm Projesi”ni başlattı.

İBB iştiraki İSBAK ile ortaklaşa yürütülen
proje kapsamında, ilk olarak kullanım
ömrünü tamamlamış 2006 model dizel
otobüs, yüzde 100 elektrikli hale getirildi.
Projenin tanıtım toplantısı, İETT Edirne-
kapı Garajı’nda, İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, CHP İstanbul milletvekili Suat
Özçağdaş ve İETT Genel Müdürü İrfan
Demet’in katılımlarıyla gerçekleştirildi. Ta-
nıtım toplantısında yaptığı konuşmada,
dünyanın ve ülkemizin iklim değişikliği
krizi noktasında yaşadığı sorunlara deği-
nen İmamoğlu, “İstanbul'un bugün yaşa-
dığı ulaşım, çevre, çarpık kentleşme gibi
sorunların bugüne dair sorunlar olmadı-
ğını, uzun süreli birikmiş problemlerin, ih-
mallerin, plansızlıkların sonucu olduğunu
bilmek lazım. Birbirini büyüten ve derin-
leştiren bu sorunların çözümü için, bütün-
cül ve de geleceği gözeten bir yaklaşımın
şart olduğu da muhakkak. Geleceği gözet-
mek zorundayız” dedi.

Hayırlısı olsun

Programın ardından gazetecilere konuşan
İmamoğlu, “Günün sonunda bir adaylık
tartışması var malum. Siz, ‘Yoldayım’ de-
miştiniz yaklaşık üç hafta önce. Genel
Merkez’den de bir yanıt, bir tepki bekleni-
yordu. Genel Başkan Sayın Kılıçdaroğlu,
sizin için, ‘Elbette adayımız’ dedi. Üzerine
neler ekleyeceksiniz? Bu açıklamayla bir-
likte artık yerel seçim startı resmen başla-
mış olur mu İstanbul'da?” sorusuna,
“Tersten başlayayım. Bizim yerel seçim
çalışmamız, hiç bitmedi. Bugün de as-
lında seçim çalışmasının içerisindeyiz. Her
açılışımız, her hizmetimiz bir seçim bittiği
an itibariyle başlar. Elbette ben, İstanbul

Büyükşehir
Belediye Baş-
kanı olarak,
Cumhuriyet Halk
Partisi'nin bir evladı
olarak, ‘İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanlığı yolculuğunda yola çıkıyorum, bu
yolculukta varım’ demekle fikrimi, niye-
timi açıklamıştım. Ben tabii bu söylediğim
kelimeden daha fazlasını kuramam. Parti-

mizin, tü-
züğümü-

zün
gerekleri var.

Bu yolculu-
ğuma, tabii ki Sayın Genel Başkanımızın
destek vermesi ve ‘Adayımızdır’ demesi se-
vindiricidir. Benim için değerli bir kanaat-
tir, değerli bir tariftir. Bundan sonrası, tabii
ki partimizin kurullarının alacağı, netleşe-

cek kararların verileceği makamlardır.
Bunların başında, Genel Başkanımı-

zın bu kanaatinden sonra, Parti
Meclisi gelir. O kararlar da alın-

dıktan sonra, tamamen resmi-
yete kavuşur ve var olan
yolculuğumuz, resmiyetiyle,
emin adımlarla bir yolculuğa
dönüşür. Hayırlısı olsun.
Zaten dediğim gibi, ilk se-
çimden itibaren hiç gaz
kesmeden, bu yerel müca-
deleyi sürdürüyoruz” ya-
nıtını verdi. 

Her zaman
görüşüyorum

İmamoğlu, “Kemal Kılıç-
daroğlu’nun İstanbul
programlarından haber-
dar edilmediğiniz, davet
edilmediğiniz söylenmişti.

Hatta sizin bu konuyla ilgili
Kılıçdaroğlu'nu aradığınız ve

nedenini sorduğunuz söyleni-
yor. Böyle bir telefon görüş-

mesi gerçekleşti mi ve İstanbul
programlarına davet edilmediniz

mi?” sorusunu da “Yani bu soru-
nun muhatabı değilim. Bu konuş-

maların, daha önce bir gazeteye
vermiş olduğum beyanın dışında, ilave

bir beyanım bugün olmayacak. Genel
başkanımızla her zaman görüşüyorum.
Hangi konuda kafamda bir soru işareti
var ise ya da öğrenmesini istediğim bir
husus var ise, Sayın Genel Başkanımızla,
28 Mayıs itibariyle, 29 Mayıs'tan beri bu-
güne kadar, her konuda ama yüz yüze
ama telefonla bazen yazışarak diyalo-
ğumu hiç kesmedim” şeklinde cevap verdi.  
HABER MERKEZİ
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Hakan SÖNMEZ

K iraların fahiş bir şekilde artması barınma kri-
zini de beraberinde getirdi. Aylardan beri bu
duruma dikkat çekilmesine rağmen maalesef

iktidar, elini bile kıpırdatmadı. Milyonlarca kiracı
yüzüstü bırakıldı. 

Konu hakkında Sözcü gazetesinde yayımlanan bir
haber, krizin boyutunu ortaya koydu. “Hem yüksek
kira fiyatları sonrası emekli aylıklarıyla geçinmeye
çalışan çoğu emeklinin hem de özel huzurevinde ka-
lanların başvuruları sonrası devlet huzurevlerine
talep patladı” denilen haberde, “Emekli aylıklarıyla
geçinmeye çalışan çoğu yurttaşı büyükşehirlerden
Anadolu kırsalına göçe zorlayan yüksek kira fiyatları
şimdi de, emeklileri huzurevine mahkum etti. Özel
Huzurevleri Dinlenme ve Bakım Evleri Derneği
(HUZDER) Başkanı Ekrem Azaklı’nın
sozcu.com.tr’ye aktardığına göre, artan kira fiyatları
sonrası devlete ait huzurevlerine başvurularda yoğun
bir artış yaşanıyor. Sozcu.com.tr’ye konuşan Yaşlılık
Konseyi Derneği (TÜRYAK) Başkanı Fügen Mavi ise,
özel huzurevinde kalanların katlanan fiyatlardan do-
layı devlete ait huzurevlerine başvuru yapmaya başla-
dığını anlattı. Bu da, sayıları yetersiz olduğu için
aylarca sıra beklenilen devlete ait huzurevlerinde,
başvuranların sıra bekleme sürelerini daha da artır-
mış durumda” ifadeleri kullanıldı. 

Yine aynı haberde, “Barınma krizinin başladığı
2021 senesinde sozcu.com.tr’ye konuşan yetkililer,
devlete ait kurumlarda sıranın ancak ölüm halinde
geldiğini anlatmıştı. Aradan geçen zaman diliminde
devlete ait huzurevi sayısında talebe yetecek bir iyi-
leşme olmadı. Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) veri-
lerine göre, ülkedeki 65 yaş üzeri nüfus 2021’de 8,2
milyon kişi iken, 2022’de 8,4 milyona çıktı. Bu yaş
aralığının toplam nüfusun yüzde 9,7’sini oluştururken
bu oran yüzde 9,9’a yükseldi. Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığı’nın güncel verilerine göre ise, bakanlığa
bağlı yalnızca 164 huzurevi var. Bu 164 huzurevi ise
toplam 17 bin 64 kapasiteli ve ancak 12 bin 800 ki-
şiye hizmet verilebiliyor. Bakanlık dışında diğer kamu
kurumlarına ait 20 huzur evi ise 2 bin 889 kapasiteli.
Buralarda ise toplam 1735 yaşlının bakımı gerçek-
leştiriliyor. Toplamda bakıldığında ise, devlete ait hu-
zurevlerinde 14 bin 535, özel huzurevlerinde 11 bin
467 olmak üzere toplam 26 bin 2 kişiye hizmet veri-
liyor.” bilgisi verildi. 

Bir ülkede açlık ve barınma sorunu varsa, o ülke
iyi yönetilemiyor demektir. Bu kira artışlarına köklü
bir çözüm bulunması artık zaruri hale gelmiştir.
Kimse kulağının üzerine yatamaz. Her gün bir kiracı-
ev sahibi kavgasını konu eden haber okuyoruz. Nite-
kim önceki gün birt kiracı ev sahibini bıçaklayarak
öldürdü. Daha beterini yaşamadan önlem alınmalı...

Barınma sorunu!
DIYALOGUMU 
HIC KESMEDIM
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Kemal Kılıçdaroğlu’nun İstanbul programlarından haberdar edilmediği
yönündeki tartışpmalara değindi. CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ile her zaman görüştüğünü
belirten İmamoğlu, “Sayın Genel Başkanımızla, 28 Mayıs itibariyle, 29 Mayıs'tan beri bugüne kadar,
her konuda ama yüz yüze ama telefonla bazen yazışarak diyaloğumu hiç kesmedim” dedi

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İYİ Parti Lideri Meral
Akşener'le görüşüp görüşmediğinin sorulması üze-
rine, “Sayın Akşener'le biz, seçimden sonra, farklı konu-
larda birkaç kez görüştük. Telefonla görüştük. Ama bu
süreçlerle ilgili bir istişaremiz ya da bir diyaloğumuz baş-
lamadı. Bunun olması için, önce bizim siyasi olarak kendi
içimizdeki süreçlerin olgunlaşması değerlidir. Tabii ki kendi-
leriyle de sohbet etmek, diyalog kurmak, daha önce olduğu
gibi isterim” açıklamasını yaptı. İmamoğlu, “İttifaka dair ka-
pıyı kapatmış gibi görünüyor Sayın Akşener. Bunun üzerine bir
görüşme mümkün müdür önümüzdeki süreçte ve ittifaka dair
fikirlerinizde herhangi bir değişim var mı Akşener'in açıklama-
ları sonrası?” sorusuna da “Sayın Akşener'in açıklamalarını
ilgiyle takip ediyorum. Özenle izliyorum ve dinliyorum. Ben,

Türkiye'nin, ülkemizin geleceğine dair, hele hele İs-
tanbul'un geleceğine dair. Ki İstanbul, sa-

dece bir yerel seçim değildir. Bunu
herkes biliyor. Bu manada diya-

logların kapalı olmayacağını
düşünüyorum. Ben, az

önce sizin ifade ettiğiniz
gibi, kapıları kapat-
tığı düşüncenize
de katılmıyo-
rum” ceva-
bını verdi. 

MERAL AKŞENER 
KAPILARI KAPATMADI

80 günde devri alem!
Borçtan kurtulmak için cami arazisini bile satan Esenler Belediyesi 
duyuruya ve yemek organizasyonuna milyonlar harcayacak. Belediye,
okul aile birlikleri, STK’lara ve mahalle sakinlerine 80 gün sürecek ikramlı
yemek organizasyonları düzenleyecek. İhale kapsamında 18 bin yemek, 7
bin kahvaltı mönüsü ve 2 bin kişilik de kokteyl mönüsü alınacak

ESEnlEr Belediye Başkanı Tev-
fik Göksu’nun borçtan kurtul-
mak için 2020 yılında cami

arazisini satışa çıkarması günlerce tartı-
şılmıştı. İstanbul’un en borçlu belediye-
leri arasında bulunan Esenler
Belediyesi’nin tanıtım ve kültür organi-
zasyonuna milyonlar harcaması tar-
tışma konusu oldu. Belediye, 4 Ekim’de
yapacağı “2023 Yılı Okul Aile Birlikleri, Sivil
Toplum Kuruluşları, Esnaf Ve Mahalle Sakin-
leri İle İkramlı Organizasyonlar, Önemli Gün
Ve Gecelere Yönelik yemekli Veya Kahvaltılı
Ve Kokteyl İçerikli Programlara Dair Hizmet
Alım İşi” ihalesinin duyurusunu yaptı. İhale

kapsamında 18 bin kişiye yemek, 7 bin ki-
şiye kahvaltı ve 2 bin kişiye de kokteyl hiz-
meti sunulacak. Yemek

organizasyonlarına ihaleden 4 gün
sonra start verilecek. Organizasyonların
süresi ise 80 gün olarak belirlendi.

Davetiye bastıracak!

Dünya haberleşme için sosyal medya ve SMS
yöntemini kullanırken Esenler Belediyesi du-
yurularını davetiye ve broşürle yapacak. Bele-
diye, 18 Eylül’de “2023 Yılı Yazılı Ve Görsel
Materyaller Tasarım, Baskı, Uygulama, Tanı-
tım Filmi Prodüksiyon, Led Ekranlar Bakım
Onarım Ve Kurumsal İletişim Hizmet Alımı
İşi” ihalesiyle kamunun milyonlarını davetiye
ve broşüre harcayacak. İşte ihale kapsamında
alınacaklar listesi: 13 bin adet zarflı-zarfsız
davetiye, 9 bin 600 adet afiş, 125 bin 500 adet
el ilanı, 12 bin adet form, 120 bin adet broşür,
5 bin internet kartı, bin adet kitap ayracı, 110
bin adet mektup, 20 bin adet bloknot. 3 bin
adet soru kartı, 29 bin 600 adet kitapçık, 32
bin adet çanta, 3 bin 500 adet teşekkür bel-
gesi, 30 bin adet kültür sanat bülteni, 15 bin
500 adet gençlik bülteni, 18 bin adet dergi, 10
bin adet Biz Varız dergisi, 15 bin adet şapka,
15 bin adet tişört, bin 300 adet rozet, 400 adet
plaket, 3 bin adet anahtarlık, 5 bin adet kalem,
500 adet kupa ve USB bellek alınacak.

Farkındalık ihalesi!

Esenler Belediyesi, kentsel dönüşümünün far-
kındalığı için de bir ihale düzenleyecek. 14
Eylül (Bugün) yapılacak ihale kapsamında
yapılacak hizmetler ise şöyle sıralandı: yüz
adet yurtiçi uçak bileti, 100 gün konaklama,
300 bin adet Kentsel Dönüşüm ve Afete Da-
yanıklı Yerleşimler Broşürü, 50 bin adet bele-
diyeler için kentsel dönüşümün tüm
aşamalarını ele alan rehberin tasarımı ve ba-
sılması, 400 adet seminer, bir adet uluslar-
arası kongre ve 100 bin haneye ziyaretler
yapılacak.

ERCAN 
ÖZTÜRK

ÖZEL HABER

Deneme ekimi
gerçekleştirdik
Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, 3 yıl önce 8 çeşit yerli ve
milli Türk ayçiçek tohumunun deneme ekimini gerçekleştirdiklerini
belirterek, “Buradan aldığımız sonuçlarla geçen yıl Silivri 
Belediyesi'nin bin 200 dönüm arazisinde 2 çeşit tohumu ektik. Bin
200 dönümde 90 ton ayçiçek elde ettik, hasadını yaptık” dedi

Silivri Belediye Meclisi 2023 yılı eylül ayı
meclis toplantısının 2. oturumu, meclis üyele-
rinin katılımıyla belediye meclis salonunda

gerçekleştirildi. Toplantıda pazartesi günü ilgili komis-
yonlara gönderilen 17 gündem maddesine ilişkin komis-
yon raporları, oy birliği ile kabul edildi. Toplantıda
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, Silivri Belediyesi'nin
yaptığı milli hibrit ayçiçek tohumu hasadına ilişkin de-
taylı bilgiler verdi. 

Fikir jimnastiği yaptık

“Silivri Belediyesi olarak bin dönüm araziye yaptığımız
milli hibrit ayçiçeği tohumlarının hasat şenliğini gerçek-
leştirdik” diyen Yılmaz, “Normalde bu tip toplantılar
hasat başlarken yapılır ama biz sonunu bekledik. Aşağı
yukarı son tarlamızı biçmek üzereydik. Bizim için
önemli, sevindirici ve gurur verici bir sonucu almanın
mutluluğu içerisindeyiz. Biz göreve geldiğimiz ilk gün-
den itibaren yerli ve milli politikaların her alanda gerçek-
leştirilmesi ve geliştirilmesi gerektiğini söylüyoruz” dedi. 

90 ton ayçiçek elde ettik

3 yıl önce Tarımsal Üretim ve Araştırma Merkezi'nde Te-
kirdağ İl Tarım Müdürlüğü, Trakya Kalkınma Ajansı,
Trakya Tarımsal Araştırma Enstitüsü, Trakya Tohumcu-
lar Derneği ve Silivri Belediyesi'nin içinde olduğu bir bir-
liktelikle 8 çeşit yerli ve milli Türk ayçiçek tohumunun
deneme ekimini gerçekleştirdiklerini belirten Yılmaz,
“Buradan aldığımız sonuçlarla geçen yıl Silivri Belediye-
si'nin bin 200 dönüm arazisinde 2 çeşit tohumu ektik.
Bin 200 dönümde 90 ton ayçiçek elde ettik, hasadını
yaptık. Ardından elde ettiğimiz ürünleri 65 bin litre ayçi-
çek yağına dönüştürdük ve bu yağları 5’er kiloluk dilim-
lerle 13 bin ailemize dağıttık. Marketlerde sıvı yağ
sıkıntısı yaşandığı bir dönemde Silivri Belediyesinin ayçi-
çek yağı dağıtımı tüm ulusal medyada konuşulur oldu.
Ama biz işin magazin kısmıyla ilgilenmiyorduk; konu o
ayçiçekleri yetiştiren tohumların yerli, milli, Türk tohum-
ları olmasıydı. Ektiğimiz 2 tohumdan TR-2242 marka

milli hibrit ayçiçek tohumu bu yıl,
bin dönüm arazimize ektik. Bunu
yaparken de Gazi’nin kurduğu
Cumhuriyetin 100. kuruluş yıl dö-
nümünü kutladığımız 2023 yılında
2023 paket milli hibrit ayçiçek to-
humunu çiftçilerimize dağıttık. Bu
çalışmamız sayesinde Silivri’de
yaklaşık 30 bin dönüm arazi yerli
ve milli Türk ayçiçek tohumu ile
buluştu” dedi.
HABER MERKEZİ

İBB’den suç duyurusu
İBB iştiraki Metro İstanbul, yürüyen merdivenlere sabotaj düzenlendiği iddialarla ilgili
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına suç duyurusunda bulundu. Suç duyurusunda 31
Ağustos ve 6 Eylül’de çekilen kamera görüntüleri delil olarak sunuldu

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB),
metro hatlarındaki yürüyen merdiven-
lere dönük sabotaj iddialarına yönelik iki

ayrı suç duyurusunda bulundu. 31 Ağustos 2023
ve 6 Eylül 2023 tarihlerinde çekilen güvenlik kame-
rası görüntüleri de delil olarak savcılık makamına
iletildi. Dilekçede kötü niyetli kişilerin yürüyen mer-
divenleri tuşlara basılarak durdurdukları, kamu hiz-
metinden yararlanma hakkını engelleyerek suç
işledikleri hatırlatıldı. TCK’nın 113. Maddesinde yer
alan Kamu Hizmetlerinden Yararlanma Hakkının
Engellenmesi Suçunun işlediğinin kamera görüntü-
leriyle sabit olduğu belirtildi. Suç duyurusunda, şa-
hıslar hakkında gerekli soruşturmanın başlatılarak
kamu davası açılmasına karar verilmesi talep
edildi. HABER MERKEZİ



Ç alışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat
Işıkhan, "İŞKUR Yol Arkadaşım" kam-
panya tırının Türkiye İş Kurumu (İŞKUR)

önünden uğurlanma töreninde yaptığı konuşmada,
Aralık 2021 itibarıyla başlatılan "Ne Eğitimde Ne İs-
tihdamda Olan Gençler İçin İşgücü Piyasası Destek
Programı"nın (NEET PRO) yaklaşık 2 yıldır faali-
yetlerini sürdürdüğünü belirtti. Projeyle eğitimde ve
istihdamda yer almayan 15-29 yaş aralığındaki
gençlerin iş arama süreçlerinde daha kapsamlı ve
bireyselleştirilmiş biçimde, ihtiyaçlarına duyarlı
programın gerçekleştirileceğini dile getiren Işıkhan,
beşeri sermayelerini geliştirmemeleri nedeniyle eği-
tim ve istihdamdan kopan genç nüfusu tanımlamak
için kullanılan "NEET" kavramının uluslararası dü-
zeyde gittikçe önemini artıran bir özelliğe kavuştu-
ğunu söyledi.

Gençlik için çalışacağız

Dünyada genç nüfusun 2 milyara yaklaştığına dik-
kati çeken Işıkhan, "Türkiye sahip olduğu genç nü-
fusla birlikte Avrupa'nın en büyük genç nüfusuna
sahip ülkeleri arasında. Bu bizim için çok değerli bir
hazine. Kamu istihdam kurumumuz İŞKUR vası-
tasıyla aralıksız şekilde sürdürdüğümüz aktif iş gücü
programlarımız başta olmak üzere çok önemli proje
başlıkları var." diye konuştu.İŞKUR aracılığıyla kalfa
programı, staj portalı, İŞKUR Kampüste, iş kulüp-
leri, kariyer günleri, sanal istihdam fuarları gibi bi-
rimlerle gençlere önemli hizmetler sunduklarını
ifade eden Işıkhan, "NEET"lere yönelik özel tedbir
almanın İŞKUR için önemli politika alanı ve so-
rumluluk olduğunu anlattı.

İŞKUR'a talep artıyor

Işıkhan, Türkiye İstatistik Kurumunun ikinci çeyrek
verisine göre ne eğitimde ne de istihdamda olan
gençlerin oranının Türkiye'de yüzde 20,8 olduğuna
işaret ederek, "Bu oran bizim için çok önemli. Ön-
ceki yıllarda yüzde 25-26'larda olan NEET oranı-
nın, gerçekleştirdiğimiz istihdam programlarıyla,
İŞKUR'umuzun öncülüğünde gittikçe düştüğüne
tanık olmaktayız." ifadesini kullandı. NEET'lerin
büyük kısmının ulaşılması zor gruplar olarak değer-
lendirildiğinin altını çizen Işıkhan, bu nedenle açık-
lanan Orta Vadeli Program kapsamında NEET'lerle
ilgili hedef ve politikaların belirlendiğini bildirdi.

Her ailede bir çalışan olmalı

Işıkhan, bu kapsamda Bakanlığa, NEET'lerin istih-
dam piyasasına katılmalarına yönelik önemli so-
rumlulukların verildiğini aktararak şunları kaydetti:
"Öncelikle gençler başta olmak üzere her ailede en
az bir çalışanın olması bizim çok önemli politika
stratejimiz. Geleceğin mesleklerine yönelik gençlerin
kariyer farkındalıklarını artıracak program ve faali-
yetlerin seviyesini, sayılarını artıracağız. Bu sebeple
bugün açılışını gerçekleştireceğimiz kampanyamız
için yola çıkacak olan tırımız özellikle ulaşılması zor
gençlerimize de ulaşıp onlarla temasa geçecek ve
onlara İŞKUR, sosyal devlet olarak yanlarında ol-
duğumuzu hissettirecek en önemli araçtır. Bugün
gençlerimizin geleceğini inşa etmesine yardımcı ola-
cak bu kampanyanın açılışını gerçekleştiriyor ol-
maktan büyük mutluluk duyuyorum. Bu vesileyle
buradan tüm kardeşlerimize, arkadaşlarımıza,
'İŞKUR Yol Arkadaşım hep yanında olacaktır.'
demek istiyorum." Programda ayrıca İŞKUR Genel
Müdürü Samet Güneş ve Avrupa Birliği Türkiye
Delegasyonu İnsani ve Sosyal Kalkınma Bölüm
Başkanı Laurent Guirkinger konuşma yaptı. AA
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genel yayın yönetmeni ve Sorumlu yazı İşleri Müdürü
Ekrem HaCıHaSaNoĞLu

Ga ze te miz basýn mes lek il ke le ri ne uy ma ya söz ver miþ tir.

görsel yönetmenler
Türkan ERVaN

Taylan DaŞDÖĞEN

yazı İşleri Müdürü
anıl BoDuç

İmtiyaz Sahibi: Damga Reklamcılık ve yayıncılık a.Ş. adına
Mehmet MERT
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Dağıtım: 
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Salih DoĞaN 
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Haber Merkezi: 
Nergiz DEMİRkaya - ankara
Bahadır SügüR - Politika
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Selvi SaRıTaç - İstihbarat
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YAYIN TÜRÜ:  Ye rel Süre li Yayın

Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

En çok şikayet
faturalardan!

Süt üretiminde
azalma var

Hamsinin fiyatı
yarı yarıya düştü

UlaşTıRma 
ve Altyapı Ba-
kanlığı Bilgi

Teknolojileri ve İletişim
Kurumu’na (BTK) geçen
yıl posta sektörüne ilişkin
13,3 bin, mobil iletişim
sektörüne ilişkin ise 52 bin
919 şikayet geldi. BTK’nın
“Türkiye Posta Sektörü
Pazar Verileri” ve “Türkiye
Elektronik Haberleşme
Sektörü Pazar Verileri” 
raporlarından yapılan 
derlemeye göre, posta sek-
töründe en fazla şikayet
personel, mobilde ise fatu-
ralandırmayla ilgili oldu.

Teslimatlar da 
gecikiyor

BTK’ya CİMER ve birey-
sel dilekçe yoluyla geçen
yıl posta sektörüne ilişkin
yapılan şikayetlerin sayısı
13,3 bin oldu. Söz ko-
nusu şikayetlerin dağılımı
incelendiğinde, Kuruma
ulaşan başvurulardan
şube/acente/ personel şi-
kayetleri 6 bin 150 ile ilk
sırada yer alırken, geç tes-
lime ilişkin şikayetler 2
bin 229 ile ikinci sırada
yer aldı. Posta sektö-
ründe, geçen yıl BTK’ya
gelen şikayetlerin yüzde
46,4’ü şube/acente/perso-
nel, yüzde 16,8’i geç tes-
lim, yüzde 13,4’ü
kayıp-çalıntı, yüzde 4,8’i

hasarlı teslim, yüzde 3,4’ü
yanlış adrese-kişiye tes-
lim, yüzde 2,1’i yanlış-
eksik bilgilendirme, yüzde
1,9’uücretlendirme, yüzde
0,6’sı veri gizliliği ve
yüzde 10,6’sı diğer kate-
gorisinde yer aldı.

Vatandaş şikayetçi

Mobil iletişim sektöründe
ise, geçen yılın ilk çeyre-
ğinde BTK Online Tüke-
tici Şikayet Sistemi
üzerinden gelen şikayetle-
rin yüzde 51,4’ü İnternet
Servis Sağlayıcıları (İSS)
hizmetleriyle ilgili oldu.
Bu dönemde, bir milyon
abone başına ortalama
olarak İSS hizmetine yö-
nelik 1531, uydu platform
hizmetlerine yönelik 994,
Kablo TV hizmetlerine
yönelik 213, sabit telefon
hizmetlerine yönelik 212
ve mobil hizmetlere yöne-
lik 210 tüketici şikayette
bulundu. Mobil sektörde
en fazla şikayete konu
olan husus faturalandır-
mada, İSS hizmetinde en
fazla şikayet bağlantı/
hizmet kalitesinde, Uydu
Platform Hizmeti’nde en
fazla şikayet abonelik iş-
lemlerinde, Sabit Telefon
Hizmeti’nde ise en fazla
şikayet abonelik işlemle-
rine ilişkin olarak yapıldı.
AA

BTK'ya posta ve mobil iletişim sektöründen
gelen şikayetlerde personel, teslimat gecik-
mesi ve faturalandırma konuları öne çıktı

TüRkiye İstatistik Ku-
rumu (TÜİK) Temmuz
2023'e ilişkin Kümes

Hayvancılığı Üretimini
açıkladı.Buna göre, temmuz ayında
bir önceki yılın aynı ayına göre
tavuk yumurtası üretimi yüzde 7,4,
tavuk eti üretimi yüzde 3,3 ve kesi-

len tavuk sayısı yüzde 1,1 artarken
hindi eti üretimi yüzde 11,4 azaldı.
Ocak-temmuz döneminde bir ön-
ceki yılın aynı dönemine göre tavuk
yumurtası üretimi yüzde 4,2 artar-
ken; tavuk eti üretimi yüzde 4,3, ke-
silen tavuk sayısı yüzde 7,5 ve hindi
eti üretimi yüzde 8,7 azaldı. Bir ön-

ceki ay 175 bin 900 ton olan tavuk
eti üretimi temmuz ayında yüzde
10,8 artarak 194 bin 912 ton oldu.
Bir önceki ay 1 milyar 584 milyon
895 bin adet olan tavuk yumurtası
üretimi temmuz ayında  yüzde 6,2
artarak 1 milyar 682 milyon 907 
bin adet oldu. DHA

TÜİK verilerine göre, tavuk eti üretimi temmuz ayında bir
önceki aya göre yüzde 10,8 artarak 194 bin 912 ton oldu

Tavuk eti üretimi temmuzda arttı

BAHÇEKÖY ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ İDARE BİNASI ÜSTÜ TADİLAT VE
ONARIM İŞİ

ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-BAHÇEKÖY DİĞER ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR
ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

Bahçeköy Orman İşletme Müdürlüğü İdare Binası Üstü Tadilat ve Onarım İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/943899
1-İdarenin
a)Adı :ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-BAHÇEKÖY DİĞER ÖZEL 

BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b)Adresi :Kemer Mahallesi Valide Sultan Caddesi Bahçeköy/Sarıyer/İSTANBUL

34473 Bahçeköy SARIYER/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :2122262336 - 2122261333
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı :Bahçeköy Orman İşletme Müdürlüğü İdare Binası Üstü 

Tadilat ve Onarım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı :Bahçeköy Orman İşletme Müdürlüğü İdare Binası Üstü 71 Kalem 

Tadilat ve Onarım İşiAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c)Yapılacağı/teslim edileceği yer :Bahçeköy Orman İşletme Müdürlüğü İdare Binası Üstü Sarıyer/İstanbul
ç) Süresi/teslim tarihi :Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 2 gün içindeyer teslimi 

yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :22.09.2023 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) :Bahçeköy Orman İşletme Müdürlüğü İşletme Müdür 

Yardımcısı Odası
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere 
yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla hisse-
sine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil me-
murlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra
düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu göste-
ren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin % 50
oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve 
mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
BI. ve BII. Grubu işlerin dışındaki bina işleri
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisi veya Mimar
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı so-
nucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale 
yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1890844)
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Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanı Işıkhan “İŞKUR
Yol Arkadaşım kampanya
tırının özellikle ulaşılması
zor gençlerimize de ulaşıp
onlarla temasa geçecek ve

onlara İŞKUR, sosyal 
devlet olarak yanlarında

olduğumuzu hissettirecek
en önemli araçtır" dedi

TüRkiye İsta-
tistik Kurumu
(TÜİK) 2023

Temmuz’a ilişkin Süt ve
Süt Üretimi verisini açık-
ladı.Buna göre, ticari süt
işletmeleri tarafından
toplanan inek sütü mik-
tarı, temmuz ayında bir
önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 0,9 azaldı;
2023 Ocak-Temmuz dö-
neminde ise bir önceki
yılın aynı dönemine göre
yüzde 3 arttı. Temmuzda
bir önceki yılın aynı
ayına göre ayran üretimi
yüzde 16,3, inek peyniri

üretimi yüzde 16, tere-
yağı üretimi yüzde 16 ve
yoğurt üretimi yüzde
14,4 artarken; içme sütü
üretimi yüzde 19,8
azaldı. Bir önceki ay 866
bin 632 ton olan ticari
süt işletmelerince topla-
nan inek sütü miktarı
Temmuz ayında yüzde
3,6 azalarak 835 bin 773
ton oldu. Bir önceki ay
105 bin 140 ton olan
içme sütü üretimi tem-
muzda yüzde 2,8 azala-
rak 102 bin 203 ton
olarak gerçekleşti.
HABER MERKEZİ

Rize'de av yasağının sona ermesiyle
birlikte hamsi bollaştı. Geçen hafta
100 liradan satılan hamsi, 50 liraya

kadar düştü. Denizlerde 15 Nisan’da başlayan
dip trol ve gırgır ağları ile avcılık için genel av ya-
sağı, 1 Eylül’de sona erdi. Balıkçılar, ağlarını de-
nize atmaya başladı. Sezon açılışını yapan
balıkçıların ağlarına istavrit, mezgit ve az mik-
tarda sargan takıldı. Karadeniz’de avlanan balık-
çılar, yılın ilk hamsilerini de yakaladı. Balıkçı
Yaşar Karasüleyman, deniz suyunun biraz soğu-
ması gerektiğini belirterek, “Bu sene hamsi bol
olacak. Kilosunu 20 liradan satacağız” dedi.
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Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, 3 yıl önce hayata geçirdikleri 'Beslenme Saati' uygula-
masının 2023-2024 eğitim döneminde de devam edeceğini açıkladı. Konuya ilişkin basın toplantısı dü-
zenleyen Çalık, “Biz hiçbir çocuğumuz diğerinden geri kalsın istemeyiz, öğün atlasın, aç kalsın istemeyiz. 
Açlık hiçbir çocuğun kaderi olamaz. Bu anlayışla hareket etmeye devam edeceğiz” açıklamasını yaptı

B eylikdüzü Belediye-
si’nin, ilköğretim ça-
ğındaki her çocuğun

bir öğün sağlıklı gıdaya ula-
şabilmesi için hayata geçir-
diği ve tüm Türkiye’ye
yayılan ‘Beslenme Saati’ uy-
gulaması ihtiyaç sahibi aile-

lere umut olmaya devam ediyor. Sosyal
incelemeler sonucu tespit edilen ailelerin
ilkokul çağındaki çocuklarına, beslenme
çantası desteği verilen ve kamuoyunda
büyük yankı uyandıran uygulama ile bu
güne kadar toplamda bin 500 çocuğa, 237
bin 876 öğün ücretsiz ulaştırıldı. Belediye,
2023-2024 eğitim öğretim yılının başlama-
sıyla birlikte ‘Beslenme Saati’ projesi için
de yeni dönem hazırlıklarını tamamladı.
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Beylikdüzü Mutfak’ta ger-
çekleştirdiği basın toplantısıyla, yeni dö-
nemde de uygulamanın daha çok çocuğa
ulaşarak devam edeceğini vurguladı. 

Sosyal adaleti hayata geçiriyoruz

Milli Eğitim Bakanlığı'nın (MEB) okul
öncesi eğitimde her gün 1 öğün vermeyi
planladığını fakat daha sonra bu kara-
rından vazgeçtiğini de anımsatan Çalık,
bu anlamda büyük bir boşluğu doldur-
duklarını söyledi. Çalık, “Zaman çok
hızlı ilerliyor. Bir taraftan beni çok sevin-
diren geçen dönem ancak en son birkaç
gün önce aldığım haberle; okul öncesi
eğitimde devlet okullarında beslenme
desteği verileceği 1 öğün, Milli Eğitim
Bakanlığı'nca söylenmişti. Ancak en son
aldığım bilgiler, basına düşen tarafıyla
bu uygulamadan vazgeçildiği yönün-
deydi. Okul öncesi eğitimi kapsayan bir
hizmetti zaten ilk okulları kapsamı-
yordu. Aslında bu anlamda biz Beylik-
düzü Belediyesi olarak sosyal bir adaleti
hayata geçirdiğimizi düşünüyoruz”
dedi.

Hükümet bu konuyu 
dert etmeliydi

Beslenme Saati uygulaması için neden;
'sosyal adaleti sağlıyoruz' dediğini de
açıklayan Çalık, siyasi iktidarı da eleş-
tirdi. Çalık, “İnsanların çocuklarına ye-
temediği bir dönemden geçiyoruz.
Yoksulluğun zirve yaptığı bir dönemden
geçiyoruz. Ama burası Afrika değil.
Kaynaklarıyla çocuklarını bu memleke-
tin evlatlarını doyurabilecek bir devletiz.
Bu iş sadece kararlılık istiyor. Hüküme-
tin bu konuyla dertlenmesi gerekirdi,
bunu göremediğim için üzgünüm.
Bizim yaptığımız bu proje örnek olsun
istiyoruz” diye konuştu.

Fırsat eşitliği birinci önceliğimiz

Eğitimde fırsat eşitliğine de vurgu yapan
Çalık, “Biz şimdi bu konuda üçüncü se-
zona geçiyoruz. Bugüne kadar yaklaşık
237 bin 876 paket gıda paket desteğini
beslenme saatlerinde evlatlarımız için ai-

lelere ulaştırdık. Bu bugünün ekonomik
koşullarında ailelere destek. Annenin ba-
banın evlatlarına yetebildiği bir düzen
olsun ve evlatlarımız kimseden geri kal-
masın istiyoruz. Eğitim ve öğretimde fır-
sat eşitl iği birinci hedefimiz.
Arzuladığımız en önemli şey evlatlarımı-
zın fırsat eşitliği içinde yaşamasıdır” dedi.

Anne baba evladına 
bazen yetemiyor

Türkiye'deki şartlarda ailelerin ekono-
mik sıkıntılar çektiklerinin altını çizen
Çalık, “Şu an Türkiye'de 20 milyon öğ-
rencimiz var. Bunlardan 15 milyon ve
biraz daha fazlası devlet okullarında.
Diğer 4-5 milyon çocuğumuz zaten özel
okullarda daha iyi beslenme fırsatı bula-
biliyorlar, imkanlar daha iyi olduğu için
beslenmeyle ilgili bir zorluk sıkıntı yaşa-
mıyorlar. Ama devlet okullarındaki ev-
latlarımız maalesef sıkıntı çekiyor.
Birinci kural beslenmedir. Aç karınla ev-
latlarımız derslerde verimli olamaz. O
yüzden önemsiyoruz. Durumu olmayan
çocuklarımız zaten beslenme saatinde
sınıfın dışına çıkıyor diye çok bilgi aldık
ve üzüldük. Anne babalar üzülüyor. Ye-
temiyor. Kraker alıyor, kek alıyor hazır
gıda ile geçiştirmeye çalışıyor bu da ço-
cukların sağlığını olumsuz etkiliyor. Biz
de istiyoruz ki çocuklar gün içinde alma-
ları gereken kalorinin bir miktarını bizim
verdiğimiz beslenme çantalarıyla sağla-
sınlar. Bunu yaparken tabii ki uzmanla-
rımız ve diyetisyenlerimizle menüleri
hazırlıyoruz. Çocuklar sıkılmasın diye
devamlı menülerimizi yeniliyoruz. Ama
mutlaka bir süt, meyve suyu veya bir
mevsim meyvesi bulunduruyoruz. Mut-
laka sağlıklı bir kuruyemiş fındıktır, ba-
demdir bulunduruyoruz. Diğer kısımları

değişiyor. Zaman zaman kek oluyor
zaman zaman küçük pizzalar yapıyor
arkadaşlarımız. Bunlar da Beylikdüzü
Mutfağı'nda pişiriliyor. Yemekleri yapar-
ken her vitamini detayı önemsiyoruz.
Her geçen gün bu projenin üstüne koyu-
yor, artı değer yaratmaya çalışıyoruz.
Ama bu işin asıl finali şudur devletin
artık çok fazla direnç göstermeden; dev-
let okullarında okuyan çocuklarımıza
yemeği önlerine sunmasıdır. Bu eğitim
yurttaşlık hizmeti verdiğimiz insanlar
açısından önemlidir. Vatandaşlarımız bu
hizmetten yararlanmalıdır. Evladım aç
mıdır tok mudur endişesi yaşamamalı-
dır. Bizim arzumuz budur” dedi.

Atatürk vurgusu

Konuya ilişkin Atatürk vurgusu da
yapan Beylikdüzü Belediye Başkanı
Çalık, “Bugün evlatlarımıza ne kadar

emek verirsek onların da bize geri dö-
nüşleri bu olandan olacaktır diye düşü-
nüyorum. Siz gelecek nesil deyip Gazi
Mustafa Kemal Atatürk'ün bu milletin
evlatlarına ne kadar değer verdiğini
benden daha iyi biliyorsunuz. Dünyada
tek çocuk bayramı 23 Nisan. Atatürk
bunu tüm dünya çocuklarına armağan
etmiştir. Çocuk her yerde çocuktur.
Gazi Mustafa Kemal Atatürk, 57 yıllık
yaşamına yüz yılları sığdırmış, ölümün-
den sonra bile yaşamaya devam etmiş.
Öyle bir enerjiye sahip. Bizim arzumuz
dolayısıyla şu ki; Atatürk'ün göstermiş
olduğu menzile doğru ilerlemek. Bunu
yaparken de evlatlarımız önceliğimiz”
diye konuştu.

Çocuklarsa açsa huzur yok 

Çocukların aç olduğu bir yerde huzur
olmayacağını kaydeden Çalık, “Çocuk-
ların aç olduğu bir yerde bizim huzurla
hareket etmemiz, evlatlarımızı düşün-
meden yaşamamız asla mümkün değil-
dir. Biz önceliği çocuklar olan bir
belediyeyiz. Çocuklar, gençler ve kadın-
lar bizim için çok önemli. Onları mutlu
ettiğimizde toplumun büyük bir kesimi-
nin mutlu ve huzurlu olduğunu da gö-
receksiniz. Bizim tek idealimiz yapmak
istediğimiz şey bu” şeklinde knouştu. 

Reklam yapmıyoruz

Beylikdüzü Belediyesi'nin konuya iliş-
kin kendi adını asla kullanmadığını da
anımsatan Başkan Çalık, “Hazırladığı-
mız paketlerin hepsi no name şeyler.
Belediyemizin adı yok üzerinde benim
adım yok. Biz bunları evlatlarımı için
yapıyoruz. Hiçbir aileyi hiçbir evladı-
mızı rencide etmeyiz. Hiçbir yerinde
reklam vs yapmadan bu hizmeti yap-
maya gayret ediyoruz. O evlat bilsin ki
bu beslenme paketini ailem veriyor.
Diğer türlüsü benim arzu ettiğim bir
şey değil. Bu konular reklam yapılacak,
siyaset yapılacak konular değildir”
açıklamasında bulundu.

ACLIK KIMSENIN
KADERI OLAMAZ!

BEYLİKDÜZÜ
İÇİN ASLA
VAZGEÇİLMEZ 
Projenin Beylikdüzü için
vazgeçilmez olduğunun al-
tını çizen Çalık, “Bu proje
artık Beylikdüzü'nün vaz-
geçilmezlerden birisidir.
Ne zaman devlet bunu
kendi sorumluluğu üstüne
alır tabii ki bizim başka
alanlarımız var, başka
alanlarda hizmet etmeye
devam ederiz. Bu alandan
asla çıkmayacağız. Bu
alanı yaparken, burada
hizmet verirken burada
gördüğünüz gibi burası
bizim çok özel alanlarımız-
dan bir tanesi. Beylikdü-
zü'nün ihtiyacını gideren
müthiş bir mutfağımız var.
Soğuk hava depolaarımız
var, fırınımız var. Bu depo-
larımız zaman zaman iş
insanlarımızca doldurulu-
yor. Sağ olsun iş insanları
da buraya ciddi bir katkı ve

emek veriyorlar. Bu so-
rumluluk tabii ki bizde
ama bu kentten kazanç
sağlayan herkes bu konuda
sorumluluk almalı. Bunu
sürekli hale getirmek ve
fazlasını yapabilmek en
büyük arzumuz. Biz afet
zamanında çocuklarımızı
unutmadık, Beslenme
Saati Uygulamamızı oraya
kadar taşıdık. Gıda tabii
oradan buraya gitmesi
mümkün değil ama biz
orada çocukların zihinsel
gelişimine katkı sağlaması
açısından robotik oyun-
caklarımızı, çocuğun geli-
şimine katkı sağlayacak 
1 TIR dolusu oyuncağı
Hatay bölgesindeki çocuk-
larımızla paylaştık. Bu 
anlamda her zaman ço-
cuklarımızın yanındayız”
ifadelerini kullandı.

BU İŞİN HİÇBİR 
LİMİTİ YOK!

Uygulamadan yararlanan çocuk sayısı-
nın hiçbir limit için olmadığının altını
çizen Mehmet Murat Çalık şöyle ko-
nuştu; “Hiçbir çocuğumuzun kaderi
yoksulluk olmaz. Ailesi zengin olur fakir
olur ama kaderi asla açlık ve yoksulluk
olamaz. Biz hiçbir çocuğumuzun diğer
evladımızdan geride kalmasını istemiyo-
ruz. Onun için bugün buradayız.
Bugün bir tost bir ayran 50 liranın al-
tında değil. Her ailenin günlük 50-60 lira
evladına verebilmesi mümkün değil. İn-
sanlar ister istemezler öğünleri geçiştir-
meye gayret ediyor. Emin olun bazen
söylemek bile ağrıma gidiyor ama bazen
sırf bu ekonomik zorluk sebebiyle öğün
sayısını düşürüyor. Yok çünkü. Ne versin
insanlar. Dolayısıyla biz en azından
okulda o çocuk yanındaki arkadaşına
imrenip, geride kalmasın istiyoruz.
Bunun bir limiti de yok. Şu an bin beş
yüz çocuğumuza gönderiyoruz, iki bine
kadar çıkmasını bekliyoruz. Rakam
daha da artabilir. Bu işin limiti yok. Ge-
rekirse buraya personel takviyesi yapa-
rız. Gerekirse ben de haftanın birkaç

gününü buranın döndürülmesi için ha-
yırseverlere kadar gidip birebir ben anla-
tacağım. Bizim kapasatimiz oldu artık
biz bir şey yapamıyoruz demek gibi bir
durumumuz yok. Ailemizin, çocuğumu-
zun ihtiyaç sahibi olması bizim için ye-
terlidir. Dolayısıyla burada hiçbir sayı
sınırlamamız yok.”

BARIŞ 
KIŞ

ÖZEL HABER
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İNCİRTEPE MAHALLESİ KAPALI PAZAR ALANI ZEMİN KATINDA GIDA MADDELERİ
SATIŞ VE DEPOLAMA İNŞAATI İLE ZAFER MAHALLESİ KAPALI PAZAR ALANI

EKSİK İMALATLARIN YAPIMI İŞİ
ESENYURT BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

İncirtepe Mahallesi Kapalı Pazar Alanı Zemin Katında Gıda Maddeleri Satış ve Depolama İnşaatı ile
Zafer Mahallesi Kapalı Pazar Alanı Eksik İmalatların Yapımı İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanunu-
nun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/931873
1-İdarenin
a) Adı :ESENYURT BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :ZAFER MAH. DOGAN ARASLI BULV. BELEDIYE BINASI NO:79 

34510 ESENYURT/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :4440411 - 2126220399
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı :İncirtepe Mahallesi Kapalı Pazar Alanı Zemin Katında Gıda 

Maddeleri Satış ve Depolama İnşaatı ile Zafer Mahallesi 
Kapalı Pazar Alanı Eksik İmalatların Yapımı İşi

b) Niteliği, türü ve miktarı :Yapım işi; 3.390 m² Satış ve Depolama İnşaatı Yapımı ile 
11.000 m² Kapalı Pazar Alanı Eksik İmalatların Yapımı Ayrıntılı 
bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari 
şartnameden ulaşılabilir.

c)Yapılacağı/teslim edileceği yer :Esenyurt İlçesi İncirtepe Mahallesi 2128 Ada 3 Parsel ile Zafer 
Mahallesi 349 Ada 12 Parsel

ç) Süresi/teslim tarihi :Yer tesliminden itibaren 320 (ÜçyüzYirmi) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün içinde yer 

teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :06.10.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri
(e-tekliflerin açılacağı adres) :Zafer Mahallesi Doğan Araslı Bulvarı Yeni Belediye Hizmet 

Binası No:79 Kat:5 İhale Toplantı Salonu Esenyurt/İSTANBUL
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere 
yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla his-
sesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil
memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden
sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilançosu veya eşdeğer belgeleri:
İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilançosu veya eşdeğer belgeleri;
a) İlgili mevzuatı uyarınca bilançosunu yayımlatma zorunluluğu olan istekliler yıl sonu bilançosunu veya 
bilançonun gerekli kriterlerin sağlandığını gösteren bölümlerini,
b) İlgili mevzuatı uyarınca bilançosunu yayımlatma zorunluluğu olmayan istekliler, yıl sonu bilançosunu veya bi-
lançonun gerekli kriterlerin sağlandığını gösteren bölümlerini ya da bu kriterlerin sağlandığını göstermek üzere
yeminli mali müşavir veya serbest muhasebeci mali müşavir tarafından standart forma uygun olarak düzenle-
nen belgeyi sunar.Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde;
a) Cari oranın (dönen varlıklar / kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olması,
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/ toplam aktif) en az 0,15 olması,
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olması, yeterlik kriterleridir ve bu üç 
kriter birlikte aranır.Yukarıda belirtilen kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son üç yıla kadar olan yılların
belgelerini sunabilirler. Bu takdirde belgeleri sunulan yılların parasal tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik
kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.2.2. İş hacmini gösteren belgeler:
İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait, aşağıda belirtilen belgelerden birini sunması yeterlidir;
a) Toplam cirosunu gösteren gelir tablosu,
b) Yapım işleri cirosunu gösteren belgeler,İsteklinin cirosunun teklif ettiği bedelin % 25 inden, yapım işleri cirosu-
nun ise teklif edilen bedelin % 15 inden az olmaması gerekir. Bu kriterlerden herhangi birini sağlayan ve sağla-
dığı kritere ilişkin belgeyi sunan istekli yeterli kabul edilecektir. Bu kriterleri ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıl için
sağlayamayanlar, ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıldan başlamak üzere birbirini takip eden son altı yıla kadarki
belgelerini sunabilirler. Bu takdirde, belgeleri sunulan yılların parasal tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik
kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin % 50 
oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve 
mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliğinde yer alan (B) ÜSTYAPI (BİNA) İŞLERİ; III. 
GRUP: BİNA İŞLERİ
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisi / Mimar
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların,
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine ihale 
yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1890823)
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4 çocuktan biri aç!

Y eni eğitim-öğretim yılı, velilerin
okullarının imam hatipe dönüştürülmesini protesto
etmesinden, okullarda ücretsiz yemeğin verilme-

sine kadar birçok tartışmayla başladı. Araştırmaya göre
eğitim sistemine yurttaşların güveni ise büyük ölçüde düşük
seviyelerde çıktı. Yeni eğitim-öğretim yılı yine çözülemeyen
birçok sorunla başladı. Okullarını geri isteyen velilerden,
ekonomik krizle birlikte masraflar altında ezilen ailelerin
çocuklarına ücretsiz yemek talebine kadar, öğretmenlerin
maaş eşitsizliği talebi ile eğitime olan güvensizlik de yeni
dönemde çözüm bekliyor. Ekonomik kriz ve hayat pahalı-
lığı, gıda fiyatlarının yükselmesi, kırtasiye ve katlanan okul
fiyatları nedeniyle aileler, çocuklarının temel ihtiyaçlarını
karşılamakta ciddi anlamda zorlandılar. Seçim sonrasında
peş peşe gelen zamlarla birlikte veliler, çocuklarına günlük
harçlık vermekte zorlanmanın yanı sıra beslenme çantala-
rını dahi dolduramama korkusu yaşıyorlar.

MEB toplumla kavgalı 
Yeni eğitim yılı başlarken, Milli Eğitim Bakanlığının

genel geçer açıklamalar yaptığını; eğitim sisteminde öğren-
meyi geliştirecek, bireysel gelişmeyi takip edebilecek ne gibi
önlemler alındığını söyleyemediğinin altını çizen veliler ise
şu ifadeleri kullandı; “Milli Eğitim politikaları ve uygula-
maları ile ülkenin en fazla dava açılan kurumu. 2000 yılın-
dan sonra MEB’e açılan dava sayısı yüzde 313 arttı. 2003
yılında MEB aleyhine sadece 3 bin 509 dava açılmışken,
2017 yılında ise 30 toplam 35 bin 798 dava açıldı. Milli
Eğitim Bakanlığı’nın verilerine göre, son iki yılda Bakanlı-
ğın tarafı olduğu toplam 71 bin 912 idari ve adli dava
açıldı, bu davalardan 20 bin 487’si reddedildi. MEB toplu-
mun birçok kesimiyle kavgalı. Milli Eğitim Bakanlığı eği-
timi bozduğu, gerilettiği yetmezmiş gibi toplum barışını,
huzurunu da bozuyor. İkitdarın imam-hatip okullarını arka
bahçe olarak kullanması da büyük teki çekti. Dindar ve kin-
dar nesil yetiştirme nesil yetiştirme projesi olarak, bütün
topluma dayatılmaktadır. Dinsel eğitim aldı başını gidiyor.
Dünya üzerinde bu seviyede dinselleşen eğitim veren hiçbir
ülkenin bir geleceğin olmamıştır. Bu sadece İsmail Tanman
Okulu’na sahip çıkmak değil, bir laiklik mücadelesidir" dedi.

Okul yemeği ne alemde?
Derinleşen ekonomik kriz, gıda başta olmak üzere tüke-

tim maddelerine gelen zamlar ile mutfaktaki yangın büyü-
yor. Uzmanlar, çocukların günlük fiziksel, bilişsel/zihinsel
gelişimlerini, okula devamlılıklarını ve akademik başarıla-
rına düzgün beslenmenin etkisinin çok fazla olduğunu dik-
kat çekiyor. MEB tarafından yayınlanan “Ücretsiz
Beslenme/Yemek Programı” konulu genelge ile 2022-23
yılı eğitim öğretim yılının ikinci yarıyılı itibarıyla okul öncesi
öğrencileri için ücretsiz öğle yemeği uygulaması başlatmıştı.
Ancak MEB tarafından okullarından açılmasına 3 gün kala
okullara yeni bir genelge gönderilerek yeni eğitim öğretim
yılında bu uygulamanın yalnızca 11 il için devam edeceği
bildirildi. Ülkenin geri kalanı illerindeki okullarda uygula-
manın ne olacağı konusu muğlak kalması sonrası ‘her
okulda bir öğün ücretsiz yemek verilmelidir” çağrıları yük-
seldi.Eğitim ve Bilim Emekçileri Sendikası (Eğitim Sen),
‘Eğitimin ve okulların durumu’ başlıklı raporunda  acil ola-
rak okullarda bir öğün öğle yemeği verilmesi gerektiğini be-
lirtti ve eğitimde giderek artan gerici uygulamalara dikkat
çekti. Raporu sunan Eğitim Sen Genel Başkanı Prof. Dr.
Nejla Kurul, "Türkiye, OECD ülkeleri arasında çocuk yok-
sulluğunda ilk sıradadır. Özellikle ekonomik krizle birlikte
hızlı artan yoksullaşma, öncelikle en hassas durumdaki ço-
cukları etkilemiştir. Türkiye’de bugün her 5 çocuktan biri
derin yoksulluk sorunları ile yüzleşmekte, yeterli ve besleyici
gıdaya ulaşamamaktadır. Bu noktada yapılacak en acil
eylem, bir an önce okullarda kamunun öğle yemeği hizmeti
sunmasıdır" diye konuştu.

Çocuklar açlık sıkıntısı çekiyor
- Kamu okullarına okul hemşireliği kadrosu tanımlan-

malı ve çocuklar için temel sağlık hizmetleri sürekli olduk-
ları okullarda verilmelidir.- Türkiye’de her dört çocuktan
biri okula aç geliyor ve okul devamsızlığının en önemli ne-
deni yoksulluk. Çocukların dengeli ve yeterli beslenmesini
sağlamak için okullarda her çocuğa en az bir öğün ücretsiz
yemek verilmelidir.- Okullarda sınıf mevcutları özellikle bazı
bölgelerde hala çok kalabalık. İkili eğitimi ortadan kaldıra-
cak, bütün çocukların tam gün okula gitmesini sağlayacak
ve sınıf mevcutlarını 30’un altına indirecek derslik ve öğret-
men ataması yapılmalıdır.

- Deprem bölgesinde okulların fiziksel şartları düzenlenmeli.
- Okul öncesi eğitim parasız olmalı ve her çocuk üç ya-

şından itibaren okul öncesi eğitime katılabilmelidir.

Eğitimde sorunlar büyüyor 
Eğitim Sen'den 'okul durum raporu' açıklaması: Kamu-

sal, bilimsel, laik, parasız, demokrat bir eğitim gerekli. Eği-
tim Sen, yeni eğitim-öğretim yılına ilişkin hazırladığı
raporda, okul masraflarının devasa boyutlara ulaştığını or-
taya koydu. Kırtasiye masraflarının 2021 yılından bu yana
6 kat arttığı ve bu yıl en az kırtasiye masrafının bin 335
TL'ye ulaştığı ifade edildi. Eğitim Sen, kamusal, bilimsel ve
laik, parasız, demokratik bir eğitim anlayışının olması ge-
rektiğini belirtti.Eğitim ve Bilim Emekçileri Sendikası (Eği-
tim Sen), “Okulların Durumu Raporu”nu açıkladı. Rapor,
okul masraflarının devasa boyutlara ulaştığını ortaya
koydu. Kırtasiye masraflarının 2021 yılından bu yana 6 kat
arttığı ve bu yıl en az kırtasiye masrafının bin 335 TL'ye
ulaştığı ifade edildi. Eğitim programının bilimden, sanattan
ve evrensel değerlerden uzaklaştırıldığına vurgu yapıldı.Eği-
tim Sen Genel Başkanı Prof. Dr. Nejla Kurul, kamusal, bi-
limsel ve laik, parasız, demokratik bir eğitim anlayışının
gerekliliğine dikkat çekti. Ayrıca toplumsal cinsiyet eşitli-
ğini sağlamak için İstanbul Sözleşmesi başta olmak üzere
evrensel sözleşmelerin imzalanması ve geri getirilmesinin
son derece önemli olduğunu belirtti. Eğitim sistemi ile ilgili
kaygıları dile getirdiği açıklamasında, siyasal iktidarın eği-
tim politikalarının tektipleştirmeye, bölmeye, farklı dil ve
kültürleri yok saymaya, manipülasyona ve boyun eğdirmeye
yönelik olduğunu belirtti. Eğitim sisteminin eşitsizlikleri art-
tırdığına dikkat çeken Kurul, kamusal, bilimsel ve laik bir
eğitim anlayışının gerekliliğine vurgu yaptı. Eğitim Sen'in
raporu, eğitim sistemindeki sorunları bir kez daha gündeme
getirirken, okulların durumu ile ilgili tartışmaların sürme-
sine neden oldu.

Kırtasiye malzemeleri 6 kat arttı 
Okulların açıldığını ancak okul masraflarının da devasa

boyutlara ulaştığını ve 2021 yılından bu yana kırtasiye mas-
raflarının altı kat artarak, bu yıl en az kırtasiye masrafının
bin 335 TL’ye ulaştı.Kayıt parası adı altında alınan rakam-
ların 20 bin liradan 200 bin liraya kadar uzandığını göz-
lemleyebiliyoruz. İşsiz velilerimiz bu masrafı nasıl

karşılıyorlar, asgari ücretle yaşamını sürdürmeye çalışan ve-
lilerimiz bu masrafla karşılaşınca ne hissediyorlar? Bunları
sormak zorundayız. Eğitim alanı, piyasa ekonomisine ciddi
bir biçimde açılmış durumda, neoliberal politikaların en kıl-
callara kadar yayıldığı bir düzen içerisinde işliyor. Servis
ücretleri, okula ulaşım çok maliyetli. Ankara’da dolmuş üc-
retleri 17 liraya ulaşmış durumda, toplu taşıma sistemi pi-
yasaya bırakılmış durumda.

Temiz su ücretsiz yemek!
Çocuklar için okulda ücretsiz temiz suya erişim, ücretsiz

öğle yemeği düzenlemesi yapılmış değil. Bu konuda bir eği-
tim politikası oluşturulmuş değil. Pek çok okulumuzda
okula aç giden çocuklar gerçeği ile karşı karşıyayız. Bu
temel gereksinmenin karşılanması çok önemli. Önümüzdeki
merkezi yönetim bütçesi tartışmaları esnasında bu konunun
eğitim kamuoyu tarafından sıklıkla gündeme getirilmesi ve
bunun için bütçeden ciddi bir kaynağın ayrılması son derece
önemli.

Öğretmenler yoksul bile değil!
Öğretmenler ve tüm eğitim emekçileri yoksulluk sınırının

çok altında ücret aldığını ve kira, ulaşım, gıda, temizlik
malzemeleri, iletişim, doğal gaz fiyatlarının maaşların
büyük bir kısmını alıp götürdüğünü belirten Kurul, açıkla-
malarını şu sözlerle sürdürdü:Artık güvencesiz çalıştırma
bir norm haline getirildi Milli Eğitim Bakanlığında. Eşit işe
eşit ücret ilkesi adeta yok sayıldı artık. 600 binin üzerinde
işsiz öğretme gerçeği de Milli Eğitim Bakanlığı’nın ve
YÖK’ün önünde büyük bir sorun olmayı sürdüren bir konu
olarak duruyor. Özel sektör öğretmenleri de ağır sömürü ko-
şulları altında hayatta kalmaya çalışıyorlar. Asgari ücretin
çok altında ücretlerle yaşamını sürdürmeye çalışan öğret-
menler olarak eğitimin ciddi sorunlarında biri olmayı sürdü-
rüyor. Okul fiyatlarına yapılan devasa artışlar eğitim
emekçilerine yansımıyor. 3 milyona yakın çocuk eğitim sis-
teminin dışında. Açık ortaokul ve liselerde 1,5 milyona
yakın öğrenci okul yüzü görmeden diplomalarını alacaklar.
Mesleki eğitim merkezlerinde 1 milyon 400 bin öğrenci var,
okulda bir gün iş yerinde 4 gün geçiriyor bu öğrenciler. Peki
ya göçmen ve sığınmacı çocuklar, onların sayısı 400 bin...
400 bine yakın çocuk okulun dışında, eğitim hakkından ya-
rarlanamıyor.

Eşit eğitim yalan oldu
2023 LGS’de Anadolu liselerinde kontenjanlar 71 bin

civarında, fen liselerinde 40 bin, sosyal bilimler liselerinde
10 bin 740, imam hatip liselerinde 42 bin 356, mesleki tek-
nik Anadolu liselerinde 41 bine ulaşmış durumda. Bu lise
tercihleri ve kontenjanlara baktığımızda siyasal iktidarın
hedeflerini bu rakamlarda net bir biçimde görebiliyoruz.
Ama sorunun daha büyük bir kısmı var, toplamda 200 bine
yakın öğrencinin bir dönem bakanının ifadesiyle ‘nitelikli li-
selerde eğitim görme hakkı’ varken ortaöğretimde eğitim
gören 5 milyon öğrencinin eşit ve eşdeğer bir eğitim alma
hakkı nerede? Plansız biçimde okullarımız açılmış du-
rumda. Artık zorunlu din dersleri sayısı ikiye çıkarılmış du-
rumda. Almanca seçmeli diller haline getirildi, yabancı
diller arasında en gözde olan artık Arapça. Tüm dillere say-
gılıyız ama ülkenin uluslararası ilişkiler bağlamında geliştir-
diği stratejilere bağlı olarak eğitim sisteminin programında
değişikliklerin yapılmasına karşıyız. Yabancı dillerin seçimi
bakanlar kurulunun kararına bırakılmış durumda bu da
ciddi bir sorun olarak karşımızda duruyor. .

Milli eğitim sorunludur 
2023/’24 eğitim öğretim yılı, Türkiye’de eğitimin karşı

karşıya olduğu ve geçtiğimiz yıllar içinde birikerek büyüyen
sorunlarının gölgesinde açıldı. Özellikle son birkaç yıldır de-
rinleşen ekonomik kriz sonucunda artan fiyatlar okul mas-
raflarını ciddi oranda arttırmış, çocuk okutan ailelerin
bütçelerini derinden sarsmaya başlamıştır.

Devasa sorunlar çözüm bekliyor 
Türkiye’de eğitim sistemi uzun süredir ciddi sorunlarla

karşı karşıyadır. Eğitimin temel sorunlarına yönelik çözüm-
süzlük politikaları bizzat iktidar ve MEB eliyle yapılan
yasal düzenlemeler ve fiili dayatmalar eşliğinde sürdürül-
mektedir. Siyasi iktidarın eğitim alanında, uzun süredir
kendi siyasal-ideolojik hedefleri doğrultusunda attığı adım-
lar, çeşitli vakıf ve derneklerle iş birliği halinde hayata geçi-
rilen ‘dini eğitim’ merkezli uygulamalar, başta öğrenciler
olmak üzere, öğretmenler, eğitim emekçileri ve velileri doğ-
rudan etkilemektedir.

Ekonomik kriz de cabası 
Ekonomik kriz ve hayat pahalılığı, gıda fiyatlarının yük-

selmesi, kırtasiye ve katlanan okul fiyatları nedeniyle aileler,
çocuklarının temel ihtiyaçlarını karşılamakta ciddi anlamda
zorlanmaktadır. Seçim sonrasında peş peşe gelen zamlarla
birlikte veliler, çocuklarına günlük harçlık vermekte zorlan-
manın yanı sıra beslenme çantalarını dahi dolduramama
korkusu yaşamaktadır.Millî Eğitim Bakanlığı’nın öncelikli
gündeminde ise öğrencilerin okul masrafları ve beslenme
sorunları değil, imam hatip okullarını evrensel alternatif bir
model olarak bütün insanlığın hizmetine sunmak, “Çevreme
Duyarlıyım, Değerlerime Sahip Çıkıyorum” (ÇEDES) pro-
jesi kapsamında okullarda ‘manevi danışman’ sıfatıyla
imam ve vaiz görevlendirilmesi gibi politika ve uygulamalar
bulunmaktadır. Türkiye’nin eğitim sistemi, yıllardır benim-
senen piyasa merkezli, rekabetçi ve sınav merkezli eğitim
politikaları sonucunda tam bir sorun yumağı haline gelmiş-
tir. Türkiye’de okul öncesi eğitimden üniversiteye kadar eği-
timin bütün kademeleri, uzun yıllardır en temel işlevlerini
yerine getiremez durumdadır. Bu durum kaçınılmaz olarak
eğitimin niteliğini de olumsuz etkilemektedir.

Oktay APAYDIN
apaydinoktay@gmail.com

info@gazetedamga.com.tr



Ü mraniye Aşağı Dudullu Mahallesi
Hürrem Sokak'ta, komşular ara-
sında çit gerginliği yaşanıyor. İd-

diaya göre, daha önce yol olarak kullanılan
ve mülkiyeti Akın Uzunkaya'da olan alan,
kadastroda yanlış yazılınca Celal Şahin'in
oldu. Şahin'in oğulları da, alt katı daha
önce dükkan olan yeri daireye çevirdi. Dai-
resine bahçe yapmak isteyen Şahin ailesi,
daha önce yol olarak kullanılan alanı taş-
larla örerek, çitlerle çevirdi. Böylece, arazi-
nin hemen karşısındaki binanın girişi kısmi
olarak kapanırken, arka kısmında olan iki
binanın araç girişi tamamen kapanmış
oldu. Bu durum ise, iddiaya göre komşular
arasında her gün kavga çıkmasına, birbirle-
rini tehdit etmesine sebep oldu. Taraflardan
biri alanın yol olduğunu iddia ederken, bir
diğeri ise kendilerine ait bahçe olduğunu
savundu.  Yol mu bahçe mi tartışması yü-
zünden mahkemelik olan komşular, şimdi

mahkemeden çıkacak kararı bekliyor.

Yolumuz açması lazım

5 yıldır aynı binada kiracı olarak oturan ve
engelli raporu olan Nazmiye Uzun, "Bu se-
neye kadar böyle bir şey yoktu. Ben kiracı-
yım, hastayım, haftanın 2 günü evdeysem 3
gün hastanedeyim. Hastanede olduğum
için gerekiyor ambulans geliyor, gerekiyor
ev sahibim götürüyor. Benim durumumu
onlar da biliyor. Araba burada, orada tel
var. Ben nasıl çıkayım buradan? Çıkamıyo-
rum, zor durumdayım. Tapulu yerleri olabi-
lir ama bize de bir yol hakkı vermesi lazım.
Yangın olduğunda itfaiye nasıl girecek?
Ambulans nasıl girecek? Tek kapı var, ben
eşya çıkarmak istesem nasıl çıkaracağım?
Burası bu şekilde olmasın istiyoruz" dedi. 

Mahkemeye verdim

Arazinin daha önce kendisine ait olduğunu

ancak üçüncü şahıslara satıldığı için Yargı-
tay'ın kararı bozduğunu savunan Akın
Uzunkaya da "Evim burası, kadastro çalış-
malarında bölünmüş, başkalarının adına
yazılmış. Evim de dahil başkasının adına
yazılmış. Sonradan haberim oldu, mahke-
meye verdim. Evi kazandım, burayı da ka-
zandım ama Yargıtay bozdu. Şimdi bu
adam da burayı kapatıyor. Bizim buradan
girişimiz, çıkışımız yok. Bunun açılmasını
istiyoruz. Binanın başka girişi çıkışı yok.
Varsa bana söylesinler. Bir gerekçe yok,
'Tapum var, yer benimdir. Ben para verdim,
aldım' diyor. Şu anda yer onun. Dün baş-
vuru yaptık, zabıta geldi. Zabıta da çevir-
meyi engelledi. Şimdi mahkemenin
sonucunu bekliyorum. Mahkeme sonu-
cunda karar adaletin. Benim girişim çıkışım
yok" ifadelerini kullandı. 1987'den beri aynı
yerde oturan Mehmet Soylu, "Burada bir
yangın olsa nasıl çıkacağız. Ahşap bina, ne

ambulans ne itfaiye girer. Dört bir tarafı ka-
palı" dedi.

Tapu babamın adına

Yolu, çitlerle çeviren Aydın Şahin ise "Ta-
pulu malım, bugün çevirmek istedim. Çevi-
riyorum. Belediyeden iznimi aldım,
ölçtürdüm. Yerimi çeviriyorum, ötesi var
mı? İmarda yol yok. Tapu babamın adına.
Mahkeme ne derse kabulümüz dedik. Bu-
rası benim tapulu malım. Daha önce izin
vermişim, şimdi izin vermiyorum. Çevir-
dim. Bahçe olarak kullanacağım. Arkadaş
komşumdur, müsaade ederim, etmem, o
bana kalmış. Mahkeme yolu verirse ben
hiçbir şeye itiraz etmiyorum. Mahkeme aç
yolu desin, ben açayım. Mahkemeyi bekli-
yorum, yolu kapatmadım. Buradan giriyor,
çıkıyor şu anda. Çocuğum var, köpekler gir-
mesin diye kapatıyorum" açıklamasında
bulundu.   DHA
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Ümraniye Hürrem Sokak'ta, daha 
önce yol olarak kullanılan alanı, ev 
sahibi bahçe olarak kullanmak için çitle 
çevirince, komşular arasında tartışma çıktı.
Bir binanın girişi kısmi çitlerle çevrilirken,
arka alanda kalan evlerin de araç geçişi
kapanmış oldu. Evinin önünü çitle çeviren
Aydın Şahin, ilgili yerin tapulu olduğunu
savunurken, diğer komşular da 
evlerinden çıkamadıklarını dile getirdi
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Fesih talebi

reddedildi!
Kadın Cinayetlerini Durduracağız Platformu Derneği'ne
açılan kapatma davasında karar çıktı. Mahkeme, derneğin
feshi istemiyle açılan davanın reddine karar verdi.

Dava öncesi Çağlayan'daki İstanbul
Adliyesi önünde polis geniş güvenlik
önlemleri aldı. Duruşma öncesi dernek

üyeleri basın açıklaması yaptı. İstanbul 13. Asliye
Hukuk Mahkemesi'ndeki duruşmaya, davalı der-
nek temsilcileri Gülsüm Önal ve Fidan Ataselim ve
davalı dernek üyeleriyle avukatları hazır bulundu.
Türkiye Barolar Birliği, İstanbul, İzmir ve Bursa
barolarından temsilciler de duruşmayı izledi. CHP
il Başkanı Canan Kaftancıoğlu ve CHP Milletve-
killi  Turan Aydoğan da duruşmaya izleyici olarak
katıldı. Mor Çatı Kadın Sığınağı Vakfı ve Kadın-
larla Dayanışma Vakfı üyeleri de duruşmayı takip
ederken, Türkiye İnsan Hakları Vakfı ve İfade Öz-
gürlüğü Derneği davaya müdahil olmayı talep etti.

Tanıklar dinlendi

Duruşmada şiddet kurbanı olan kadınların yakın-
ları tanık olarak dinlendi. Konya'da ablası eşi tara-
fından öldürülen Elif Nur Ertürk, "İlk desteği
platformdan gördük. İlk duruşmadan son duruş-
maya kadar yanımdalardı. Platformun kapatılmak
istenmesi canımı yakıyor. Ablam evlendikten sonra
soyismi Çiçek olmuştu. O zamanlarda 'Başka çi-
çekler solmasın istiyoruz' demişlerdi. Başka çiçek-
lerin solmaması için derneğin kapatılmamasını
istiyorum" dedi. Eskişehir'de sevgilisi tarafından öl-
dürülen Tuğçe Can'ın ikizi Tuğba Can ise "Bu yıl
ikizimi erkek şiddetiyle kaybettim. O zamana kadar
platform yanımızda oldu. Ailemiz kadar yakınlar.
Asla yalnız yürümeyeceksin dediler, gerçekten de
öyle oldu. Platformun kapatılması yerine destek-
lenmesini istiyorum" diye konuştu. Bahar Genç de
"Görümcem kardeşim gibiydi. Eşi tarafından öldü-
rüldü. Bu derneğin faaliyetlerine devam etmesini
istiyorum. Kadınlar hep yaşasın, anneler ölmesin,
dışarıdaki katiller tutuklansın" dedi.

Dava reddedildi

Tanıkların dinlenmesinden sonra hâkim, davaya
müdahil olmak isteyen dernek ve vakıfların talebini
reddetti. Son sözü sorulan davalı platformun genel
temsilcisi Gülsüm Önal, "Eşit olmadığımız yala-
nına karşı eşit bir dünya hayali kuruyoruz. Bu du-
ruşmadan ne sonuç çıkarsa çıksın kadınlar
yaşayacak. Biz karar ne olursa olsun eşit ve güzel
ülkemizi kuracağız" dedi. Davalı Fidan Ataselim
ise "Mücadele eden her kadını sindirmek isteyen
bir dava bu. Çıkacak karar bizden bir şey götür-
mez, ama kadınların adalete olan inancından çok
şey götürür. Ne karar çıkarsa çıksın, mutlaka kadın
cinayetlerini durduracağız" şeklinde konuştu. Avu-
katlar ise davanın reddedilerek derneğin kapatıl-
ması yönünde karar verilmemesini talep etti.
Mahkeme, gerekçesi sonra açıklanmak üzere dava-
nın reddine karar verdi. Duruşma sonrasında da
platform üyeleri basın açıklaması yaptı.

Dava konusu

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı Fikri ve Sınai
Haklar Soruşturma Bürosunca hazırlanan dava-
namede, İstanbul Valiliği İl Dernekler Müdürlüğü-
nün 29 Mart 2021 tarihli yazısında, Şişli
Kurtuluş'ta faaliyet gösteren Kadın Cinayetlerini
Durduracağız Platformu Derneği hakkında şika-
yetlerde bulunulduğu belirtiliyor. Davanamede, bu
şikayetlerde derneğin, "kadın haklarını koruma kis-
vesi altında aile mevhumunu, kadınları ve çocuk-
ları yok sayarak parçaladığı, toplumda kaos
yaratıp mağduriyetleri artırmayı amaçladığı, Cum-
hurbaşkanı hakkında hakaret söylemleri olduğu,
derneğin amacına, kanun ve ahlaka aykırı faaliyet
gösterdiği belirtilerek feshine karar verilmesi talep
ediliyor.  DHA

Bakan Uraloğlu
inceleme yaptı
Sabiha Gökçen Havalimanı’nda incelemelerde 
bulunan Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu, "İkinci bir pist ile havalimanımızın 
kapasitesini ikiye katlayacak çalışmaları
başlatmıştık. Bugün Sabiha Gökçen
Havalimanı’mızın 2’inci pistini iniş ve kalkışa
müsait duruma getirdik" dedi

UlaştırMa ve Altyapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu, Sabiha Gökçen Havalimanı’na ge-
lerek havalimanı yetkilileriyle yapımı devam

eden 2’inci pistte incelemelerde bulundu. İncelemeleri-
nin ardından Uçuş Kulesi’ne çıkan Bakan Uraloğlu, kal-
kış hazırlığındaki İspanya’nın Barselona kentine uçan
uçağa kalkış izni verdi. Bakan Uraloğlu daha sonra
açıklama yaptı. Uraloğlu, "Ülkemizin yurtdışına açılan
en önemli kapılarından biri olan Sabiha Gökçen Hava-
limanımızın 2’inci pist ve yeni üst yapı çalışmalarını ye-
rinde inceledik. Sabiha Gökçen Havalimanımız her
geçen gün artan yolcu sayısı ve vatandaşlarımızdan
gelen talep üzerine ciddi bir kapasite artışına ihtiyaç
duymaktaydı. Bu nedenle Sabiha Gökçen Havalima-
nı’nı yenilikçi ve vizyoner bir bakış açısıyla geliştirmeye
devam ediyoruz. Biliyorsunuz 2020 yılına kadar havacı-
lık sektörümüz her yıl rekor artışlarla sürekli büyüyordu.
Ancak 2020 yılı pandemi nedeniyle ulaşım sektörü açı-
sından faaliyetlerin durduğu, 2021 yılı da salgın etkileri-
nin yavaş yavaş ortadan kalktığı bir yıl oldu.  Ama 2021
yılında iç ve dış hatlarda yaklaşık 181 bin uçuş trafiği ile
yaklaşık 25 milyon yolcu ağırlayan Sabiha Gökçen’de
2022 yılında bu sayı yaklaşık 31 milyon yolcuya yük-
seldi. 2023 yılının ilk 8 ayında da Sabiha Gökçen Hava-
limanı’nda yaklaşık 150 bin uçuş trafiği gerçekleşti. Bu
sayı geçen yılın aynı döneminde 131 bin civarındaydı.
Yine geçen yıl aynı dönemde yaklaşık 19 milyon 700 bin
olan yolcu sayısı ise bu yıl 24 milyon 300 bine yükseldi.
Geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 23’lük bir artış
var ve önümüzdeki yıllarda bu sayının artarak devam
edeceğini öngörüyoruz" dedi.  

İniş ve kalkışa müsait

Yapımı devam eden 2’inci pist hakkında da bilgi veren
Bakan Uraloğlu, “İkinci bir pist ile havalimanımızın
kapasitesini ikiye katlayacak çalışmaları başlatmıştık. Ve
bugün Sabiha Gökçen Havalimanımızın 2’inci pistini
iniş ve kalkışa müsait duruma getirdik. ILS test ve dev-
reye alma uçuş kontrol çalışmaları ve test uçuşlarımız
devam etmektedir. 3 bin 540 metre uzunluğundaki 2’inci
pist ile en geniş gövdeli uçaklar da havalimanımıza ine-
bilecektir. 1 adet 3 bin 520 metre, 1 adet 3 bin metre ve 1
adet 2 bin 400 metre uzunluğunda 3 adet Paralel Taksi-
yolu da proje kapsamındadır. 2’inci pist ve hızlı çıkış
taksi yolları ile pistten orta aprona ulaşımı sağlayan
bağlantı Taksiyollarına ait inşaat, elektrik ve elektronik
imalatlarını da tamamladık. Ayrıca 2. pist yapımının
yanı sıra; 46 uçak kapasiteli Orta Apron, 40 uçak kap-
asiteli Kargo Apronu, teknik blok, itfaiye ve garaj binası
gibi 19 bin m2 kapalı alana sahip üstyapı tesisleri, ve 91
metre yüksekliğinde Hava Trafik Kontrol Kulesi de ka-
zanmış oldu. Yeni hava trafik kontrol kulemiz 9 Ocak
2023 tarihinde hizmete girmişti. O günden itibaren tüm
ATM sistemleriyle birlikte 7/24 hava trafik operasyo-
nuna hizmet vermektedir" şeklinde konuştu.  DHA

Maltepe’nin
ikinci oyun
sokağı açıldı
Maltepe Belediyesi, İstanbul’un ilk yaya öncelikli,
yaya ve çocuk dostu oyun sokaklarının ikincisini
Maltepeli vatandaşların hizmetine açtı

Maltepe Belediyesi, Cevizli Mahallesi’nde
Binbaşı Necati Bey İlkokulu’nun yanındaki
Böğürtlen Sokak’ta ikinci oyun sokağını dü-

zenlenen törenle hizmete açtı. Açılışa Maltepe Belediye
Başkanı Ali Kılıç, Cevizli Mahallesi Muhtarı Fikret Bir-
dal, Binbaşı Necati Bey İlkokulu öğrencileri, velileri ve
mahalle sakinleri katıldı. Maltepe Belediyesi Strateji Ge-
liştirme Müdürlüğü’nün yürüttüğü projeyle sokaktaki
araçların hızının düşürülmesi, yayalara öncelik tanın-
ması, çocuklara yönelik güvenli ve eğlenceli bir açık alan
oluşturması amaçlandı. Maltepe Belediyesi’ne ödül ka-
zandıran “Taktiksel Yaya Öncelikli Oyun Sokağı Pro-
jesi” ne İstanbul Büyükşehir Belediyesi,  Bernard van
Leer Foundation, FİA Foundaiton ve Foundation Bot-
nar destek verdi. HABER MERKEZİ

Başvurular
BASLADI
Zeytinburnu Gençlik Merkezi
(ZEYGEM)’nin ücretsiz olarak 
sunduğu İha-1 Pilot Eğitimleri’nin
7’inci dönemi için başvurular başlıyor.

Zeytinburnu Gençlik Merkezi (ZEYGEM), halk arasında ‘drone
ehliyeti’ olarak bilinen İnsansız Hava Aracı (İha-1) Pilot Sertifi-
kası eğitimlerine devam ediyor. 7’inci dönem İha-1 Pilot Eği-

timleri‘ne katılım için başvuruları kabul etmeye başlayan ZEYGEM, bu
eğitimlerle ticari amaçlarla insansız hava aracı kullanmak isteyen genç-
lere gerekli bilgi ve beceriler kazandırıyor. Bu sayede sivil havacılık sektö-
ründe ihtiyaç duyulan nitelikli İHA pilotlarının Zeytinburnu’ndaki gençler
arasından yetiştirilmesine de katkı sağlamış oluyor. Gençler ücretsiz ola-
rak verilen eğitimlere, 15-30 Eylül 2023 tarihleri arasında
www.zeygem.org.tr adresinden başvuru yapabilecekler. 

İAÜ ile işbirliği

Zeytinburnu’nda ikamet eden 15-25 yaş arası gençlere ücretsiz olarak ve-
rilen eğitimi başarıyla tamamlayan öğrenciler, eğitim sonunda; İHA hak-
kında genel bilgi sahibi olurken, İHA sahibi ve pilotunun sivil havacılık
kuralları kapsamındaki yasal sorumluluklarını kavrıyor, hava aracının
uçuş dinamiği ve prensiplerini öğrenerek, kumanda edilebilir sistemleri
ve İHA ile ilgili teorik ve pratik eğitimler ile temel havacılık prensiplerine
sahip oluyorlar. Yaygın olarak drone ehliyeti diye anılan SHGM Onaylı Ti-
cari İHA-1 ehliyeti ile ağırlığı 25 kilograma kadar olan cihazlar kullanılabi-
liyor. ZEYGEM eğitimleri, SHGM tarafından yetkilendirilmiş kuruluş olan
İstanbul Aydın Üniversitesi iş birliği ile gerçekleşiyor. HABER MERKEZİ



İ slamofobi uzmanı Salman Sayyid İngilte-
re'deki Bibby Stockholm vakası hakkında
AA Analiz'e konuştu Sayyid, Avrupa'da

Müslüman azınlıklara karşı artan yabancı düş-
manlığını değerlendirdi.

lGemi hadisesi İngiltere'nin mülteci politika-
ları hakkında ne söylüyor?
Bu olay İngiltere'nin mülteci politikalarının bazı
kritik yönlerini ortaya koyuyor. Hükümet bir
yandan göç konusunda sert bir duruş sergile-
meye çalışırken, diğer yandan da mülteciler için
görünüşte mükemmel tesislere sahip bir ge-
miyle insancıl bir görüntü vermeye çalışıyor.
Ancak gemide Lejyoner hastalığının ortaya çık-
ması, mültecilere sağlanan güvenlik ve sağlık
standartları konusunda ciddi endişelere yol
açtı. Mültecilerin bu gemide barındırılması, İn-
giliz hükümetinin mültecileri Ruanda'ya yerleş-
meye zorlayarak dışarıdan bakım temin etme
planlarının bir başka versiyonu aslında. İngiliz
hükümeti ülkede yabancı düşmanlığını körükle-
yerek mültecilerin İngiltere'ye gelmesini engelle-
yebileceğini düşünüyor. Ancak mülteci akışını
azaltmadaki başarısızlıkları yeterlilikleri konu-
sunda soru işaretleri yaratıyor. Hükümet, istik-
rarı bozan ülkelere askeri müdahalede
bulunmak gibi mülteci akınına neden politika-
larını gözden geçirmek yerine Avustralya'nın-
kine benzer bir strateji izliyor. Bu strateji,
mültecilerin ülke kıyılarına ulaşmasını fiziksel
olarak engellemeyi amaçlıyor ve onlara sert
davranmanın onları sığınma aramaktan caydı-
racağını varsayıyor. Özünde hükümet, mülteci
krizinin temel nedenlerini ele almaktan ziyade
mültecileri gelmekten caydırmaya odaklanmış
görünüyor.

lBu olay Britanya'nın liberal kozmopolit ima-
jıyla nasıl örtüşüyor?
Bu liberal kozmopolit Britanya imajının, Bri-
tanya'da ırkçılığın rolünün unutulmasından
kaynaklandığını kabul etmemiz gerek. Britanya
ve diğer Batılı ülkeler kendilerini hoşgörülü ve
merhametli kozmopolit toplumlar olarak sun-
mayı tercih ediyor. Ancak 1930'larda ve
1940'larda Almanların Yahudilere yönelik zul-
münün en yoğun olduğu dönemde bile Bri-
tanya, Yahudilerin Britanya'ya göçünü büyük
ölçüde kısıtlamaya devam etmiştir. 1950'ler ve
1960'larda Britanya, savaş sonrası yeniden ya-
pılanmaya yardımcı olmaları için Karayipler ve
Güney Asya'daki eski sömürgelerinden insan-

ları davet etti. Yine de bu postkolonyal göç-
menler barınma, istihdam, sosyal hizmetler ve
ceza adaleti sisteminde ırkçılığa maruz kaldılar.
Bu postkolonyal göçmenlerin ırkçılık karşıtı
mücadeleleri Britanya'yı tek renkli bir adadan
çok kültürlü bir topluma dönüştürdü ve koz-
mopolit bir Britanya'nın yaratılmasına yardımcı
oldu. Bu kozmopolitlik her zaman tartışmalı
olageldi. Ve bu imaj şu anda, çok kültürlü bir
dünya adasından ziyade yabancı düşmanlığı-
nın arttığı bir 'küçük İngiltere' imajıyla yer de-
ğiştirmiş durumda. Ne yazık ki, son
zamanlarda Britanya'da yabancı düşmanı gö-
rüşler dile getiren pek çok kişi, ülkeye mülteci ya
da göçmen olarak gelmiş kişilerin torunlarıdır.
Şu anda yabancılara karşı ayrımcı ve önyargılı
görüşleri savunan bu kişiler, atalarının zama-
nında yürürlükte olsaydı, ebeveynlerinin veya
büyükanne ve büyükbabalarının Britanya'ya
göç etmelerini engelleyecek politikaları onaylı-
yorlar. Sadece bu ayrımcı politikaları onayla-
makla kalmıyor, aynı zamanda etnik olarak
azınlık gruplarına mensup oldukları için bu po-
litikaların ırkçı olarak değerlendirilemeyeceğini
savunarak ırkçılığı meşrulaştırmaya çalışıyorlar.

lPeki ya diğer Batılı ülkeler?
Tüm Batı'da da benzer bir durum söz konusu.
Bu toplumların birçoğunda beyaz üstünlüğün-
den etkilendiği için yükselen bir yabancı düş-
manlığı dalgası var. Batılı ülkeler liberalizm ve
hoşgörü gibi aydınlanma değerlerini dile getir-
meye devam ediyor. Ancak hepsi mülteci karşıtı
ve İslamofobik politikalar yürütüyor. Azınlık-
lara, özellikle de Müslümanlara yönelik mua-
meleleri giderek otoriterleşmesine rağmen,
kendileriyle aynı fikirde olmayan yabancı hükü-
metlerin otoriter olduğundan şikayet etmekle
özgürlükçü bir tutum takındıklarını düşünüyor-

lar. Otoriterliğin sadece "yabancılar" yaptığında
kötü kabul edildiğini görüyoruz.

lÇifte standart var mı?
2023 yılında artık çifte standart var mı diye sor-
mamıza gerek yok. Elbette çifte standart var.
Batı dışındaki herkes çifte standart olduğunu
biliyor. Sadece politikacılar, kanaat önderleri ve
Batı müesses nizamında yer alanlar çifte stan-
dartları görmüyor. İngiltere ve Avrupa Birli-
ği'nin Ukrayna'dan gelen mültecilere nasıl
davrandığını Afrika ya da Asya'dan gelen mül-
tecilere nasıl davrandığı ile karşılaştırırsanız
çifte standartları görebilirsiniz. Ukraynalı mül-
tecilere muazzam yardımlar yapıldı. Ancak Uk-
raynalı göçmenlerin durumu, Batılı güçler
tarafından kışkırtılan savaşlarda ya da yine Ba-

tılı güçler tarafından kışkırtılan hükümetleri de-
virme veya baskıcı rejimleri destekleme girişim-
lerinin bir sonucu olarak ortaya çıkan
mültecilerden neden farklı olsun ki?

lSorunun köklerini nerede görüyorsunuz?
Sorunun temelinde Amerika'dan Asya'ya kadar
uzanan bir İslamofobi çağına giriyor olmamız
yatıyor. İslamofobi Müslümanları etkiliyor ve
Müslümanlığı - Müslüman kimliğinin bir par-
çası olarak kabul edilen değer ve uygulamaları -
hedef alıyor. Bunlar arasında Müslümanların
bir ulus devlet içinde tutulamayacağı fikri de yer
alıyor. Müslüman azınlıkların varlığı ve Müslü-
manlık kavramı, ulus-devletlerin varlığı konu-
sunda soru işaretleri yaratıyor. Müslümanlık
etno-milliyetçiliğe karşıt olarak görülüyor. 

İslamofobi tehdidi sadece Müslümanlara değil,
çok daha çoğulcu ve farklılıkları barındıran in-
sanlık fikrinin kendisine de yöneliktir. Ne yazık ki
dünya genelinde çok az sayıda hükümet aktif
olarak farklılıkları barından bir insanlık fikrin-
den yana ya da İslamofobi ile ciddi bir şekilde
mücadele ediyor. Nitekim mültecilere yapılan
muamele de etnik-milliyetçi şablonlarla düşü-
nüldüğünün bir göstergesidir. Aynı zamanda,
tarihi inceleme ve anlama becerimiz de giderek
azalıyor. Batı'nın kendisi hakkında sunduğu hi-
kayeleri sorgulanamaz gerçekler olarak kabul
etmeye devam ediyoruz. Örneğin, Avrupa'nın
tarihsel olarak sömürgecilikten önceki birçok
Müslüman topluma kıyasla kültürel açıdan
daha az kültürel çeşitliliğe sahip ve daha az koz-
mopolit olduğu görmezden geliniyor. AA
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Leeds Üniversitesi'nden Prof. Dr.
Salman Sayyid, İslamofobi tehdidi

sadece Müslümanlara değil, çok
daha çoğulcu ve farklılıkları

barındıran insanlık 
fikrinin kendisine de

yönelik olduğunu
söyledi

Göçmen meselesinde İngiltere hükümetin-
den herhangi bir olumlu adım bekliyor mu-
sunuz?Bu İngiliz hükümetinden herhangi bir
olumlu adım beklemiyorum. Ana muhalefet
partisi İşçi Partisi'nin iktidara gelmesi ha-
linde de mültecilere yönelik muamelede
kayda değer bir iyileşme beklemiyorum. İşçi
Partisi ve Avrupa'daki birçok sosyal demo-
krat parti, sağcı muadillerinden ayırt edile-
mez hale geldi ve siyasi ve ahlaki
korkaklıkları nedeniyle İslamofobi ve ya-
bancı düşmanlığını benimsedi. Britanya'da
refah devletinin çökmesi, sosyal eşitsizlikle-
rin artması ve altyapının çökmesi nedeniyle
sorunlar yaşandığına şüphe yok; ancak bu
sorunların nedeni mülteciler olmamasına
rağmen onlar suçlanıyor. İnsana yakışır

konut eksikliği, mültecilerin gelişinden değil,
hükümetin neredeyse 13 yıldır uyguladığı
kemer sıkma politikalarından kaynaklanıyor.
Bu kemer sıkma politikası ve yabancı düş-
manlığı söylemine karşı harekete geçilme-
diği sürece olumlu adımlar atılması hayal
bile edilemez. Bazen politikacılar bir şeyler
yapmak zorundadır çünkü yapılması gere-
ken doğru şey budur. Danışmanları ve ka-
naat önderleri onlara bunun uygun bir şey
olduğunu söylediği için hoşgörüsüzlük ve
adaletsizlik karşısında sessiz kalamazlar.
Böyle bir duruş sergilemek çağın ruhuna
karşı çıkmak anlamına gelir ve cesaret ge-
rektirir. Bugün İngiltere'nin ya da Avrupa Bir-
liği'nin bu tür bir siyasi cesaret
gösterebileceğini düşünmüyorum.

Adaletsizliğe sessiz kalınmamalı



R usya Devlet Başkanı Vladimir
Putin, Eski ABD Başkanı Donald
Trump’a yönelik ülkesinde başla-

tılan soruşturma sürecinin, siyasi saikle ya-
pıldığını belirterek, "ABD’de bugün
yaşananlar, bana göre bizim için iyi bir ge-
lişme. Bu, başkalarına demokrasiyi öğ-
retme hakkını elde edemeyen Amerikan
siyasi sisteminin çürümüşlüğünü gösteri-
yor." dedi. Putin, Vladivostok'taki Doğu
Ekonomi Forumu'nda katıldığı ana otu-
rumda, Rus ekonomisi ve küresel gelişme-
ler hakkında konuştu.

Rus şirketleri sorumlu davranıyor

Rus rublesinin, son dönemde yabancı para
birimleri karşısında değer kaybetmesinin
endişe yaratmadığını kaydeden Putin, "Bu
elbette Rusya Merkez Bankası ve Rus hü-
kümetindeki mali otoritelerin özenle araş-
tırmaları gerektiren bir konu. Ama genel
olarak burada aşılmayacak bir sorun ya da
zorluk olduğunu düşünmüyorum." ifadele-
rini kullandı. Putin, Rusya’da özel işletme-
lerin kamulaştırılmasına yönelik bir sürecin
yaşanmayacağına işaret ederek, "Rus şir-
ketleri, son derece sorumlu davranıyor. İs-
tihdamı koruyor, yeni tedarik zincirleri
kuruyor. Kamulaştırma süreci olmayacak,
bunu kesinlikle söyleyebilirim. Savcılık, be-
lirli alanlarda, belirli şirketlerle ilgili çalışma
yürütüyor ve kolluk kuvvetleri belirli du-
rumlarda ekonomide neler olup bittiğini
tahmin etme hakkına sahiptir." diye ko-
nuştu.

Kaynaklar devlet 
yararına kullanılmalı

Uzak Doğu bölgesinin geliştirilmesinin,
Rusya için en önemli öncelik haline geldi-
ğini vurgulayan Putin, "Çünkü burası nü-
fusu az ama potansiyeli büyük olan devasa
bir bölge. Elbette bu da ülkemiz için strate-
jik bir çıkar oluşturuyor. Bu bölgeye sadece
sahip çıkmak değil, onu geliştirmek ve kay-
naklarını devletin yararına kullanmak da
gerekiyor.” değerlendirmesinde bulundu.
Putin, Batılı ülkelerin, Rusya gibi Çin’in de
gelişmesini engellemeye çalıştığını belirte-

rek, "Rusya güçlendiğinde, gerçek bir jeo-
politik rakip haline geldiğinde, tıpkı Batı'nın
bugün Çin'in gelişimini kontrol altına al-
maya çalıştığı gibi Rusya'yı çevreleme poli-
tikası hemen devreye giriyor." dedi.

Trump'a yapılan bir zulümdür

ABD’de Trump’a yönelik başlayan soruş-
turma sürecini eleştiren Putin, şunları söy-
ledi: "Trump'ın başına gelen her şey, siyasi
bir rakibe yönelik yürütülen siyasi saikli bir
zulümdür. Bu, ABD kamuoyunun ve tüm
dünyanın gözü önünde yapılıyor. ABD’de
bugün yaşananlar, bana göre bizim için iyi
bir gelişme. Bu, başkalarına demokrasiyi
öğretme hakkını elde edemeyen Amerikan
siyasi sisteminin çürümüşlüğünü gösteri-
yor."

Ermenistan tanıdı

Putin, son dönemde çeşitli gerginliklerin
yaşandığı Rusya-Ermenistan ilişkilerine de
değinerek, Ermenistan Başbakanı Nikol
Paşinyan ile sürekli temas halinde oldu-
ğunu ve iki ülke arasında herhangi bir
sorun bulunmadığını savundu. Ermenis-
tan yönetiminin, Karabağ konusunda Rus-
ya’nın yardımcı olmadığına yönelik
eleştirilerine değinen Putin, şöyle konuştu:
"Mesele, sadece (Karabağ) son çatışmanın
sonuçları değil, mesele Ermenistan yöneti-
minin, Azerbaycan'ın Karabağ üzerindeki
egemenliğini tanımış olmasıdır. Bu kararı
biz vermedik, Ermenistan yönetimi verdi.
Şimdi Azerbaycan bize Karabağ'la ilgili
meseleleri kendileriyle ikili bir şekilde çöz-
memiz gerektiğini söylüyor. Eğer Ermenis-
tan, Karabağ'ın Azerbaycan'ın bir parçası
olduğunu kabul ettiyse bizim ne söyleme-
miz gerekiyor?"

Rusya-Ukrayna Savaşı

Ukrayna’nın Rusya ile müzakerelere başla-
mak istemediğini anlatan Putin, “Ellerin-
den geldiğince zarar vermek ve kaynakları
bitmeye yakın olduğunda, çatışmaları sona
erdirmek ve kaynaklarını yenilemek için
müzakerelere başlamak isteyeceklerini dü-
şünüyorum.” ifadesini kullandı. Günde

yaklaşık bin ila 1500 kişinin sözleşmeli ola-
rak Rus ordusuna katıldığını aktaran Putin,
“Bildiğiniz gibi kısmi bir seferberlikle 300
bin kişiyi askere aldık. Şimdi son 6 ila 7
ayda 270 bin kişi de silahlı kuvvetler ve gö-
nüllü birimlerle gönüllü olarak sözleşme
imzaladı.” diye konuştu. Putin, Ukray-
na'nın haziran başında başlayan karşı sal-
dırısında bugüne kadar 71 binden fazla

asker kaybettiğini de sözlerine ekledi. Sov-
yetler Birliği’nin, bazı isyanları bastırmak
için zamanında Prag ve Budapeşte’ye
tanklar göndermesinin hatalı bir politika
olduğuna dikkati çeken Putin, “Sovyetler
Birliği'nin bu politikasının yanlış olduğunu
ve yalnızca ilişkilerin gerginleşmesine yol
açtığını uzun zamandır kabul ediyoruz.”
dedi. AA
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Akdeniz ve Ege kıyıları turu kapsamında İzmir,
Aydın, Bodrum, Marmaris, Muğla ve Fethiye'ye
uğrayan Morris, turunun son durağı Antal-

ya'da, AA muhabirine açıklamalarda bulundu. Türkiye'ye
ilişkin ilk izlenimi hakkında konuşan Morris, Türk misafir-
perverliğinin harika olduğunu, ülkede turistik faaliyetlerin
çeşitliliğinin fazla olduğunu belirtti. Morris, Türkiye'nin
yurt dışından gelen turistlere güneş, kum ve denizin dı-
şında da birçok imkan vadettiğini kaydetti. Ülkede ılıman
iklim, çeşitli deniz ve plajların bulunmasının yanı sıra "ta-
rihi ve arkeolojik alanların" da olduğunun altını çizen Mor-
ris, Türkiye'deki kültür turizminin zenginliğine dikkati çekti.
Morris, "Akdeniz ve Ege kıyıları turu sırasında İngilizlerin
neden Türkiye'ye tatile gelmeyi bu kadar sevdiğini gördü-
ğünü" ifade ederek, "Türkiye'de her şey var." dedi.

İngiliz turistlerin gözde mekanı

Morris, İngiliz turistlerin yüzde 46'sının tatil için Muğ-
la'ya geldiğini belirterek Antalya'nın da turistler arasın-

daki popülaritesinin arttığını söyledi. "Bu yıl 1,2 milyon
İngiliz turist Antalya'yı ziyaret etti. Havalimanı genişlet-
mesi gibi projeler bu bölgeyi turistler için daha cazip
bir noktaya çevirecek." şeklinde konuşan Morris, Türki-
ye'nin İngiliz turistler tarafından giderek daha çok tercih
edildiğini vurguladı.

İki ülke arasındaki stratejik ortaklık

Morris, "Türkiye, İngiltere için vazgeçilmez bir ortak.
Dışişleri, savunma, ticaret gibi konularda beraber çalı-
şırken uluslararası camiada da işbirliği yapıyoruz."
dedi. NATO'nun "iki büyük ve önemli üyesi" olarak iki ül-
kenin G20, Birleşmiş Milletler (BM) ve daha birçok
uluslararası organizasyonda işbirliği içinde olduğuna
işaret eden Morris, ikili ticari ilişkilerin güçlenmesi ve
yeni ekonomik hedeflere ulaşılabilmesi için "modernize
edilecek ve dijital konuları da kapsayacak bir ticaret
anlaşmasına" ilişkin müzakerelerinin gelecek yıl baş-
lanmasını umduğunu kaydetti.

Morris, ticaret anlaşmasının iki ülkedeki işletmelere
daha geniş bir pazar sunacağını ve daha çok fayda
sağlayacağını belirtti. Üç İngiliz bakanının, temmuzda
Türkiye'yi ziyaret ettiğini ve İstanbul'daki Savunma Sa-
nayi Fuarı'na (İDEF) katıldığını anımsatan Morris,
2023'ün geri kalanında ve 2024'te "çok daha fazla üst
düzey ziyaretin yapılmasının planlandığını"
söyledi.Morris ayrıca, İngiltere'nin Türkiye'ye atadığı ilk
kadın büyükelçi olmaktan dolayı gururlu olduğunu dile
getirdi. Cumhurbaşkanı recep Tayyip Erdoğan'ın eşi
Emine Erdoğan'ın Sıfır Atık projesi'ne övgüde bulunan
Morris, projenin, Türkiye ve Avrupa'ya örnek olduğunu
ifade etti. İngiltere'nin Ankara Büyükelçisi Jill Morris, zi-
yareti sırasında Antalya'daki İngiltere Konsolosluğunu
da ziyaret etti. Türkiye'yi 2022'de 3,8 milyondan fazla
İngiliz turist ziyaret ederken İngilizler, rus ve Alman tu-
ristlerden sonra ülkeyi en çok ziyaret eden grup oldu.
Bu sayının yıl sonunda yüzde 20 artarak 4,5 milyona
ulaşması bekleniyor.AA

İngiltere'nin 
Ankara Büyükelçisi

Jill Morris, son 
zamanlarda

Türkiye'ye gelen
İngiliz turistlerin

artmasına ilişkin,
turizmin çeşitliliğine
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Rusya Devlet Başkanı Putin, Eski ABD Başkanı Trump’a

yönelik soruşturma sürecinin, siyasi saikle yapıldığını
belirterek, “Bu, başkalarına demokrasiyi öğretme

hakkını elde edemeyen Amerikan siyasi sisteminin
çürümüşlüğünü gösteriyor” dedi

Putin, ABD’nin, Sovyetler Birliği’nin
yaptığı bu tür hataları tekrar ettiğinin 
altını çizdi Oturumda, ABD’li iş insanı
Elon Musk hakkındaki görüşleri de 
sorulan Putin, “Kendisi kesinlikle olağan-

üstü birisi. Bunun kabul edilmesi gereki-
yor ve sanırım bunu küresel anlamda
herkes de kabul ediyor. Aktif ve yetenekli
bir iş insanı.” değerlendirmesinde 
bulundu.

Kendisi kesinlikle olağanüstü birisi

Avrupa ile ilişkiler önem kazandı
AB Komisyonu’nun Komşuluk ve Genişlemeden Sorumlu Üyesi Oliver Varhelyi, Gümrük Birliği, vize kolaylığı, enerji ve
teknoloji, yatırımlar, gıda güvenliği gibi konularda tarafların karşılıklı çabasıyla hızla ilerleme kaydedilebileceğini söyledi

AvrupA Birliği (AB) Komisyo-
nu’nun Komşuluk ve Genişle-
meden Sorumlu Üyesi Oliver

varhelyi, AB'nin Türkiye ile ilişkilere büyük
önem atfettiğini vurgulayarak, Gümrük
Birliği, vize kolaylığı, enerji ve teknoloji,
yatırımlar, gıda güvenliği gibi konularda
tarafların karşılıklı çabasıyla hızla iler-
leme kaydedilebileceğini söyledi. Avrupa

parlamentosu (Ap) Genel Kurulunda AB
Komisyonu’nun hazırladığı 2022 Türkiye
raporu görüşüldü. Oturumda bir ko-
nuşma yapan AB Komisyonu Üyesi var-
helyi, "Türkiye ile ilişkilerimiz bizim için
çok önemli. Türkiye, aday ülke olmaya,
NATO müttefiki, yakın komşu ve Orta
Doğu, Güney Kafkasya ve Karadeniz böl-
gelerinin istikrar ve güvenliği açısından

kilit ortak olmaya devam ediyor." dedi.
AB'nin Türkiye ile işbirliğine dayalı ve

karşılıklı fayda sağlayan bir ilişkinin
geliştirilmesini istediğine işaret

eden varhelyi, başta "dijital ve
yeşil geçiş", ekonomi, enerji,

göç ve mültecilere yardım
olmak üzere ortak çıkarla-

rın bulunduğu çeşitli
alanlarda ilişkilerin

geliştirilmesi için
önemli bir potan-

siyel olduğunu
vurguladı.

varhelyi,
"İlişkilerin

geleceği
konu-

sunda ortak bir anlayışa ihtiyacımız var.
Başarılı olmak için her iki tarafın da çaba
göstermesi gerekiyor. Gümrük Birliği, vize
kolaylığı, enerji ve teknoloji, yatırımlar,
gıda güvenliği hızla ilerleyebileceğimiz
alanlardan bazıları." diye konuştu.

AB-Türkiye ilişkileri mühim

AB Komisyonu üyesi varhelyi, şöyle
devam etti: "Ancak ilişkilerin gelişebil-
mesi için Türkiye'de iç reformlara ve ikili
ilişkilerimizde elverişli siyasi ortama ihti-
yaç var. AB Komisyonu kaygılarını dile ge-
tirmeye ve siyasi farklılıkları ele almaya
devam edecek." varheyli, Türkiye ile katı-
lım müzakerelerinde uzun süredir iler-
leme olmadığını anımsatarak, Avrupa
İnsan Hakları Mahkemesi (AİHM) karar-
ları gibi konulardaki diyalogun, AB-Tür-
kiye ilişkilerinin ayrılmaz parçası
olduğunu ifade etti.

Yeni anlaşmalar

Geçen yıl başlatılan Türkiye Yatırım plat-
formu'nun tam olarak faaliyete geçtiğini
söyleyen varhelyi, insani yardım projele-
riyle de depremden korunma ve yeniden
inşaya yönelik adımlar atıldığını belirtti.
varhelyi, AB'nin Türkiye'nin mültecilere
yıllardır yaptığı ev sahipliğinden memnu-
niyet duyduğunu aktararak, Birliğin bu ko-
nuda da destek vermeye devam

edeceğinin altını çizdi.

Karadeniz Tahıl Girişimi

Karadeniz Tahıl Girişimi'ne de değinen
varhelyi, "Türkiye'nin ukrayna'ya ve top-
rak bütünlüğüne verdiği desteği ve küre-
sel gıda güvenliğinin sağlanmasında
önemli rol oynayan Karadeniz Tahıl Girişi-
mi'ni canlandırma yönündeki çabalarını
memnuniyetle karşılıyoruz." değerlendir-
mesinde bulundu. varhelyi, "Özellikle
rusya'ya yönelik yaptırımların uygulan-
ması konusunda da Türkiye'nin AB ile te-
masını sürdürmesi büyük önem taşıyor."
dedi.

Doğu Akdeniz

Doğu Akdeniz'de istikrar ve güven ortamı-
nın tesisinin büyük önem taşıdığını vurgu-
layan varhelyi, AB'nin 6 Şubat depremleri
sonrası dönemde Yunanistan ile Türkiye
arasındaki gerilimde azalma olmasını
memnuniyetle karşıladığını belirtti. var-
helyi, "Kıbrıs sorununda ilerleme sağlan-
ması vazgeçilmezdir." ifadesini kullandı.
AB Komisyonu Üyesi varhelyi geçen hafta
Ankara'da bir dizi üst düzey temasta bu-
lunmuş, görüşmelerinin verimli geçtiğini
duyurmuştu. AB Komisyonu'nun 2022 Ge-
nişleme paketi kapsamında yer alan "Tür-
kiye raporu"nun bugün kabul edilmesi
bekleniyor. AA

Google bilmecesi
ABD Adalet Bakanlığı, Google'ı web tarayıcıları ve mobil 
cihazlarda varsayılan arama motoru konumunu korumak
için yılda 10 milyar dolardan fazla para ödemekle suçladı

ABD Adalet Ba-
kanlığının tekelleş-
meye gittiği

gerekçesiyle Google'a açtığı,
son 25 yılın en büyük "antit-
röst" davasının duruşması
bugün başladı. Adalet Bakan-
lığı Avukatı Kenneth Dintzer,
açılış konuşmasında, söz ko-
nusu davanın internetin gele-
ceği ve Google'ın arama
motorunun anlamlı bir reka-
betle karşılaşıp karşılaşmaya-
cağıyla ilgili olduğunu belirtti.
Google'ın, web tarayıcılarında
varsayılan arama motoru
olmak için yılda milyarlarca
dolar harcayarak tekelini koru-
duğunu iddia eden Dintzer,
"Google bu ayrıcalıklı pozis-
yonlar için yılda 10 milyar do-
lardan fazla para ödüyor."
ifadesini kullandı. Dintzer,
Google'ın işlediği arama sayısı
kadar veri topladığını, bu veri-
lerin gelecekteki aramaları iyi-
leştirmek ve rakipleri
karşısında daha büyük bir
avantaj sağlamak için kullana-
bileceğini aktardı.

Kendilerine 
değer katıyor

Google, pazar gücünü rakip-
lerini yasa dışı olarak engelle-
mek için kullandığı iddialarını
reddettiGoogle'ın avukatların-
dan John Schmidtlein ise Go-
ogle'ın "en iyisi" olması
nedeniyle şirketlerin tarayıcı-
ları ve akıllı telefonları için var-
sayılan arama motoru olarak
seçtiğini, bu durumun rekabet
eksikliğinden kaynaklanmadı-
ğını söyledi. Schmidtlein, gü-

nümüzde kullanıcıların her
zamankinden daha fazla
arama seçeneğine ve çevrim
içi bilgiye erişme yollarına
sahip olduğunu belirterek, tü-
keticilerin Google'ı "zorunda
oldukları için değil, kendilerine
değer kattığı için" kullandıkla-
rını ifade etti. Google'ın pazar
gücünü rakiplerini yasa dışı
olarak engellemek için kullan-
dığı yönündeki iddiaları red-
deden Schmidtlein,
kullanıcıların seçenekleri oldu-
ğunu ve geçiş yapmanın kolay
olduğunu kaydetti.

Duruşmalar 
10 hafta sürecek

Dava kapsamında federal
avukatlar ve eyalet başsavcı-
ları, 10 hafta boyunca Goog-
le'ın, "arama motorunu çok
sayıda cihazda varsayılan se-
çenek olarak kilitleyerek" pa-
zarı kendi lehine çevirdiğini
kanıtlamaya çalışacak. Da-
vaya bakan Washington Bölge
Yargıcı Amit Mehta'nın gele-
cek yılın başına kadar her-
hangi bir hüküm vermesi
beklenmiyor. Google'ın ana
kuruluşu Alphabet'in üst
düzey yöneticilerinin yanı sıra
diğer teknoloji şirketlerinden
yöneticilerin de ifade vermesi
bekleniyor. İfade vermesi ön-
görülenler arasında Alphabet
Üst Yöneticisi Sundar Pichai
de bulunuyor. Söz konusu da-
vanın, ABD'de 1998'de Mic-
rosoft'a açılan davanın
ardından son çeyrek yüzyılın
en büyük "antitröst" davası ol-
duğu kaydediliyor. AA
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BOHÇACI

CILK
DEVE

GAGA

ISIN
ISLIKLAMA

LAOS

MALUL

NUAR
OKUR

OLUKÇUK
OTÇU

PANAMALI
PEÇE

PROF

SIKMA

TELA
YARATAN

6 4 8
2 9 5 6

9 1
1

8 5 3
2 3 7
7 9

1 5 2
6 3 2

8 3 4 6 9 7 5 2 1
5 2 7 4 1 8 9 3 6
6 9 1 2 3 5 4 8 7
9 7 5 8 4 2 6 1 3
1 4 2 9 6 3 8 7 5
3 6 8 7 5 1 2 4 9
7 8 6 3 2 9 1 5 4
2 1 9 5 7 4 3 6 8
4 5 3 1 8 6 7 9 2

B E S B E D A V A
A S A L L P T
T A V U K K A T I
A Ç A C A K E
K G N S A P S B
H O L N E R E S
A T A Ç M A R U L
N S A N M D
E K O N O M Z M

1 5 7 6 3 4 8 2 9
8 4 2 1 7 9 5 6 3
3 9 6 5 2 8 4 7 1
9 7 4 2 1 5 6 3 8
6 8 5 7 9 3 1 4 2
2 1 3 8 4 6 9 5 7
7 2 8 4 6 1 3 9 5
4 3 1 9 5 2 7 8 6
5 6 9 3 8 7 2 1 4

Metal
olmayan A Gönül E S E R T L Süt A D N

M A L A T Z E K A T E S A M G A T A
E Z E L H A N A Y F O B olmayan F L U Z A R
T A Anne A N A A L A M F O T O N A L
A L P K O R K M A Z S Ü S E N T R O Y K A

Ö L M yüzü A M E T R E Kalay

Rey S N J
A Y H A L M O Y U

L A K A P A K U T O K U R
L L T D A M L A N O T

T A T Ajan C A S U S R O
C A M P E N A A F G A N

H A H M M Panama L M M Soy K Ç S U
Ben A M A D E P E K Y A Y L A C O L U Amma,

S E D A Tantal O N A M A olma E D A N Ö T R M A
G E T K A L A L E C E tamamlanma N A T A M A M

Ç O T R A E R N Ç L L K A R E N A
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KATI
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KASEM
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SAVAN
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BATAKHANE

BESBEDAVA

8 6
2 1 8 9 6

6 3 4
9 5 4
1 5

7 2
8 3

2 9 8
5 3 6 2
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Kolay Sudoku

Zor Sudoku
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
00:15 3'te 3
01:35 Türk İşi Dondurma
03:30 Seksenler
05:45 İncir Ağacı
07:00 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
16:05 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Kendi Düşen Ağlamaz

07:00 A'dan Z'ye 
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

00:30 Dizi

03:00 Erkenci Kuş

05:00 Hayat Bazen Tatlıdır

07:00 Kiralık Aşk

09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan

13:30 Yüksek Sosyete

16:00 Dizi

18:15 Star Haber

19:00 Çok Güzel Hareketler 2

20:00 Dizi

10:00 Bilmedikleriniz
11:30 Gündem Ekonomi
12:45 Spor Bülteni
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

00:15 Dilek Taşı
02:30 Çemberimde 
Gül Oya
04:30 Kavak Yelleri
07:00 Küçük Ağa
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Dilek Taşı

02:50 Mutfak Bahane
04:50 Kalp Yarası
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aldatmak

05:45 Kefaret

07:45 İlker Karagöz İle Çalar Saat

Hafta Sonu

10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün

12:00 Mucize Doktor

13:30 En Hamarat Benim

16:00 Bu Tabak Kimin?

19:00 Selçuk Tepeli ile FOX Ana

Haber

20:00 Yabani

22:30 Bambaşka Biri

00:15 Zuhal Topal'la
Yemekteyiz
03:30 Doğduğun Ev Kaderindir
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun Ev Kaderindir
11:15 Masterchef Türkiye All Star
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star

01:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar
04:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
19:30 Ece Üner ile Ana Haber Bülteni
20:30 Eşit Ağırlık

00:15 Zirve Ateşi
02:15 Zirve Ateşi
04:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
05:30 Yeni Gelin
08:00 Bu Sabah
10:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Kızılcık Şerbeti
23:15  Dinozor Avı

01:15 Enine Boyuna
04:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Güne Bakış
13:00 Gün Ortası
16:00 Haber Hattı
19:00 Ana Haber
20:45 Nedir Ne Değildir?

KANAl D'NİN reyting rekorları
kıran dizisi Yargı'nın başrol
oyuncusu Kaan Urgancıoğlu,
evlendikten sonra eşi Burcu
Denizer'in yanına taşındığı ve
kiracı olduğu dairenin, daha
yüksek bir fiyatla günlük ola-
rak kiralandığı iddialarına
karşı tepki gösterdi. Ünlü
oyuncu, bu iddialara karşı hu-
kuki yollara başvuracağını
açıkladıKaan Urgancıoğlu,
Yargı dizisindeki 'Savcı Ilgaz'
karakterini canlandırırken, ev-

lendikten sonra daha büyük
bir eve taşındı ve İstanbul'un
Galata semtinde kiracı olarak
yaşamını sürdürdüğü bir
evden gelir elde ettiği iddiala-
rıyla gündeme geldi. Hatta bu
nedenle ev sahibiyle mahke-
melik olduğu iddia ediliyordu.

Taraflar sorumlu olmalı

Ünlü oyuncu, Instagram he-
sabından yazılı bir açıklama
yaparak bu iddiaları kesin bir
dille yalanladı. Açıklama-

sında, "Çeşitli mecralarda
hakkımda çıkan asılsız iddia-
lar ve saygısız ifadelerle dolu
'haber' niteliği taşımayan ya-
zılar gerçeği yansıtmamakta-
dır. Öncesinde benimle
iletişime geçerek doğrulu-
ğunu teyit etme gereği dahi
duyulmadan hazırlanan, kişi-
sel haklarımı ihlal eden bu
yazılara karşı hukuki yollara
başvuracağımı belirtir, ilgili
tarafları daha sorumlu dav-
ranmaya davet ederim" dedi.

06:00 Haber Bülteni
07:00 Güne Başlarken
07:50 Lifestyle
09:20 Geri Sayım
13:00 Öğle Bülteni
14:30 Finans Kafe
16:35 NTV'ye Sorun Çalışma Hayatı
19:10 Piyasa Ekranı
19:15 Ceyda Düvenci İle Bambaşka
Sohbetler
21:00 Ahmet Mümtaz Taylan İle Empati
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın 

HER yıl büyük bir il-
giyle takip edilen
Survivor için heye-

canlı bekleyiş sürüyor. Önceki
sezon Nefise'nin zaferiyle sona
erdiğinde, yeni sezonun ne ge-

tireceği merakla beklenmeye
başlandı. Survivor All Star
2024 için geri sayım başladı.
Yarışma yaklaşırken, Acun Ilı-
calı yarışmacıları tanıtmaya
başladı. En son sosyal medya
hesabından, Survivor'ın 2 kez
şampiyonu olan Turabi'nin
tekrar yarışacağını açıkladı.
Acun Ilıcalı şunları dile getirdi:
"Survivor tarihinde efsaneleş-
miş bir isim olan Turabi, 3. kez
şampiyon olmak için All
Star'a dönüyor. MTV'deki ya-
rışmada birinci olarak bizleri
gururlandırdı. Şimdi, zorlu ra-
kipleri karşısında neler yapa-
cağını merakla bekliyorum."
Herkes hazırlansın

Turabi, "Lütfen, diğer yarış-

macılara iyi hazırlanmalarını
söyleyin. Sadece boş vakitle-
rini normal antrenmanlarla
geçirerek gelmesinler. Hasta
yatağımdan kalkıp hazırlanı-
yorum, bu yüzden iyi hazır-
lansınlar. Tüm şampiyonları
da davet edin. SMS olma-
dan karşımda ne kadar da-
yanabileceklerini görmek
istiyorum! Ayrıca yeni bir
iddia önerisi var mı? İsmini
siz koyun, benim için fark
etmez. Gün sonunda galip
gelecek olanın ben olacağına
eminim. Survivor All Star'a
katılmamı kıskananlar, bu
adres üzerinden benimle ile-
tişime geçebilirler. Patlayın
da görün, son nokta!" 
şeklinde konuştu.

B ozkırda bir Anadolu masalını, sapsarı
toprakların, yıllarca dile gelen efsane-
lerin, unutulmaz aşkların hikayesini

anlatan Gönül Dağı,  küçük dünyalarında
büyük hayaller yeşerten Anadolu çocukları-
nın, tüm engellere rağmen imkansızı başar-
maya çalışan 3 kuzenin yaşamından kesitleri
ekranlara yansıtıyor. Ülkemizin çok önemli 
sorunlarına parmak basarak, sevgi, saygı,
hoşgörü ve geleneksel değerlerimizle har-
manlanmış samimi senaryosu ile izleyicileri
hem duygulandıran hem de yüzlerindeki eksik

etmeyen Gönül Dağı, gençleri girişimcilik ko-
nusunda motive etmeye ve onlara rehberlik
etmeye devam ediyor.

Usta isimler yer alıyor

Yapımcılığını Köprü Film/Ferhat Eşsiz, yö-
netmenliğini Yahya Samancı’nın üstlendiği
Gönül Dağı’nın senaryosunu Ali Asaf
Elmas, Mustafa Becit ve Teoman Gök  ka-
leme alıyor. Berk Atan, Semih Ertürk ve
Cihat Süvarioğlu’nun başrolleri paylaştığı
Gönül Dağı’nda, Nazlı Pınar Kaya, Ferdi

Sancar, Ali Düşenkalkar, Erdal Cindoruk,
Feyza Işık, Ege Aydan, Eser Eyüboğlu, Şeb-
nem Dilligil, Yavuz Sepetçi, Nuri Gökaşan,
Hazal Çağlar, Serkan Kuru, Hüseyin Se-
vimli, Ulviye Karaca, Sait Seçkin, Hande
Nur Tekin, Sercan İnceer, Melis Sevinç,
Eren Can Vurucu, Faruk Karagül, Kaptan
Gürman, Öznur Yağcı, Mesude Türkmen,
Süeda Çil, Burak Can, Sude Zülal Güler,
Öge Sözbaş, Kaan Şençubukçu, Ataberk
Tufan, Ömer Batu Dağlı, Bade Irazlı rol 
alıyor.

AKMERKEZ'DE görüntüle-
nen Defne Samyeli, gazete-
cileri fark edince
telefonuyla konuştuğunu
belirtti ve "Arkadaşlar,
sonra konuşuruz. Şu an te-
lefonda görüşmem gereki-
yor. Lütfen biraz bekleyin"

dedi.Daha sonra ilk gör-
düğü restorana giren Sam-
yeli, iki saat sonra dışarı
çıktı. Ancak muhabirlerin
sorularını yanıtlamaktan
kaçındı ve "Şu an konuşa-
mam, arkadaşlar. Acelem
var ve oldukça yoğun bir

gün geçiriyorum. Röportaj
veremem çünkü hiçbir özel
konu hakkında konuşacak
bir şeyim yok" şeklinde
sitem etti. Defne Samye-
li'nin gergin tavrı dikkat
çekti, hızlı adımlarla ora-
dan uzaklaştı.

Survivor’a dönüyor

3 sezon önce TRT 1 ekranlarına 
geldiğinde büyük ilgi gören, yıllar

geçtikçe hayranları hızla çoğalan ve
reyting rekorları kıran Gönül Dağı, 4.
Sezona zirvede girdi. Dizinin 9 Eylül
Cumartesi akşamı TRT 1 ekranlarına

gelen 104. Bölümü, üç kulvarda da
birinci oldu. Totalde 7.29, AB’de

6.87, ABC1’de ise 7.80 reyting alan
Gönül Dağı yeni bölümüyle yine iz-
leyicilerin gönüllerinde taht kurdu

GONUL DAGI YENI
SEZONDA ZIRVEDE

Defne Samyeli,
önceki gün 

Akmerkez'de 
objektiflere takıldı.

İlk restorana
yöneldi ve yaklaşık
iki saat sonra çıktı.
Ancak, Samyeli'nin

gergin tavırları
dikkat çekti

Dün, 'Survivor 2024 All Star' kadrosuna katılan Turabi Çamkıran, yeni
sezon yarışmacılarına meydan okudu. Turabi, uzun süredir sağlık
sorunlarıyla mücadele ediyor olmasına rağmen iddialı bir şekilde,
"Boş vakitlerini normal antrenmanlarla geçirerek gelmesinler. Hasta
yatağımdan kalkıp hazırlanıyorum, bu yüzden iyi hazırlansınlar" dedi

Muhabirler
gitsin diye
bekledi

Kaan’ı kızdırdılar!
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Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(1890457)

TAM OTOMATİK İMMÜNOHİSTOKİMYA-İN 
SİTU HİDRİDİZASYON SİSTEMİ HİZMET ALIMI

EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ-ŞİŞLİ HAMİDİYE ETFAL SAĞLIK BAKANLIĞI
BAKAN YARDIMCILIKLARI

TAM OTOMATİK İMMÜNOHİSTOKİMYA-İN SİTU HİDRİDİZASYON SİSTEMİ HİZMET ALIMI hizmet alımı
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/937070
1-İdarenin
a) Adı : EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ-ŞİŞLİ 

HAMİDİYE ETFAL SAĞLIK BAKANLIĞI
BAKAN YARDIMCILIKLARI

b) Adresi : HALASKARGAZI CADDESI ETFAL 
SOKAK NO: 10 34360 - ŞİŞLİ/İSTANBUL

c) Telefon ve faks numarası : 2123735329 - 2123735284
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : TAM OTOMATİK İMMÜNOHİSTOKİMYA-İN 

SİTU HİDRİDİZASYON SİSTEMİ HİZMET ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 12 AYLIK TAM OTOMATİK İMMÜNOHİSTOKİMYA-İN 

SİTU HİDRİDİZASYON SİSTEMİ HİZMET ALIMIAyrıntılı 
bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Sağlık Bilimleri Üniversitesi Şişli Hamidiye Etfal Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi, Seyrantepe Ek Hizmet Binasında 
hizmet verilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 12(Onİki) aydır
d) İşe başlama tarihi :  Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 

5 gün içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 06.10.2023 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: Seyrantepe Hamidiye Etfal Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi -Satın alma Birimi (Başhekimlik Binası 
2.kat) Huzur Mah. Cumhuriyet ve Demokrasi 
Cad.No:1 Sarıyer/İstanbul

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak 
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla
hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali müşavir ya
da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye 
ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilanço bilgileri:
Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde;
a) Cari oranın (dönen varlıklar/kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olduğunu,
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/toplam aktif) en az 0,15 olduğunu,
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olduğunu ve belirtilen üç kriterin 
birlikte sağlandığını göstermek üzere yıl sonu bilanço belgelerine ilişkin bilgileri belirtebilirler.
Yukarıda belirtilen kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerine ilişkin bilgileri 
sunabilirler. Bu takdirde, son iki yılın parasal tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp
sağlanmadığına bakılır.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen 
bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren
belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. Kapasite raporuna ait bilgiler:
1-Hizmet satınalımına karar verilen tetkik ve tedavi maksadıyla kullanılan tıbbi cihazların yaşları 
sözleşme sonu itibarıyla 15 (onbeş) yaşını geçmeyecektir. Bu cihazların yaşları, imalat tarihi ve seri
numarası ile belgelendirilecektir. 
2-Kullanılacak cihazlara ait teknik özelliklerle ilgili bilgilerin yer aldığı dokümanlar (Katalog, 
broşür v.b.) sunulacaktır, bu teknik özellikler Türkçe product data üzerinde işaretlenmelidir. 
(Tanıtım broşürü ve katalog vb dokumanlar product data olarak kabul edilemez). İsteklilerin
tekliflerine konu cihazların teknik şartnameye uygunluğunun belirlenebilmesi amacıyla, tüm cihaz
türleri için ayrı ayrı "Şartnameye Uygunluk Belgesi" başlığı altında, teknik şartnamede belirlenen
tüm maddelerin karşılandığını gösterir belge sunulmalıdır. Belge içeriğinde, teknik şartnamenin 
tüm maddelerine cevapların bulunması ve bu cevaplarda istenilen özelliğin, Katalog, broşür v.b gibi
dokümanlar üzerinde görülebilmesinin mümkün olması halinde bu husus işaretlenerek teklif zar-
fında sunulacaktır. Katalog,broşür v.b.gibi dökümanlar üzerinde gösterilemeyen ama cihazın 
uygun olduğu maddeler için üretici firma/satış yetkili firma tarafından hazırlanmış taahhütname ihale
dosyasına eklenecektir.Teknik şartnameye uygunluk belgesinin her sayfası firma yetkilisi tarafından
imza kaşe yapılacaktır.
3- İstekliler; Sağlık Bakanlığının 2022/2 sayılı genelgesi gereği, ihale tarihi itibari ile, teklif ettiği tıbbi
cihazların/ürünlerin T.C. İlaç ve Tıbbi Cihaz Ulusal Bilgi Bankası'na kayıt bildirim işlemlerini yapmış
olması gerekmektedir. İstekliler UBB/ÜTS kayıt çıktılarını ihale dosyasında sunacaklardır.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Tüm Kısımlar İçin Kamu Veya Özel Sektörde Laboratuvar Hizmet Alımı, Sonuç Karşılığı Laboratuvar
Hizmet Alımı Kapsamında Gerçekleştirilmiş İşler Benzer İş Olarak Kabul Edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin e-
anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı so-
nucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale
yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci
maddesine göre açıklama istenecektir.
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RAMS Başakşehir, 2019 yılından bu yana 
kadrosunda yer alan orta saha oyuncusu Berkay
Özcan'ın sözleşmesini 2027 yılına kadar uzattı
Lacivert-beyazLı kulüpten ya-
pılan açıklamada, 25 yaşındaki
futbolcuyla yeni sözleşme imza-
landığı belirtilerek şu ifadeler kul-
lanıldı: "Ailemize katıldığı günden
bu yana özverisi ve sahadaki mü-
cadelesiyle dikkat çeken Berkay

Özcan'a, kulübümüzdeki başarı-
larının devamını diliyoruz." Ba-
şakşehir formasıyla 164 maçta 9
gol atıp 8 asist yapan Berkay
Özcan, 2019-2020 sezonunda ta-
kımıyla şampiyonluk yaşamıştı.
AA

2027’ye kadar
Başakşehir’de

Galatasaray’da çok mutlu olduğunu sözlerine ekle-
yen Arjantinli golcü, "Galatasaray'a gelip her zaman
yaptığım şeyi kanıtlama şansı buldum. Kendime
yeni amaçlar ediniyorum. Açıkçası ilk andan beri
çok iyi hissettiğim bir kulübe geldim. Arjantin'de
çoğu kişi için aile, futboldan sonra gelir diyebilirim.
Futbolla yatar, futbolla kalkarız. Burada en çok dik-
katimi çeken şey taraftarın tutkusu oldu. Bazıları
eğer Türkiye'deyseniz Avrupa'nın elit seviyesinde ol-
madığını ve geriye gittiğinizi düşünüyor. Ben ise tam
aksine Türkiye'de rekabetçi olup çok önemli şeyler
başarmak istiyorum. Futbola başladığımdan beri ki-
şiliğim, karizmam ve karakterim hiç değişmedi. Ben
buyum. Galatasaray’da futbola son derece tutkun
olan taraftarlar gördüm ve onlarla gerçekten çok
kuvvetli bir bağ kurdum" şeklinde konuştu.

Önemli işler başarmak istiyorum

G alatasaray'ın Arjantinli golcüsü
Mauro Icardi, kulübün YouTube
kanalında yayınlanan 'İşte Benim

Golüm' programında açıklamalarda bu-
lundu. UEFA Şampiyonlar Ligi Play-off
Turu ilk maçında Molde ile deplasmanda
oynanan karşılaşmada attığı gol ile ilgili
konuşan Icardi, "O anda hareketlenmemi
sağlayan şey nereye gideceğimi sağlayan
içgüdüydü. Havadan gelen topun nereye
düşeceğini sadece tahmin ettim. Savun-
malar için bu toplar her zaman tehlikelidir.
Sizlerin de gördüğü gibi savunma da ka-
leci de o vuruşu beklemiyordu. Her şey sa-
niyeler içinde değişiyor. Tekrar
izlediğinizde olağanüstü bir gol olduğunu
görüyorsunuz. Benim için o gol önemliydi,
çünkü kariyerimde attığım 200. gol oldu.
Şampiyonlar Ligi'nde gol atmak harikaydı.
Güzelliği ve önemiyle bu golü asla unut-
mayacağım" dedi.

Beni destekleyen taraftar

Gol atmanın kendisinin özel yeteneği ol-
duğunu vurgulayan Mauro Icardi, "Bazı
oyuncuların özel yetenekleri vardır. Be-
nimkisi gol atmak. Bu bir sır değil. Geç-
tiğimiz gün 200 gole ulaştım. Her gol
attığımda beni destekleyen taraftarlar-
dan da açıkçası çok memnunum" ifade-
lerini kullandı.

Inter'de çok iyiydi

Inter ve PSG’de geçirdiği sezonların geli-
şimi açısından çok faydalı olduğunu ak-
taran 30 yaşındaki futbolcu, "Inter'deki
dönemim iyi bir tecrübeydi. Her sezonda
bolca gol attım. Takımın kaptanıydım ve
neredeyse her yıl 20 gol barajını aştım.
Paris Saint-Germain'deki dönemim
iyiydi ama sonlara doğru bozulmaya
başladı. Önemli tecrübeler edindim.
Takım için kritik olmadığım dönemlerde
başka şeyler keşfettim. Farklı antrenman
metotları ve gelişme yolları buldum.
Paris bu açıdan yardımcı oldu" diye
konuştu. HABER MERKEZİ
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Arda için
karar verildi
Los Galacticos'un sezon başında Fenerbahçe'den 20+10 
milyon Euro'ya transfer ettiği milli futbolcumuz şanssız bir
sakatlık yaşamıştı. Bu süreçte takımından uzak kalan, Real
Betis başta olmak üzere birkaç takımdan kiralama teklifleri
alan Arda Güler'in geleceği merak ediliyordu. Real Madrid, 18
yaşındaki oyuncu için verdiği kararı yaptığı hamleyle gösterdi

Fenerbahçe'de gösterdiği perfor-
mansla birçok dünya devinin dikka-
tini çeken Arda Güler, yaz transfer
dönemine damga vurmuştu. Barce-
lona ile anlaşmasına kesin gözle
bakılırken genç yıldız son anda
Real Madrid'e imza atarak herkesi
şaşırtmıştı. İspanyol ekibi, Sarı-La-
civertliler'e bu transfer için 20+10
milyon Euro bonservis bedeli öde-
miş ve 18 yaşındaki yıldız da Real
Madrid ile 6 yıllık bir sözleşmeye
imza atmıştı.

İspanya'da ameliyat oldu

Antrenmanlara fırtına gibi başlayan
Arda Güler, başta teknik direktör
Carlo Ancelotti olmak üzere izleyen

herkesi büyülemişti. Takımı ile ABD
kampına giden 18 yaşındaki yıldız
futbolcu burada büyük bir şanssız-
lık yaşamış ve sakatlanınca İspan-
ya'ya dönerek ameliyat olmuştu.

Yetenekleri çok özel 

Takım kaptanı Luka Modric de milli
futbolcumuza övgü dolu sözlerle
moral vermişti. Hırvat süperstar,
"Arda ekstra bir yeteneğe sahip.
Sakatlanmadan önce idmanlarda
bunu net bir şekilde görebiliyordu-
nuz. Futbolu spektaküler olacak.
Top ayağındayken sahip olduğu ye-
tenekler çok özel. Ayrıca saha için-
deki hünerlerinin dışında çok iyi,
alçak gönüllü mütevazı ve her
zaman öğrenmeye istekli bir kişi”
ifadelerini kullanmıştı.

Betis'in teklifi 
kabul edilmedi

Arda daha Los Galacticos'la maça
çıkmadan, sakatlanmasına rağmen
teklif de almıştı. İspanyol ekibi Real
Betis'in kiralamak istediği genç
oyuncu için Eflatun-Beyazlılar'dan
ret yanıtı gelmişti. Ancelotti, yıldız
oyuncumuzdan faydalanmayı he-
defliyor, o nedenle de ayrılığa izin
vermemişti. HABER MERKEZİ

Fenerbahçe, orta sahaya iyi bir 6 numara
takviyesi yapmak isterken Braga'nın başarılı
oyuncusu Al-Musrati'yi transfer listesinin en
başında tutuyor. Sarı-Lacivertli ekibin, onu
neden bu kadar çok istediği ise hiç de sürpriz 

değil. Detaylar haberimizde...Fenerbahçe,
Rade Krunic’i kadrosuna katamayınca alter-
natif isimlere yönelmişti. Sarı-Lacivertliler’in
teklif yaptığı oyuncuların başında Al-Musrati
geliyordu. Şampiyonlar Ligi’ne katılan Braga,
en önemli futbolcularından birini vermek iste-
mediğini bildirince yönetim farklı isimlere yö-
nelmişti. HABER MERKEZİ

Al-Musrati bir başka
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A Milli Kadın Voleybol Takı-
mı'nın Avrupa ve Milletler
Ligi şampiyonluğunun ardın-

dan "babamın hayallerini gerçekleştir-
dim" açıklamasıyla dikkati çeken milli
oyuncu Gizem Örge'nin babası Salim
Örge, "Mutluluğumuz gözyaşı oldu,
yanaklarımızdan süzüldü. Gizem'in
milli takıma olan sevdası, ötelense de
şampiyonlukla sonuçlandı. Bu büyük
başarısına azmi vesile oldu. Fener-
bahçe takımında oynaması da başarı-
sına büyük katkı sağladı." dedi. Örge,
AA muhabirine, ilkokul birinci sınıfta
beden eğitimi öğretmeninin, el ve
ayaklarının uzunluğu, vücudunun yat-
kın oluşu dolayısıyla Gizem'i voley-
bola yazdırmalarını önerdiğini ve
kızlarını 9 yaşındayken Ankara Ecza-
cıbaşı Voleybol Kulübü'ne kaydettir-
diklerini söyledi.

Bugünler için çok çalıştı 

Kulüp çalışmalarının ardından okul
bahçesinde mahalleden çocuklarla vo-
leybol oynayan Gizem'in, çift antren-
man yaptığına dikkati çeken Örge,
"Mahalleli, Gizem'i 'geleceğin spor-
cusu' diye severdi. Özellikle servis
atma becerisi kazanmak için okul
bahçesinde çok çalıştı." ifadesini kul-
landı. Kızının Ali Öztürk antrenörlü-
ğünde 1996'da Ankara'da miniklerde
ilk şampiyonluğunu yaşadığını dile ge-
tiren Örge, "Kızım Gizem, ilk kupasını

o zaman aldı. Biz de ilk Avrupa şam-
piyonluğu hayalini o zaman kurmaya
başladık. 12 yaşında Türkiye gene-
linde ikincilik madalyası ve kupası
aldı." diye konuştu. Örge, kızının
2008-2009 sezonunda Nilüfer Beledi-
yespora transfer olduğunu belirterek,
ilk kez burada para kazanmaya başla-
yan Gizem'in kazancıyla annesine ve
kendisine kıyafet aldığını anlattı. Kü-
çüklüğünde voleybol öğretmeni ol-
mayı isteyen Gizem'in, 2012-2013
sezonu için VakıfBank ile anlaştığını
söyleyen Örge, "Türkiye Kadınlar Vo-
leybol 1. Ligi'nin 2016 sezonunda en
iyi libero ödülünü aldı. 2013'te Vakıf-
bank'a transfer olan başarılı libero,
2021'e kadar bulunduğu 8 sezonda
birçok başarılara imza attı." dedi.

Fenerbahçe sevgisi

Örge, 2012-2021 yıllarında VakıfBank
takımında forma giydikten sonra
2021-2022 sezonunda Fenerbahçe'ye
transfer olan Gizem'in, küçüklüğün-
den beri en büyük hayalinin Fener-
bahçe'de oynamak olduğunu
belirterek, "Ailede çoğunluk Fenerbah-
çe'yi desteklediği için Gizem'in bu ta-
kıma transferi bizim için ayrı bir gurur
kaynağı oldu." dedi. Kızı Fenerbah-
çe'ye transfer olduktan sonra Ankara
Arena'da oynanan bir maçı, Ali Koç
ile Fenerbahçe locasında izlediklerini
dile getiren Örge, "Ali Koç burada

'Örge ailesine sevgi ve saygılar' yaza-
rak imzaladığı flamayı bize hediye etti.
Evin en güzel yerine astığımız bu
flama, bizim için ayrı bir gurur kay-
nağı oldu." ifadesini kullandı.

Mutluluğu paylaştık 

Kızının Avrupa şampiyonasını evde,
eşiyle izlediklerini söyleyen Örge, şam-
piyona sonrasında kızının canlı ya-
yında "Babama teşekkür ediyorum.
Bu takım ne zaman başarılı olsa
babam ağlayarak 'Kızım sen de bir
gün orada olacaksın' dedi. Baba bura-
dayım, baba, tarih yazarken burada-
yım. Eminim ki tüm Türkiye bizim
gibi ağlıyordur." sözlerini dinlerken
gözyaşlarını tutamadıklarını, daha
sonra kızının kendilerini görüntülü
arayarak mutluluğunu kendileriyle
paylaştığını anlattı. Şampiyona sonra-
sında çok sayıda tebrik telefonu aldı-
ğını belirten Örge, "O gece
mutluluğumuz gözyaşı oldu, yanakla-
rımızdan süzüldü. Milli takıma olan
sevdası, ötelense de şampiyonlukla
sonuçlandı. Bu büyük başarısına azmi
vesile oldu. Fenerbahçe takımında oy-
naması da başarısına büyük katkı sağ-
ladı." dedi. Gizem'in her maç
öncesinde ailesini görüntülü arayarak
hayır dualarını aldığını ifade eden
Örge, "Avrupa şampiyonasıyla 'şampi-
yon kızım' bize mutluluğu dorukta ya-
şattı." diye konuştu. AA

Eski antrenörün Gizem Örge'yi
milli takıma almamasının kızının
başarısının ertelenmesine neden ol-
duğunu söyleyen Örge, ailesi olarak
bir gün milli takıma katılacağına
olan inançlarıyla Gizem'i motive et-
tiklerini belirtti. Her fırsatta kendile-
rini ziyarete gelen Gizem'in, Ankara
maçlarında yanlarında kaldığını
dile getiren Örge, yoğun programı
nedeniyle yaklaşık 3 aydır yüz yüze
görüşemediği kızını çok özlediğini
ancak her akşam yatmadan görün-
tülü konuştuklarını ifade etti.Ço-

cukların yetişmesinde özellikle ba-
balara büyük rol düştüğünü belir-
ten Örge, ailelere, ilgi alanlarına
göre çocuklarına destek olmalarını
tavsiye etti. Uzun yıllardır görev
yaptığı Ulaştırma ve Altyapı Bakan-
lığı Devlet Hava Meydanları İşlet-
mesi (DHMİ) Genel Müdürlüğü
yöneticileri ve çalışma arkadaşları-
nın, kendilerine her zaman destek
olduklarını, bundan dolayı onlara
minnettar olduğunu söyleyen Örge,
kızının başarısında kendisine destek
veren herkese teşekkür etti.

HERKES ÇOCUKLARINA
DESTEK OLSUN

altay önemli
bir değerdir
Hatayspor Teknik Direktörü Volkan Demirel, “Altay, Fenerbahçe için bir
değerdi. Altay, Manchester'a gittiği için sevinçliyim fakat Fenerbahçe'den
gittiği için üzgünüm. İngiltere futbolu onu yukarı seviyeye çekecektir” dedi
Hatayspor teknik Direktörü Volkan
Demirel, asistanaliz'e açıklamalarda
bulundu. Kahramanmaraş merkezli
meydana gelen depremler sonrası
çok zor bir süreç geçirdiklerini dile
getiren Volkan Demirel, "Bunu yaşa-
yanlar daha iyi bilir. Hayatlarını kay-
bedenlere başsağlığı, zorda olanlar
için şifa ve eski hayatlarına dönmele-
rini diliyoruz. Bu insanlara bazı şey-
leri verebiliriz fakat kaybedilen
hayatları geri veremeyiz. onlara yan-
larında olduğumuzu hissettirmemiz
gerekiyor. Vicdan sahibi olan herke-
sin elinden geleni yapması gerekti-
ğini düşündüğüm için ben de bunu
yapmaya çalışıyorum" diye konuştu.

Hataylılarla mutlu 
olmak istiyorum

tüm motivasyonunun Hataylılara
umut olmak olduğunu dile getiren
Volkan Demirel, "Başka hiçbir düşün-
cem ve derdim yok.

Futbol büyük bir organizasyon ve
içinde bir sürü detaylar var. 4-5 ay
önce ne yapacağımı bilmiyordum
fakat sezon başlamadan 2 ay önce-
sinde çok düşündüm, çok çalıştım.
Bu süreçte yanımda olan, destek ver,
Hatay'a gönül veren insanların çok-
luğu beni bu yola çok rahat itti. Ver-
mek istediğim şu; yıkılan evler,
aileler, gelecekler, geçmişler var. Fut-
bol büyük bir organizasyon ve ben bu
organizasyonu yapabiliyorsam her-
kes tekrardan eski hayatına dönebilir
mesajı vermek istiyorum. Biz deprem
zamanında elimizde olan her şeyi
depremzedelerimizle paylaştık. Eli-
mizden geldiğince yardım etmeye
çalıştık, yetişmeye çalıştık fakat bunu
tek başıma yapmadım. Futbolcuları-
mızla, eşimle, dostlarımızla yaptık.
tek amacımız umut vermek. Bizim
için en büyük başarı ve umut onları
mutlu etmek, o anki durumu unuttur-
mak. Hayat her zaman güllük gülis-
tanlık değil. İnsanoğlu hata yapabilir.
Ben hata yapmaktan korkmam. Bile-
rek olmadığı sürece hatalar sorun
teşkil etmez benim için. İnsanlar
mutlaka doğruyu bulacaktır. Her
zaman söylediğim bir şey var; doğru
tektir, birdir. Hatay halkı depremden
önce de beni sevdi ve sahiplendi.
Her gören evine davet edip yemeğe
çağırıyordu. sahiplendiler. sonrasın-
daki olaylar keşke yaşanmasaydı.
oradaki farkındalığı, mücadeleyi artı-
rabilmek adına oradaki insanlara
ümit olmaya çalışıyorum" şeklinde
konuştu.

Bertuğ hak ettiği yere gitti 

Volkan Demirel, Hatayspor'un trans-
ferleri ile ilgili olarak, "Bertuğ'u sat-
tık, Bertuğ benim için çok önemliydi.
o bölge için bir oyuncuyla anlaştık,

oradan geliyorum. Ber-
tuğ'a benzeyen bir
oyuncu. Belki ileri uca

kenarda oy-
nayan ve 10 numarada oynayabilen
bir oyuncu daha alıp transferi kapa-
tacağız. Bertuğ da hak ettiği, vizyonu
olan bir kulübe gitti" dedi.

Altay'ın gitmesine üzüldüm

Fenerbahçe'den Manchester United'a
transfer olan altay Bayındır hakkında
konuşan Demirel, "altay, Fenerbahçe
için bir değerdi. Uğurcan da aynı şe-

kilde. İrfan da iyi gidiyor. altay,
Manchester'a gittiği için sevinçliyim
fakat Fenerbahçe'den gittiği için üz-
günüm. İngiltere futbolu onu yukarı
seviyeye çekecektir" dedi.

Önceliğim burası

Volkan Demirel, 3 büyükler ve milli ta-
kımdan teklif gelmesi durumunda
nasıl bir yol izleyeceğinin sorulması
üzerine, "İlk önce gurur duyarım fakat
olduğu zaman karar veririm. Önceli-
ğim ise Hatayspor'u ayağa kaldırmak.
Fenerbahçe haricinde ise bir teklif
olursa buna şimdi cevap veremem.
Bu sorunun cevabı şimdi verilemez.
yaşandıkça karar veriliyor fakat önce-
liğim burası" diye cevap verdi.

Hak eden şampiyon olsun

Volkan Demirel, Fenerbahçe'nin bu
sezonki şampiyonluk şansı hakkında
ise şöyle konuştu: "Bu sene olmazsa-
nız seneye bir daha şampiyonluk
şansınız var, her sene yeni bir şans
daha var. Bu kadar bütçeler, emekler
harcanıyor ama bazen takımların
şampiyonluktan daha büyük mücade-
leleri olabilir. Bunlar şampiyonluktan
önemli olabilir. Bence önemli olan
şampiyonluk değil. transferlerle illa
şampiyon olunacak diye bir şey yok.
Doğru planlamayı yapan, hak eden
şampiyon olur."

Yurt dışı en büyük hedefim

Futbolculuk kariyerinin teknik adamlı-
ğına etkisi ve yurt dışı hedefinin sorul-
ması üzerine Demirel, "oyuncu 18
sene geriden izledim. 18 yıllık hafıza
karşıma çıkıyor. Ben bir de çok not tuta-
rım, yazarım. Şu an iyi gittiğimizi düşü-
nüyorum. yurt dışında çılışmak ise en
büyük hedefim. allah'ın izniyle yapabi-
leceğimi düşünüyorum. anı yaşayalım,
yarın ne olacağını kimse bilmiyor. Kır-

madan, dökmeden devam
edelim" dedi.

Muslera benden
daha iyi kaleci

Muslera ve Galatasa-
ray'ın durumu ile ilgili ko-

nuşan Volkan Demirel, "Muslera
benden daha iyi kaleci. Galatasa-
ray'ın değeri. Gitmesi herkesi üzer.
Ben kalması ve Galatasaray'da jübile
yapması gerektiğini düşünüyorum.
Galatasaray ise okan hocanın doğru
planlamasıyla şampiyon oldu. okan
hoca bu oyuncu grubunu iyi yönetti
ve liderlik yaptı. oyuncuları kendine
inandırmış ve bence en büyük özel-
liği de bu" şeklinde konuştu. DHa

Kuntz patladı!
EURO 2024 Elemeleri D Grubu'nda
haftayı bay geçen Türkiye, hazırlık ma-
çında Japonya ile karşı karşıya geldi. Bel-
çika'nın Genk şehrindeki Cegeka
Arena'da oynanan karşılaşmadan A
Milli Futbol Takımı, 4-2 mağlup ayrıldı.
A Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü
Stefan Kuntz, karşılaşmanın ardından
düzenlenen basın toplantısında açıkla-
malarda bulundu. Karşılaşmayı değer-
lendiren Kuntz, "Fiziki yönden bazı

oyuncularımın Japonya ile aynı seviyede
olmadığını gördüm. Bu maçı oynadığı-
mız için çok mutluyum. İkinci yarıya iyi
başladık. Bu maçı çevirebileceğimizi ve
kazanabileceğimizi gösterdik. 3-2'den
sonra bir gol daha bulabileceğimiz po-
zisyonlar oldu. Hem hayal kırıklığı yaşı-
yorum hem de bir yönden mutluyum.
Bu maçta gördüğümüz konular, önü-
müzdeki Hırvatistan maçına beni daha
iyi hazırlayacak" diye konuştu. Ermenis-
tan ve Japonya karşısında fileleri hava-
landıran Bertuğ Yıldırım'ın iyi bir
performans sergilediğini aktaran Alman
teknik adam, "Bertuğ, bu iki maçta bek-
lediğimizden fazla süre aldı. Bu kamp
sürecinin kazananı o, diyebilirim. Hoca
ile ilgili olumlu bir şey söylemek istiyor-
sanız, genç oyuncuları nerede ve hangi
maçta oynatacağıyla ilgili olabilir. Ar-
da'da da benzer bir durum yaşamıştık.
Doğru zamanda oynatıp karşılığını iyi
bir şekilde almıştık. İlk devre farklı ol-
saydı Kazımcan'a da şans verecektik. İlk

devrenin ardından yaptığımız deği-
şiklikler önemliydi. Fiziki yönden
oyunculara yardımcı olamıyoruz.
Onlara tavsiyelerde bulunuyoruz
neler üzerinde çalışmaları gerekti-
ğiyle alakalı. Bazı oyuncular buna
pek önem vermiyor gibi gördüm.
Bazı oyuncular da hem çalışıyor
hem de bunu çok ciddiye alıyor"
dedi. Taraftarların tribünlerdeki tep-
kilerini anlayabildiğini söyleyen Ste-
fan Kuntz, "Taraftarların dışarıdan
söylediklerini öğrenebildiğim Türkçe
ile anlayabiliyorum. Geçen sene hazi-
ran kampında 4 maçı kazandığımız-
dan bu yana kimse hocayı
korumuyor. Hep sorgulanan ve soru
işareti olan hoca. Şimdiye kadar 20
maç yaptık ve 5'ini kaybettik.
Hemen hemen hepsi sıralamada
bizim üzerimizde takımlardı. Üze-
rine çalışmamız gereken konular
başka" şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

A Milli Kadın Voleybol Takımı oyuncusu Gizem Örge'nin babası
Salim Örge, “Mutluluğumuz gözyaşı oldu, yanaklarımızdan sü-
züldü. Gizem'in milli takıma olan sevdası, ötelense de şampiyon-
lukla sonuçlandı. Bu büyük başarısına azmi vesile oldu. Fenerbahçe
takımında oynaması da başarısına büyük katkı sağladı” dedi

A Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü Stefan Kuntz, "Tüm teknik ekibimle beraber çok fazla çalışıp 
analizler yapıyoruz. Tek hedefimiz, Türk milli takımını geliştirmek. En çok canımı acıtan şey, oyuncuların
kendileri için yüzde 100'ünü vermemeleri olur. Sahanın ortasında cevap verilir, röportajlarda değil" dedi

Mutluluk 
yanaklarıMızdan

suzuldu
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Türkiye'nin genç kadın oyuncuları arasında yer alan
Dilan Çiçek Deniz, bir süredir yaptırdığı estetik ope-
rasyonlarla magazin gündeminde adından söz etti-
riyor. Sevilen oyuncunun son gönderisindeki hali
sosyal medya kullanıcıları tarafından eleştirildi.
Sosyal medya hesabından yeni pozlarını yayınlaya-
rak Dilan Çiçek Deniz'e sevenlerinden kısa sürede
beğeni ve yorum yağdı. Bazı sosyal medya kullanı-
cılarından ise tepki geldi. Takipçileri, Dilan Çiçek
Deniz'in yüzündeki değişiklikleri fark edince tekrar
estetik operasyon eleştirilerine daldılar. aynı za-
manda, bu değişikliklerin fotoğraf düzenlemesi
(photoshop) ile ilgili olup olmadığı da merak konusu

oldu. Bu tartışmalar, ünlü oyuncunun görünümü
hakkında yoğun bir spekülasyon dalgasını tetikledi.

Tartışma başlattı

Dilan Çiçek Deniz'e yapılan yorumlardan biri,
"Jawline çok katı duruyor bence acilen eritmeli-
sin" şeklindeydi. ayrıca, bazı takipçiler oyuncu-
nun yüzünün köşeli göründüğünü belirtti. Bu
yorumlar, ünlü oyuncunun son görünümü hak-
kında halk arasında yoğun bir tartışmayı başlattı.
Bu süreç, estetik müdahale ve ünlülerin görünü-
müne yönelik kamuoyu ilgisini bir kez daha gözler
önüne serdi. HaBER MERKEZİ
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B ilim Beyoğlu'nda gerçekleştirilen per-
formans öncesinde AA muhabirine
açıklama yapan geleneksel Japon

dansçısı Rankoh Fujima, 5 yaşından beri Ni-
honbuyo dansıyla ilgilendiğini, annesinin ve
büyükannesinin de bu dansın eğitmeni oldu-
ğunu söyledi. Nihonbuyo'nun kelime olarak
Japonya'nın dansı anlamına geldiğini dile ge-
tiren Fujima, "Japonya'da çeşitli danslar var-
dır. Tanrı için yapılan danslar da vardır.
Nihonbuyo izleyici için yapılan bir sahne sa-
natıdır." dedi.

Türklerin Japonları 
sevdiğini hissettim

Türkiye'ye ilk olarak 25 yıl önce geldiğini ve
Türklerin Japonları çok sevdiğini hissettiğini
ifade eden sanatçı, "Her iki ülkeyi de birbirine
yakınlaştıran çok sayıda olay yaşanmıştır."
diye konuştu. Fujima gösteride iki ayrı perfor-
mansın yer aldığına işaret ederek şunları kay-
detti: “Biri 'Matsu No Okina' isimli gösteri
olup bu gösterinin konusu estetik ve oldukça
güzel bir Japon bahçesini gören ve bundan
etkilenen sanatçının duygularını anlatan bir
şarkıdır. Bu şarkıda dans edeceğim, bu dans
esnasında duruma göre bir ağaç olacağım,
duruma göre bir yaprak gibi dans edeceğim,
duruma göre bir nehir gibi olacağım, birçok
şeye dönüşeceğim. İkinci kısımda ise Miyako-
dori isimli dansımla karşınızda olacağım. Ja-
ponya Edo dönemine ait nostaljik duyguları
içeren bir şarkıyla dans edeceğim. Edo döne-
minde yaşayan insanların günlük yaşamlarını
görebileceğiniz bir dans olacak.”

Gösteride iki performans sergilendi

Etkinlikte, Fujima ekolü Daichi kolunun
halefi olarak klasik eserlerin icrasına
devam eden Rankoh Fujima, "Suodori"

yani sade dans denilen Nihonbuyo'ya özel
bir şekilde dans gösterisi sundu.Koreogra-
fisi Fujiko Fujima, söz ve müziği 3. Shojiro
Kineya'ya ait olan "Çam ve İhtiyar Adam"
ile koreografisi Fujiko Fujima, söz ve mü-
ziği Ginsyu Hiraoka'ya ait "Karabaş Martı"
performanslarını katılımcılar ilgiyle izledi.
Dans eleştirmeni Takako Sakurai, bu per-
formansın içeriği ve özelliklerinin yanı sıra
Nihonbuyo'nun tarihini anlattığı bir
sunum yaptı. Nihonbuyo, temmuz ayında
"Japonya'nın Önemli Somut Olmayan
Kültürel Mirası" listesine eklenmişti. AA

Beyoğlu’nda 
JAPON RÜZGARI ESTi

Ünlü oyuncu Dilan Çiçek Deniz sosyal medya hesabında
verdiği verdiği pozda yüzündeki değişimle gündem oldu.
Ünlü oyuncunun takipçilerinin bazılarından beğeni
gelirken bazılarından da eleştiriler de art arda geldi

Arjantin asıllı 
İrlandalı pop rock

şarkıcısı Chris de
Burgh, 26 Ekim'de 

İstanbul'da 
müzikseverlerle

buluşacak

İstanbul
müziğe 

doyacak

Konuya ilişkin yapılan açıklamaya
göre, dünya müzik listelerinde bir
numaraya çıkan şarkılarıyla son 50
yılın önemli müzisyenleri arasına
giren sanatçı, Vigor Sanat organi-
zasyonuyla Lütfi Kırdar uluslararası
Kongre ve Sergi Sarayı'nda sahne
alacak. Ünlü şarkıcı konserde,
1970'lerden bugüne unutulmayan
şarkılarının yanı sıra klasikleşen
"The Lady in Red", "Don't Pay the
Ferryman", "Missing you" ve "The
Traveller" adlı eserlerini de seslendi-
recek. Gerçek adı Christopher John

Davison olan sanatçı, 15 Ekim
1948'de arjantin'in başkenti Buenos
aires'te dünyaya geldi. Babası askeri
diplomat, annesi sekreter olan sa-
natçının çocukluğu, babasının işleri
nedeniyle Malta, nijerya ve Zaire'de
geçti.

Başarılı bir ses 

Profesyonel müzik hayatına 1974'te
başlayan ünlü isim birçok albüme
imza attı. Sanatçının "Lady in Red"
ve "The Traveller" şarkıları, İngiltere
başta olmak üzere 24 ülkede uzun

süre bir numarada kaldı ve satış re-
korları kırdı. Chris de Burgh, 200'ün
üstünde platin ve altın plak ödülü ka-
zandı. Sanatçının şarkıları dünya lis-
telerinde defalarca bir numaraya
yükseldi ve 1990'lı yıllarda radyo-
larda en çok çalınan şarkılar arasına
girdi. Şarkı sözü de yazan sanatçının
çok sayıda eseri Britanya'da Top
40'ta yer aldı. Sanatçı ayrıca Birleş-
miş Milletler Ekonomik ve Sosyal
Konseyinin "Beslenme Kampan-
yası"na destek veriyor.
HaBER MERKEZİ

Yeni filmi 29 Eylül’de
Cem Yılmaz'ın Netflix'te yayınlanacak
yeni filmi "Do Not Disturb", 
29 Eylül'de seyirciyle buluşacak
Netflix'teN yapılan açıklamaya göre, senaristli-
ğini ve yönetmenliğini Cem Yılmaz'ın üstlendiği
film, Karakomik Fimler serisindeki kahramanlar-
dan Ayzek'in hayatını konu alıyor. Filmin oyuncu
kadrosunda, Cem Yılmaz, Ahsen Eroğlu, Celal
Kadri Kınoğlu, Özge Özberk, Bülent Şakrak,
Nilperi Şahinkaya, Mustafa Kırantepe, Zafer
Algöz, Diren Polatoğlu, Seda Akman, Can Yıl-
maz ve Selen Şenay yer alıyor. İlk fragmanı ve
görselleri paylaşılan filmin konusu kısaca şöyle:
“Pandemi sebebiyle işsiz kalıp karaya dönen
Ayzek, sessiz sakin bir otelde gece vardiyasında
başladığı işinin ilk gecesinde konukların peşine
takılarak umulmadık maceralara atılır. Hayatını
bir düzene koyabilmek için attığı bu ilk adımda
kendisini hiç beklemediği olayların merkezinde
bulur.”  HABER MERKEZİ

Japonya'nın İstanbul Başkonsolosluğu ile Beyoğlu Belediyesi'nin
düzenlediği "Nihonbuyo" gösterisi izleyicilerle buluştu

DiLAN!
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